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Από το υπ’ αριθ. 25/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 830/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση τεχνικού προγράμματος Δήμου 
έτους 2006. 

 
       Σήμερα 19 Δεκεμβρίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 15-12-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Σ. Μηλιόπουλος Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Κ. Πουλασουχίδης Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Π. Πιτούλιας 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Γ. Μανακούλης 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
14. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

830/2005 απόφασης προσήλθε η κ. Μ. Δημούλα 
και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Ι. 
Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, Α. Δελαβερίδης, Π. 
Ποταμόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 832/2005 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
 

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 

21. Ι. Κουρουζίδης  
  22. Μ. Γαβρίδης 

23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Α. Παπαστεργίου 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

 
 



 
 

 Στη συνέχεια ο πρόεδρος  εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 13-12-2005 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 265 του Π.Δ 410/95, 
το Δημοτικό Συμβούλιο πριν από την έναρξη του οικονομικού έτους, καταρτίζει 
γενικό πρόγραμμα που περιλαμβάνει τα έργα που πρέπει να εκτελεστούν  και που η 
δαπάνη τους πρέπει να αντιμετωπιστεί με τα κάθε είδους έσοδα του προϋπολογισμού. 

Υστερα από τα παραπάνω υποβάλλουμε προς το Δημοτικό Συμβούλιο σχέδιο 
τεχνικού προγράμματος έτους 2006, για ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στο Δήμαρχο, ο οποίος είπε στο 
συμβούλιο ότι : 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Εχουμε το πρώτο και το δεύτερο θέμα. Έγκριση ή μη 

προγράμματος Δήμου έτους 2006 , ψήφιση ή μη προϋπολογισμού έτους 2006. 
Διαδικαστικά κοι συνάδελφοι, προτείνω στο σώμα να γίνει ενιαία συζήτηση και 
χωριστές ψηφοφορίες. Τώρα όσο αφορά τον χρόνο σαφώς το εφτάλεπτο σε όσους δεν 
επαρκέσει θα υπάρχει από το προεδρείο η ανοχή του χρόνου και βέβαια αρκεί να μην 
επαναλαμβανόμαστε. Καταλαβαίνετε ότι είναι ένα θέμα, το οποίο βέβαια είναι το 
σοβαρότερο του Δήμου αλλά καλά είναι να αποφεύγουμε τις επαναλήψεις. Δεν θα 
διακόψω δηλαδή κάποιον συνάδελφο που θα φτάσει και στα δέκα λεπτά ίσως και στα 
δώδεκα για το λόγο ότι θα γίνει ενιαία συζήτηση . Συμφωνείτε με αυτή την πρόταση;  

Δελαβερίδης : Κύριε Πρόεδρε ας συζητήσουμε το πρώτο και το δεύτερο θέμα 
και στη συνέχεια για τα υπόλοιπα βλέπουμε. 

Πρόεδρος: Γι’ αυτό μίλησα. Για το πρώτο και το δεύτερο. Συμφωνείτε; Ναι. 
Σαφώς και θα κάνετε κα Ουσουλτζόγλου και κε Ορφανίδη χρήση του κανονισμού ως 
ειδικοί αγορητές. Κε Δήμαρχε έχετε το λόγο. 

Δήμαρχος: Κε Πρόεδρε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, καταθέτουμε σήμερα 
τον προϋπολογισμό τον τελευταίο προϋπολογισμό της πρώτης τετραετίας μας. 

Ουσουλτζόγλου: Κύριε Πρόεδρε ξεχωριστά να πούμε τα δύο θέματα . 
Πρόεδρος: Αφού σας έκανα πρόταση όλους για ενιαία συζήτηση και είπα θα 

μιλήσετε εσείς σαν ειδική αγορήτρια ε τριάντα λεπτά. 
Ουσουλτζόγλου: Συγγνώμη που διέκοψα. 

Πρόεδρος: Μα είπα ότι θα συζητηθούν ενιαία, ο κύριος Δελαβερίδης είπε για τα 
υπόλοιπα και είπα εννοώ για τα δύο πρώτα. Θα μιλήσετε τριάντα λεπτά εσείς και ο κ. 
Ορφανίδης. Προσπαθήστε όμως να έχουμε σωστή οικονομία του χρόνου. Αυτό είπα. 
Από εκεί και πέρα βέβαια επειδή πολλά θέματα θα είναι και στον προϋπολογισμό και 
τεχνικό πρόγραμμα για να μην τα κάνουμε χωριστά θα είχαμε πολλές επαναλήψεις. 

Δήμαρχος: Καταθέτουμε σήμερα τον 4ο προϋπολογισμό και τεχνικό 
πρόγραμμα της πρώτης τετραετίας μας και ζητούμε την ψήφισή του. Ο 
προϋπολογισμός και το τεχνικό πρόγραμμα ανέρχεται σε ποσό 40.995.000,00 ευρώ 
και διαρθρώνεται σε τεχνικό πρόγραμμα 21.011.000,00 ευρώ και γενικά έξοδα του 
Δήμου 19.984.000,00 ευρώ. Δεν θα ήθελα να κουράσω το σώμα με αναλυτική 
αναφορά στον προϋπολογισμό και στο τεχνικό πρόγραμμα για να δώσω την 
δυνατότητα στους συναδέλφους να ασκήσουν κριτική μιας και εγώ την πολιτική 
εισήγηση την έχω καταθέσει στην εισηγητική έκθεση του προϋπολογισμού και άρα οι 
συνάδελφοι ενημερώθηκαν. Επιγραμματικά μόνο θα πω ότι ο προϋπολογισμός και το 
τεχνικό πρόγραμμα του 2006 αποτελούν συνέχεια και εξειδίκευση και ολοκλήρωση 
των προϋπολογισμών και των τεχνικών προγραμμάτων των προηγουμένων ετών. Ενώ 



παράλληλα με τις δεσμεύσεις τους στηρίζουν, ενισχύουν, ενδυναμώνουν, 
ισχυροποιούν, βασικές αναπτυξιακές επιλογές της πόλης, γράφοντας το προοίμιο της 
επόμενης προγραμματικής περιόδου και της νέας δημοτικής θητείας. Ο 
προϋπολογισμός του 2006 αξιοποιεί όλους τους διαθέσιμους δημοτικούς πόρους 
χωρίς να δημιουργεί πρόσθετες επιβαρύνσεις στους δημότες. Σέβεται απόλυτα όπως 
και οι προηγούμενοι προϋπολογισμοί αυτής της δημοτικής αρχής το χρήμα και τον 
κόπο του δημότη. Υλοποιεί με συνέπεια και σταθερότητα ένα πρόγραμμα που 
κατάκτησε την εμπιστοσύνη των συμπολιτών μας. Παρά τα επί μέρους προσκόμματα 
εφαρμόζετε τελικά και δικαιώνετε στην πράξη πανηγυρικά. Απτή απόδειξη αποτελεί 
το θαύμα που επιτελέστηκε στο πρώην στρατόπεδο της Αγίας Βαρβάρας. Όπου τρία 
λαμπρά κτίρια έχουν ήδη παραδοθεί στο τμήμα μηχανικών χωροταξίας και ανάπτυξης 
της πολυτεχνικής σχολής του Αριστοτελείου Πανεπιστημίου και ένα τέταρτο κτίριο 
είναι έτοιμο να στεγάσει το μοναδικό στην Ελλάδα μουσείο εκπαίδευσης του Δήμου 
μας. Ήδη έχουν ολοκληρωθεί οι εργασίες και αναμένεται η τοποθέτηση του αρχείου 
του καθηγητή του κυρίου Τσολάκη στο κτίριο προκειμένου να κάνουμε τα εγκαίνια. 
Στο τεχνικό πρόγραμμα ψηφίσαμε σε προηγούμενη συνεδρίαση του Δ.Σ. μια πίστωση 
115.000 ευρώ προκειμένου να ανατεθεί στην πολυτεχνική σχολή του Α.Π.Θ. η 
σύνταξη μελέτης για τα νέα κτίρια προκειμένου να στεγαστούν τα νέα τμήματα που 
θα έρθουν στην πόλη μας. Απτή επίσης απόδειξη αποτελεί η αμφιδρόμιση της οδού 
Μητροπόλεως παρά τις δυσκολίες, παρά τα εμπόδια, παρά τις δικαστικές διαμάχες, 
καταφέραμε ύστερα από τρία χρόνια αγώνες να υλοποιήσουμε την προεκλογική μας 
υπόσχεση και να αμφιδρομίσουμε τον κεντρικότερο δρόμο της πόλης που πιστεύουμε 
ότι έδωσε ανάσα στην κυκλοφορία της πόλης και καθημερινά δικαιώνεται αυτή μας η 
πρόβλεψη. Μία σειρά έργα που είχαμε προγραμματίσει, είχαμε υποσχεθεί στο 
προεκλογικό μας πρόγραμμα και είχαμε προγραμματίσει προβλέπουμε να 
υλοποιηθούν μέσα στο 2006. Το κολυμβητήριο που ήταν όνειρο ολόκληρων γενεών 
γίνεται επιτέλους πραγματικότητα, ο εργολάβος εγκαταστάθηκε και ξεκινάει η 
κατασκευή. Το δίκτυο οπτικών ινών προϋπολογισμού 900.000 ευρώ, με την 
δημιουργία του οποίου η αυτοδιοίκηση και ο Δήμος μας ειδικότερα εισέρχονται 
αποφασιστικά στην εποχή της ηλεκτρονικής διακυβέρνησης. Η οδική σύνδεση Σελίου 
– Άνω Σελίου προϋπολογισμού 3.000.000 ευρώ. Να θυμηθούμε ότι στο πρόγραμμα 
στο ολοκληρωμένο σχέδιο ανάπτυξης του ανατολικού Βερμίου είχε προβλεφθεί 
πίστωση 950.000 ευρώ καταφέραμε και τριπλασιάσαμε το ποσό αυτό και ήδη πήραμε 
την έγκριση για την δημοπράτηση του. Μια σειρά έργα όχι μόνο στην πόλη και στις 
συνοικίες αλλά και στα δημοτικά διαμερίσματα και στους οικισμούς. Η παροχή 
κοινωνικής φροντίδας και προστασίας δεν περιορίζετε μόνο στο κέντρο. Δύο νέα 
Κ.Α.Π.Η. είδαν οι κάτοικοι των συνοικιών του Προμηθέα και της Καλλιθέας αλλά 
και το δημοτικό διαμέρισμα της Αγίας Βαρβάρας. Εποχιακοί βρεφονηπιακοί σταθμοί 
οι μελέτες τους των οποίων είναι έτοιμοι στα Ασώματα και στους Γεωργιανούς μέσα 
στο 2007 θα δημοπρατηθούν. Εγκρίθηκε από το Υπουργείο Εσωτερικών και από το 
πρόγραμμα Θησέας 900.000 ευρώ για την εγκατάσταση της επεξεργασίας  αστικών 
λυμάτων του οικισμού κάτω Βερμίου και είναι το πρόγραμμα αυτό πιλοτικό και το 
πρώτο που γίνεται Πανελλαδικά. Ο προϋπολογισμός του 2006 προβλέπει την 
συνεργασία του Δήμου με όλους τους τοπικούς φορείς τους συλλόγους τα σωματεία 
και τις κοινωνικές οργανώσεις της πόλης. Υποστηρίζει άμεσα και αποτελεσματικά 
την λειτουργία των δημοτικών επιχειρήσεων και των νομικών προσώπων παρά τις 
δυσκολίες που αντιμετωπίσαμε και αντιμετωπίζουμε και πιστεύουμε πολύ σύντομα 
να λυθούν από το ελεγκτικό συνέδριο με τις προγραμματικές συμβάσεις. Στο 
προηγούμενο συμβούλιο εγκρίναμε το μάστερ πλαν του Δήμου μας αφού πρώτα το 



είχε παρουσιάσει ο καθηγητής της πολυτεχνικής σχολής του Πανεπιστημίου του 
Βόλου σε ανοιχτή συγκέντρωση πέρυσι στο χώρο Τεχνών. 

Είμαστε σίγουροι ότι με την συνεργασία όλων των συναδέλφων ο 
προϋπολογισμός θα δώσει μια αναπτυξιακή προοπτική στον Δήμο και στην Πόλη 
αλλά και στην ευρύτερη περιοχή των δημοτικών διαμερισμάτων και ζητώ κύριε 
Πρόεδρε από τους συναδέλφους την υπερψήφιση του προϋπολογισμού και του 
τεχνικού προγράμματος. 

Πρόεδρος: Ορίστε κοι συνάδελφοι Διευκρινιστικές ερωτήσεις. 
Ουσουλτζόγλου: Αναφέρθηκε στο εισηγητικό του ο κύριος Δήμαρχος στο 

μουσείο εκπαίδευσης και το ξαναρώτησα σε άλλη συνεδρίαση δεν έλαβα όμως 
απάντηση είπα μήπως λάβω σήμερα. Όταν εγκαινιάστηκε πρόσφατα το καινούριο 
κτίριο εις από τους επικεφαλής δεν θυμάμαι ποιος του Πανεπιστημίου δεν ξέρω αν 
ήταν ο Πρύτανης ή ο Κοσμήτορας δεν θυμάμαι ακριβώς είπε ότι , όχι ο Πρύτανης δεν 
ήταν σίγουρα , είπε ότι , μάλλον ο Πρόεδρος της σχολής , είπε ότι υποσχεθήκατε ότι 
θα φύγει από εκεί το μουσείο εκπαίδευσης και θα γίνει θα αξιοποιηθεί όλος ο χώρος 
για τα Πανεπιστημιακά τμήματα. Τελικά ο κύριος Τσολάκης ξέρει ότι το μουσείο θα 
γίνει εκεί εσείς λέτε τώρα εδώ ότι είναι στο εξαιρετικό σημείο το κόσμημα κ.λ.π. δεν 
διαφωνώ. Τελικά θα μείνει εκεί ή θα φύγει; Ποιος ξέρει την αλήθεια; Ο κύριος 
Τσολάκης ξέρει την αλήθεια ή οι Πρυτανικές αρχές ξέρουν την αλήθεια;  

Τσιάρας: Κε Πρόεδρε δύο ερωτήσεις. Δεν ξέρω αν ο κύριος Δήμαρχος έκανε 
λάθος, νομίζω ότι οι παιδικοί σταθμοί οι εποχιακοί είπατε το 2007. Το 2006 
εννοούσατε ή το 2007 κύριε Δήμαρχε;  

Δήμαρχος: 2006 είναι έργα ενταγμένα στο ολοκληρωμένο πρόγραμμα του 
ανατολικού Βερμίου των Ασωμάτων και των Γεωργιανών του 2006. 

Τσιάρας: Είπατε 2007 πάντως στην ομιλία σας και είπα μήπως 
μπερδευτήκατε. 

Δήμαρχος : 2006. Για τον προϋπολογισμό του 2006 συζητάμε. 
Τσιάρας: Για αυτό το ρώτησα κύριε Πρόεδρε. Ηθελα να ρωτήσω αν η οδική 

σύνδεση Άνω – Κάτω Σελίου είναι αυτό που λέγαμε παλιά το Σέλι-Πριόνια. Είναι το 
ίδιο έργο; 

Δήμαρχος: Το μουσείο εκπαίδευσης κα Ουσουλτζόγλου θα στεγαστεί για 
πέντε χρόνια στο κτίριο αυτό που ετοιμάσαμε. Μία αίθουσα του κτιρίου αν πήγατε αν 
το επισκεφθήκατε θα είναι η βιβλιοθήκη του Πανεπιστημίου έτσι είχαμε συμφωνήσει 
με τον Πρύτανη και με τον Πρόεδρο του τμήματος και μετά από πέντε χρόνια θα 
παραδοθεί στην Πολυτεχνική σχολή. Το μουσείο εκπαίδευσης θα μεταστεγαστεί. Το 
γνωρίζει και αυτό ο κύριος Τσολάκης, είναι συμφωνία,συζήτηση που έγινε μεταξύ 
εμού, του κυρίου Τσολάκη, του κυρίου Ροδολάκη και του Πρύτανη. Είναι στην 
προγραμματική σύμβαση αυτό. 

Κε Τσιάρα ο δρόμος Σελίου – Άνω Σελίου είναι αυτός, ο δρόμος Σέλι - Άνω 
Πριόνια. Επειδή όμως δεν ήταν επιλέξιμο όπως ήταν αρχικά ενταγμένο το έργο για 
αυτό και αναγκαστήκαμε να κάνουμε και την μελέτη την υπόλοιπη από τα Πριόνια 
ως το Άνω Σέλι. Έργα αυτού του προγράμματος έπρεπε να συνδέουν δύο οικισμούς 
θα το απέντασαν το έργο αυτό αν δεν φτιάχναμε νέα μελέτη. Γι’ αυτό και 
αναγκαστήκαμε πληρώσαμε έξτρα χρήματα και κάναμε την μελέτη και εντάχθηκε 
πλέον το έργο με 3.000.000 και πήραμε και την άδεια δημοπράτησης. Εντός των 
ημερών θα δημοπρατηθεί. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις.  
Ουσουλτζόγλου: Λοιπόν, βέβαια σε αυτό το Δ.Σ. έτσι όπως έχει εξελιχθεί 

τριάντα λεπτά θα έπρεπε να λέμε ευχές, μπας και ακούσει τίποτα ο Πανάγαθος και το 
ευλογήσει και πάμε καλύτερα διότι εδώ τα πράγματα δεν πάνε καθόλου καλά 



τουλάχιστον τον τελευταίο καιρό. Πολλές ευχές λοιπόν σε όλους τους συναδέλφους, 
σε όλους τους συνδημότες, σε όλες τις συνδημότισσες και εύχομαι να γίνουμε 
γενικώς καλύτεροι. Κες και κοι συνάδελφοι διάβασα πολύ προσεχτικά και το τεχνικό 
πρόγραμμα και τον προϋπολογισμό και θα τα βάλω με μία σειρά στην τοποθέτηση 
μου έτσι για να μπορούμε να τα παρακολουθήσουμε κιόλας. Ξεκινώντας από  το 
τεχνικό και προχωρώντας στον προϋπολογισμό. Θα έλεγα ότι έχω χίλιους λόγους για 
να μην ψηφίσω ή για να καταψηφίσω τον προϋπολογισμό και το τεχνικό πρόγραμμα 
του 2006. Αρκεί να αναφέρω έναν μόνο λόγο τον βασικότερο κατά την άποψη μου 
που τον διάβασα στο ποιητικό αυτό εισηγητικό το οποίο είναι το προοίμιο του 
προϋπολογισμού και του τεχνικού προγράμματος. Αυτό λοιπόν το ποιητικό 
εισηγητικό που ο κύριος Δήμαρχος προφανώς δεν το συνέταξε ο ίδιος και μάλιστα 
ακριβώς μας διάβασε εδώ από το σημείο που συνέταξε ο ίδιος και κάτω. Κλείνοντας, 
μεταξύ άλλων, λέει για τον προϋπολογισμό και το τεχνικό πρόγραμμα ότι μας καλεί 
να υπερψηφίσουμε αυτά για να εργαστούμε ενωμένοι όλες και όλοι για την εφαρμογή 
του ολοκληρώνοντας με τον καλύτερο τρόπο την παρούσα τετραετία και για να 
βάλουμε με αισιοδοξία τα θεμέλια για την νέα δημοτική μας θητεία. Ε λοιπόν αυτός 
είναι ο μόνος και ο κυριότερος λόγος, μας ζητάτε εν κατακλείδι να υπερψηφίσουμε 
κάτι που θα καταποντίσει κατά την άποψή μας περισσότερο αυτόν τον Δήμο, αυτήν 
την πόλη. Εγώ λοιπόν ξεκαθαρίζω απολύτως την θέση μου και δηλώνω πως αυτήν 
την πόλη επειδή δεν την μισώ ούτε κατά διάνοια είμαι διατεθειμένη να σφάξω 
κόκορα στα θεμέλια μιας νέας σας τετραετίας. Γιατί ξέρετε πολύ καλά ότι η ψήφος 
στον προϋπολογισμό είναι ουσιαστικά και πάντοτε και παντού αυτό ισχύει, είναι 
ουσιαστικά μία ψήφος εμπιστοσύνης και αυτό το ξέρουμε όλοι. Αυτή την ψήφο 
εμπιστοσύνης λοιπόν εγώ δεν μπορώ να σας τη δώσω. Ακριβώς γιατί με αυτή την 
ευκαιρία οφείλω να πω και φαντάζομαι ότι θα το λέμε από εδώ και εμπρός  διαρκώς  
για να το συνειδητοποιήσετε ότι η παρένθεση σας έχει κλείσει αγαπητέ κύριε 
Δήμαρχε. Η πόλη το ξέρει καλά είναι καιρός να το συνειδητοποιήσετε και εσείς αυτό 
και θα έλεγα να ξεπεζέψετε από το άτι γιατί τον τελευταίο καιρό διακρίνω όλο τέτοιες 
καταστάσεις. Ο προϋπολογισμός λοιπόν δεν είναι απολογισμός και συνήθως 
ωραιοποιεί τα πράγματα ή προσπαθεί να τα ωραιοποιήσει τα πράγματα. Το απεχθές 
όμως πραγματικά πρόσωπο της πολιτικής αυτής της δημοτικής αρχής που χλευάζει 
τους πολίτες και την πόλη δεν επιδέχεται καν ένα επιδέξιο λίφτινγκ και δυστυχώς 
αυτά που λέω ούτε σχήματα λόγου είναι ούτε υπερβολές είναι ούτε αντιπολιτευτικός 
λαϊκισμός είναι και θα το αποδείξω παρακάτω. Θα αποδείξω περίτρανα κάποια 
πράγματα και πρώτο ότι δεν κάνετε έργο για μια ακόμη φορά θα αναγκαστούμε να 
μιλήσουμε για μερεμέτια. Ένα δεύτερο σημείο ότι ο εγωισμό σας και η εσωστρέφεια 
σας έχει καταδικάσει την πόλη στο τέλμα διότι φαίνεται ότι δεν μπορείτε να 
εισπράξετε και μάλιστα δεν μπορείτε να εισπράξετε ούτε από θεσμοθετημένους 
πόρους. Άκουσα με προσοχή τα του Θησέα. Εκλεχθήκατε με το χρίσμα μιας 
παράταξης  η οποία σήμερα κυβερνάει τον τόπο αλλά εσείς διαρκώς αποδεικνύετε σε 
όλη αυτή την πορεία σας τα τρία χρόνια ότι δεν έχετε πρόσωπο αυτό που λέει ο 
κόσμος δεν έχετε πρόσωπο δεν μπορείτε δηλαδή να πάρετε χρήματα από πουθενά και 
ή δεν χτυπάτε πόρτες ή σας τις έχουνε κλειστές και το ξέρετε ή δεν μπορείτε να 
διεκδικήσετε  γιατί δεν μάθατε και δεν σας κατηγορώ για αυτό. Δεν μάθατε στην ζωή 
σας να μάχεστε σε πολιτικούς αγώνες ή δεν σας ενδιαφέρουνε αυτοί οι αγώνες. Ένα 
τρίτο, έχετε παραφουσκώσει τα έσοδα σας για βγουν οι προϋπολογισμοί και να 
δημιουργηθούν εντυπώσεις, προφανώς ψάχνετε κάποιους αφελείς στην ανάγνωση 
των αριθμών αλλά αυτούς δεν θα τους βρείτε σίγουρα από αυτήν εδώ την πλευρά. 
Αλλά είναι ολοφάνερο ότι έχουμε έναν πλασματικό προϋπολογισμό. Είναι 
φτιασιδωμένος είναι ψεύτικος και δεν επιδέχεται καμία παρέμβαση για να γίνει 



θελκτικός ούτε από το Φουστάνο κε Πρόεδρε. Λοιπόν ένα τέταρτο ζήτημα που θέλω 
να θέσω είναι ότι οι ρυθμοί απορρόφησης είναι απελπιστικά χαμηλοί. Τα έργα τα 
οποία σέρνονται από χρονιά σε χρονιά και το διακρίνουμε όλοι μας αυτό και νομίζω 
ότι η επανάληψή τους πια μοιάζει έτσι σαν την θητεία σας σαν μία φαρσοκωμωδία. 
Μάλιστα κάποιοι τα βάλατε στο τεχνικό πρόγραμμα πρόπερσι, τα αφαιρέσατε πέρυσι, 
τα ξαναφέρατε φέτος και μοιάζουνε σαν να είναι αποψυγμένο φαγητό. Ένα έκτο 
ζήτημα είναι ένα ερώτημα. Τι έργο μπορείτε να παρουσιάσετε αφού δεν εισπράξατε 
ούτε από τις Α.Τ.Α. ούτε από ότι διέκρινα και από ότι διάβασα ούτε μέχρι στιγμής 
από το Θησέα ούτε από το Leader και βεβαίως φαντάζομαι θα απαντήσετε σε αυτά 
και τεχνικό πρόγραμμα βεβαίως μπορεί να μην έχετε αλλά είναι σίγουρο ότι έχετε 
έναν αξιοπρεπέστατο προϋπολογισμό και θα το αποδείξω αυτό που λέω έτσι; δεν 
πετάω ούτε κορώνες ούτε λαϊκισμούς, έναν αξιοπρεπέστατο προϋπολογισμό για τα 
πανηγύρια κυριολεκτικά και μάλιστα με πολλά στοιχεία τα οποία είναι και ιδιαιτέρως 
γαργαλιστικά.  

Κε Δήμαρχε, σήμερα νομίζω ότι πρέπει να πούμε ότι δεν είναι μόνο που 
διχάσατε την πόλη δεν είναι μόνο που την καταδικάσατε στην φτώχια όσο περνάει 
από το χέρι σας δεν είναι μόνο που την κλείσατε αυτή την πόλη στο καβούκι της δεν 
είναι μόνο που πάτε να την χαμηλώσετε στα μέτρα σας είναι που προσποιείστε 
διαρκώς ότι δεν συμβαίνει τίποτε και αυτό για μένα είναι το χειρότερο . Αυτό είναι 
πραγματικά το χειρότερο. Σέρνονται στο τεχνικό πρόγραμμα όπως είπα και πριν κάθε 
χρονιά, κάποια έργα έτσι ενδεικτικά να πω, το μουσείο αγροτικής και λαογραφικής 
πολιτιστικής κληρονομιάς Βλάχων στο Ξηρολίβαδο, η αποκατάσταση κελυφών 
διατηρητέων και παραδοσιακών κτιρίων έχει ρημάξει η Μπαρμπούτα. Κάποτε έτσι 
επί τη ευκαιρία να το πω ερχότανε κάποιος επισκέπτης, καμαρώναμε να πάμε να του 
τη δείξουμε να τον ξεναγήσουμε να του πούμε για το παρελθόν να του πούμε για τις 
δράσεις των κτιρίων και να του αναφέρουμε και τα μελλοντικά σχέδια που υπήρχανε 
για την περιοχή.Την καταχώσατε λοιπόν και αυτήν κατά την προσφιλή σας συνήθεια. 
Τώρα να αναφερθώ σε κάποια μικρότερα ας πω, που δεν είναι, το καθένα για τον 
τόπο του έχει την δική του σημασία. Για την υδατοδεξαμενή στην περιοχή των 
Γεωργιανών, είπατε για τον Βρεφονηπιακό στους Γεωργιανούς θα δούμε, είπατε το 
2007, εν πάση περιπτώσει  λέτε το 2006, δέχομαι ότι μπορεί να κάνατε λάθος θα 
δούμε θα δούμε είμαστε εδώ. Δεν πρόλαβα να τα δω πάρα πολύ καλά αυτά που θα 
σας πω σίγουρα είναι πολύ περισσότερα περίπου 9.000.000 ευρώ υπολογίζω από τα 
21.000.000 ευρώ είναι έργα τα οποία επαναλαμβάνονται και είναι περισσότερα δεν 
είναι μόνο τόσα σίγουρα είναι πολύ περισσότερα επαναλαμβάνονται και  
καταγράφονται για να γεμίζουνε σελίδες κάθε χρόνο στον προϋπολογισμό και στο 
τεχνικό πρόγραμμα. Εάν τα σύρετε αυτά ακόμη λίγα χρόνια πίσω και τα κτίρια αυτά 
τα παραδοσιακά που λέτε θα καταρρεύσουνε και στο σημείο αυτό βέβαια οφείλω να 
πω και κάτι άλλο σήμερα γιατί να κάνετε έργα στους Γεωργιανούς στην Άμμο έτσι 
στην Καστανιά; Εκτός των άλλων έχετε και μία παροιμιώδη εκδικητικότητα και 
δυστυχώς την οίδα και αυτήν όλο αυτό το διάστημα, την είδαμε και την 
διαπιστώσαμε και οι πρόεδροι και εμείς βεβαίως και μην αρχίσετε παρακαλώ πολύ να 
εξαπολύετε μύδρους εναντίον μου γιατί λέω πεντακάθαρη την αλήθεια και την ξέρετε 
και την ξέρω και είναι εδώ και ας το πούνε και οι πρόεδροι των τοπικών 
διαμερισμάτων. Υπάρχει μία εκδικητικότητα σε ορισμένα. Τώρα για τα 30.000 του 
Π.Ε.Π.Κ. που είπατε ότι θα δοθούν για  τον βρεφονηπιακό των Ασωμάτων τα 
περιμένουμε και θα το δούμε και αυτό. Εγώ δεν σας βλέπω άξιους να προκάμετε στην 
σύντομη θητεία σας να το κάνετε. Είναι πάρα πολλά τα έργα στα οποία θα μπορούσα 
να αναφερθώ και μπορώ να το κάνω βέβαια στην συνέχεια δεν θα μείνω όμως εδώ. 



Θα ήθελα να δούμε και τρία νούμερα για να μας πείτε γιατί δεν μπαίνετε ούτε τα 
θεσμοθετημένα .Στην σελίδα οχτώ για να σας διευκολύνω προβλέφθηκε επιχορήγηση 
2.440 ευρώ το 2005 προβλέφθηκε 2.057 και εισπράχθηκαν 42% λιγότερα. Ένα το 
κρατούμενο αυτό. Τι γίνεται εδώ; Γιατί είχαμε λιγότερη είσπραξη; Μας ενημερώσατε 
για τον Θησέα προβλέφθηκε επιχορήγηση 1.891 πόσο είχατε γράψει λιγότερα από το 
2.400 που προβλέφθηκαν για το 2005, αλλά δεν γράφει πουθενά αν εισπράχθηκαν 
αυτά του 2005 δεν ξέρω αν δεν πρόσεξα αν το είπατε προηγουμένως αυτό. Αλλά για 
να μην το βλέπω κάπου γραμμένο σημαίνει ότι δεν εισπράξατε τίποτε την 
προηγούμενη χρονιά ή αυτή την χρονιά τώρα που τελειώνει. 
Προβλέφθηκε, στη σελίδα εννιά για να σας διευκολύνω, επιχορήγηση από το 
LEADER  357.000 αλλά πουθενά δεν αναγράφετε το ποσό που εισπράχθηκε το 2005 
που προβλέφθηκαν 232.000. Άρα δεν εισπράξατε τίποτα και από το LEADER. 
Επίσης υπάρχουνε κάποιοι υποκωδικοί στις λοιπές επιχορηγήσεις για επενδύσεις και 
έργα επαναλαμβάνονται κωδικοί επιχορηγήσεων έργων που ο Δήμος αδυνατεί να 
ξεκινήσει ή να προχωρήσει έγκαιρα. Από την γενική γραμματεία θα πω για το 
κολυμβητήριο. Το ίδιο ποσό 5.285 και το 2005 και το 2006. Επίσης επιχορήγηση από 
το ΠΕΠ Κεντρικής Μακεδονίας 7.122.000 το 2006 έναντι 5.597.000 το 2005, μόνο 
αυτά τα δύο ποσά γιατί ακόμη κολυμβητήριο δεν είδαμε μόνο αυτά τα δύο ποσά που 
είναι περίπου 12.500.000 ευρώ. Εργα, τα οποία αργούν να ωριμάσουν, κατεβάζουν το 
σύνολο του προϋπολογισμού κατά την άποψη μου έτσι, από 40.290 τόσο σε 27.800 
τόσο και υπάρχουν ένα σωρό άλλα έργα που απλώς επαναλαμβάνονται απλώς σαν να 
είναι ευχές και θέλω σε αυτό το σημείο κύριε Δήμαρχε να πω επιτέλους δηλαδή ούτε 
τώρα πια δεν θα ζητήσετε συγνώμη για αυτή την αστική ανάπλαση; Τι απέγινε η 
πλατεία Ωρολογίου και τι γίνονται αυτά τα  πράγματα; Πρέπει να έχουμε επιτέλους 
μία ενημέρωση για όλα αυτά και νομίζω ότι σήμερα αν έχετε κάτι να πείτε είναι η 
κατάλληλη στιγμή να το πείτε και γιατί δεν έχουμε μετά από τρία χρόνια έτοιμο το 
κολυμβητήριο; Και μην θριαμβολογείτε για αυτό το θέμα επιτέλους. Ούτε ισοπεδώνω 
τίποτε και δεν θέλω να ισοπεδώσω τίποτε μακριά από μένα αυτή η λογική ούτε 
τίποτα, θέλω την αλήθεια να πείτε και μη μου αναμασήσετε πάλι εκείνες τις γνωστές 
δικαιολογίες και μην μου μιλήσετε για ωρίμανση έργων στο μέλλον κ.λ.π. και σχέδια 
επί χάρτου στο παρελθόν. Γιατί από δικαιολογίες και επιθετικοειρωνικές άμυνες εδώ 
πέρα έχουμε χορτάσει τρία χρόνια. Θα πρέπει κάποια στιγμή να αναλάβετε την 
ευθύνη σας για αυτά τα μεγάλα έργα τα οποία είναι στον πάτο. Διότι τα έργα του 
παρελθόντος αυτά που λέτε εσείς ότι είναι επί χάρτου σχεδιασμοί κ.λ.π. είναι εδώ 
έτσι; Είναι εδώ που καθόμαστε είναι σε όλη την πόλη και ευτυχώς που υπάρχουνε και 
έρχονται κάποιοι και έχουνε κάτι να σας παινέψουνε και μάλιστα πολλές φορές 
είμαστε και  μπροστά και ακούμε τα παινέματα για αυτά τα έργα που γίνανε στο 
παρελθόν. Λοιπόν μην επικαλείστε ξανά και δεν θέλω να μου δώσετε τέτοια 
απάντηση σας προλαβαίνω και σας το λέω για σχέδια επί χάρτου που βρήκατε. 
Παραδεχθείτε λοιπόν το πασιφανές αυτό που ο κόσμος το έχει βούκινο και που το 
έχετε κρυφό καμάρι ότι δεν μπορείτε ότι δεν τα καταφέρνετε ότι αποτύχατε. Θα τα 
πω τα πράγματα με το όνομα τους  γιατί αυτές είναι οι πληροφορίες μου ότι πάτε 
στην περιφέρεια και καταπίνετε την γλώσσα σας . Ότι πάτε στα υπουργεία και 
κουμπώνετε το σακάκι σας. Μόνο εδώ ξέρετε να κάνετε τον δάσκαλο και τον 
παντογνώστη εδώ σε εμάς. Λοιπόν να δούμε τα αποτελέσματα θέλουμε επιτέλους. 
Δώστε μία απάντηση στον κόσμο, ο οποίος σας τίμησε με το παραπάνω και τώρα 
κουνάει το κεφάλι του απογοητευμένος και αυτό είναι το κλίμα εκεί έξω στην πόλη 
βγείτε και δείτε αν σας λέμε την αλήθεια θα σας το πούν. Αυτός ο Δήμαρχος δεν έχει 
κάνει τίποτε αυτό λέει ο κόσμος έξω και δώστε μία απάντηση στην πόλη νομίζω της 
την οφείλετε. Επειδή όμως πολύ την φλερτάρετε αυτή την δεύτερη τετραετία αλλά 



δεν θα ενδώσει και δεν θα σας κάνει το χατίρι να πέσει στην παγίδα θέλω να σας 
ρωτήσω κάτι. Με ύφος ογδόντα καρδιναλίων συχνά εδώ μιλάτε για το μάστερ πλαν 
και μας το είπατε ακριβώς πριν στην ενημέρωση ή καλύτερα να το πούμε ελληνιστή 
γιατί έτσι μου αρέσει καλύτερα για το σχέδιο στρατηγικής ανάπτυξης. Σας 
κατηγόρησα λοιπόν και δεν ανασκευάζετε αυτή η κατηγόρια, πρέπει να την 
ανασκευάσετε με τον τρόπο σας, σας κατηγόρησα ότι το θέλετε μόνο για να το 
χρησιμοποιήσετε προεκλογικά και ούτε ποτέ το πιστέψατε και ούτε ποτέ του δώσατε 
την πρέπουσα σημασία. Μάλιστα στο προηγούμενο Δ.Σ., επιτρέψτε μου να το πω 
έτσι γιατί έτσι το αισθάνομαι, το πνίξατε στα απόνερα του ζητήματος της υπόθεσης 
του Τριποτάμου. Στο εισηγητικό σας, αλλά και τώρα, αναφερθήκατε προηγουμένως 
ότι ο προϋπολογισμός και το τεχνικό πρόγραμμα, θα σας πω πώς ακριβώς το έχετε 
του 2006, αποτελούν συνέχεια εξειδίκευση και ολοκλήρωση των προϋπολογισμών 
και των τεχνικών προγραμμάτων των προηγούμενων ετών ενώ παράλληλα με τις 
προβλέψεις και τις δεσμεύσεις τους στηρίζουν, ενισχύουν, ενδυναμώνουν και 
ισχυροποιούν βασικές αναπτυξιακές επιλογές της πόλης. Γράφοντας το προοίμιο της 
επόμενης προγραμματικής περιόδου και της  νέας δημοτικής θητείας. Θέλω λοιπόν να 
μου απαντήσετε πόσο και πού; Αλλά θέλω μία απάντηση. Πόσο και πού λάβατε 
υπόψη σας σε αυτό το τεχνικό πρόγραμμα σε αυτό τον προϋπολογισμό το σχέδιο το 
οποίο ψηφίσατε στο προηγούμενο Δ.Σ. και δεν ήμουν σίγουρη αν το έχετε ψηφίσει ή 
δεν το έχετε ψηφίσει γιατί δεν ήξερα αν προλάβατε να το ψηφίσετε ή μήπως υπήρχαν 
πολλές διευκρινιστικές ερωτήσεις επ’αυτού. Θέλω να μου πείτε δηλαδή εδώ με την 
πρόταση σας την σημερινή και με το κλείσιμο της θητεία σας εκτελούμε ένα 
συγκεκριμένο σχέδιο ανάπτυξης για να κατευθυνθούμε στη χι κατεύθυνση κάνουμε 
αυτό το έργο ή για να καλύψουμε τον τάδε στόχο κάνουμε το άλλο έργο; και βάση 
πάντα όσων προβλέπει το σχέδιο Κώτιου; Και εν τέλει ρωτάω ξέρετε κατά που πάμε 
για μένα είναι πέρα πολύ βασικό αυτό το ερώτημα και η στρατηγική ανάπτυξη είναι 
πάρα πολύ βασική για αυτό σας ρωτάω. Ξέρετε κατά πού πάμε; Ξέρετε γιατί πάμε 
εκεί που πάμε τέλος πάντων; Και όταν σας δίνουν αυτά τα κείμενα που παραγγέλνετε 
θα ήθελα να τα βλέπετε πριν τα αναγνώσετε. Έτσι; Είτε σε εκδηλώσεις είτε εδώ, πριν 
τα παρουσιάσετε σε κάποιους. Γιατί μπορεί να σας ζητήσει κάποιο, όπως κάνω αυτή 
τη στιγμή να τα ερμηνεύσετε και θέλω ερμηνεία κύριε Δήμαρχε. Θέλω ερμηνεία σε 
αυτό που σας ρώτησα. Θέλω να μου πείτε ποιες είναι οι αναπτυξιακές βασικές 
επιλογές του τεχνικού προγράμματος βάση του στρατηγικού σχεδίου ανάπτυξης το 
οποίο ισχύει πλέον σε αυτή την πόλη. Γιατί εκεί επιτρέψτε μου μπορεί να το ζήτησα 
το στρατηγικό σχέδιο ανάπτυξης πριν από δύο μήνες αλλά να μην μου κάνετε τη 
χάρη να μου το δώσετε, πήρα όμως το CD και το μελέτησα πάρα πολύ καλά , εκεί 
αναφέρετε και μονοδρομήση ας πούμε έτσι; λέω ένα παράδειγμα της Βενιζέλου και 
αναφέρετε μία Μητροπόλεως ήπιας κυκλοφορίας σχεδόν πεζόδρομος αλλά εσείς 
έχετε κάνει ήδη άλλα έτσι; Αναφέρονται και πάρκινγκ  και αλήθεια θέλω να σας 
ρωτήσω τι απέγινε εκείνο το φιλόδοξο σχέδιο για πάρκινγκ στην Ελιά; Δεν το είδα 
στο τεχνικό σας πρόγραμμα αν υπάρχει κάπου παρακαλώ να μου το δείξετε και θα 
παραδεχθώ ότι ήτανε παράληψη μου. Γιατί είχε γίνει τόση φασαρία για το τίποτε 
δηλαδή; Μήπως φηβηθήκατε γιατί ξεσηκώθηκαν μεμονωμένοι πολίτες και η πόλη και 
δεν το υπερασπίζεστε αυτό το σχέδιο να κάνετε υπόγειο πάρκινγκ στην Ελιά  ή να 
καταστρέψετε την Ελιά κατά την άποψη μας; Βέβαια αυτό το σχέδιο όμως το 
πληρώσαμε. Σβεστε λέτε το χρήμα και τον κόπο του δημότη . Θα αποκαλύψουμε 
όμως τι είναι αυτό που σέβεστε. Γιατί θα σας μιλήσω με νούμερα και θα γελάσει ο 
κάθε πικραμένος. Τα νούμερα που μας δώσατε εσείς βέβαια. Και μιας και μιλάμε 
τώρα έτσι; Και μίλησα για γέλια και πικραμένους θυμήθηκα και κάτι άλλο διότι 
πληρώσαμε ήδη γύρω στα 100.000 ευρώ, τόσα είχαμε προϋπολογίσει, δεν ξέρω πόσα 



είναι τελικά για την αμφιδρόμιση  της οδού Μητροπόλεως, και τώρα βλέπω ότι 
βάζετε άλλες 30.000 ευρώ για να παραγγείλετε κυκλοφοριακή μελέτη. Μια μελέτη 
που ουδείς γνωρίζει βεβαίως τι θα υποδείξει έτσι; Εκτός αν γίνει καθ ‘υποδείξεως για 
το κυκλοφοριακό και κατά παραγγελία και πείτε θέλω αυτό να μου το κάνετε έτσι ή 
το άλλο να μου το κάνετε αλλιώς. Και εδώ υπάρχει και ένα έγγραφο του εμπορικού 
συλλόγου γιατί εδώ είπατε προηγουμένως ότι έχετε δικαιωθεί με όλες τις επιλογές 
σας κ.λ.π. το οποίο λέει το εξής : πήγε στους επαγγελματίες και μεταξύ άλλων έτσι; 
Μπορώ να σας το δώσω για να μην πείτε ότι απομονώνω κάτι λέει ότι η αγορά μας 
είναι καλή κ.λ.π. κατά κοινή ομολογία το οξύ κυκλοφοριακό πρόβλημα και η έλλειψη 
χώρων στάθμευσης έχει ημερομηνία 12 Δεκεμβρίου 2005 δημιουργούν ένα πρόσθετο 
αρνητικό παράγοντα δυσκολεύοντας την προσέλευση καταναλωτών κ.λ.π. κ.λ.π. 
συνάδελφε έμπορε έλα στο κατάστημα σου χωρίς αυτοκίνητο κ.λ.π. διότι έχουμε οξύ 
κυκλοφοριακό πρόβλημα και έχουμε οξύ κυκλοφοριακό πρόβλημα και καλώς θα 
κάνουμε κυκλοφοριακή μελέτη και μακάρι να μην δεχθούν οι επιστήμονες οι οποίοι 
δεν ξέρω ποιοι θα είναι θα κάνουν αυτή τη μελέτη Μακάρι να μην δεχθούν υποδείξεις 
έτσι και να μιλήσουν ελεύθερα για το πώς αυτοί επιστημονικά βλέπουν τη λύση του 
κυκλοφοριακού ζητήματος. Δεν το έχετε λύσει λοιπόν αυτό το ζήτημα. Σήμερα η 
πόλη ήταν κόλαση από το πρωί πραγματικά ήτανε μία κόλαση. Στερνή μου γνώση να 
σε είχα πρώτα λέει ο λαός και νομίζω ότι με την δική σας περίπτωση και με το 
παράδειγμα που προανέφερα θα το λέει κάθε μέρα και θα βλαστημάει την ώρα και 
την στιγμή που σας εμπιστεύθηκε την διοίκηση αυτού του τόσο προνομιακού 
πραγματικά του τόσο χαρισματικού του τόσο όμορφου αλλά και του τόσο 
κακομεταχειρισμένου Δήμου. Πέρυσι τέτοια εποχή όταν συζητούσαμε αυτό το 
κορυφαίο ζήτημα είχα ξεκινήσει την τοποθέτηση μου για τον προϋπολογισμό 
λέγοντας « Ώδινεν όρος και έτεκε μήνη». Φέτος λοιπόν ούτε ίχνος της γέννας αυτής 
έχουμε ούτε τα προσχήματα δεν προσπαθήσατε να κρατήσετε. Γιατί ο 
προϋπολογισμός είναι ο καθρέφτης, ο καθρέφτης της δυσπραγία σας, είναι ο 
καθρέφτης αν θέλετε της αδυναμία σας να πω, του αδιεξόδου σας να πω, του 
κυνισμού σας να πω, της ασέβειας προς τον πολίτη να πω; Δεν είναι βαριά λόγια είναι 
αλήθειες και βεβαίως της βόλεψης κάποιων ημετέρων και όχι μόνο. Ο 
προϋπολογισμός όμως είναι και ο καθρέφτης της πορείας της πόλης μας και δεν της 
άξιζε της Βέροιας να το υποστεί αυτό. Θα αναφερθώ πολύ σύντομα σε κάποιους 
αριθμούς και θα επανέλθω βεβαίως στην δευτερομιλία μου που η αλήθεια τους είναι 
αφοπλιστική και το ψεύδος πια είναι μετρήσιμο. Τέλη καθαριότητας και φωτισμού 
για το 2006 προβλέπεται 3.300.000. Πως νομίζεται ότι θα το εισπράξετε αυτό όταν το 
2005 , μίλησα για ψεύδος έτσι; Για ψεύτικο προϋπολογισμό για αυτό σας τα λέω 
αυτά, όταν το 2005 είχε αντίστοιχα προβλεφθεί 3.200.000 και μέχρι το τέλος 
Οκτωβρίου εισπράχθηκαν 32% λιγότερα; Μικρά παραδείγματα: Δικαίωμα σύστασης 
οικογενειακού τάφου για το 2006 προβλέπεται 100.000. Π’ως θα εισπραχθεί, όταν το 
2005 είχατε προβλέψει 120.000 και εισπράχθηκαν 67% λιγότερα; Τέλος ακίνητης 
περιουσίας για το 2006 200.000 ευρώ.Π’ως θα εισπραχθεί εκτιμώντας ότι το 2005 
είχατε προβλέψει 300.000 και εισπράξατε 52% λιγότερα; Τέλος ακαθαρίστων εσόδων 
κέντρων διασκέδασης. Προβλέπεται για το 2006 ότι θα εισπράξετε 120.000 και πώς 
είσαστε αισιόδοξοι όταν το 2005 είχατε προβλέψει πάλι 120.000 και εισπράξατε 
λιγότερα 40%; ΄Η μήπως υπάρχει και κάποια ιδιαίτερη πολιτική και κάποιους τους 
βάζουμε το μαχαίρι στο λαιμό και κάποιους άλλους ημετέρους δεν τους πιέζουμε και 
χαίρουν ασυλίας; Διότι ξέρω και το ξέρουν όλοι ότι η σημαία σας είναι το πολιτικό 
κόστος αγαπητέ κύριε Δήμαρχε. Λοιπόν και ρωτάω κε Πρόεδρε κρατάω κε Πρόεδρε 
και θα αναμείνω απαντήσεις βεβαίως αρκετά στοιχεία για την δευτερομιλία μου. 
Λοιπόν τα οποία είναι και ιδιαιτέρως γαργαλιστικά.  



Σιδηρόπουλος: Κε Πρόεδρε αγαπητοί συνάδελφοι είναι γνωστό ότι ένα νέο 
προϋπολογισμό  αλλά και κάθε νέο προϋπολογισμό γενικά θα πρέπει να έχει σαν 
κύρια χαρακτηριστικά την ανάπτυξη και την ρεαλιστικότητα. Ο νέος προϋπολογισμός 
του 2006, τον οποίο συζητάμε απόψε εδώ σαφώς και έχει αυτά τα στοιχεία και δεν 
χεριάζετε παρά λίγη καλή προαίρεση για να τα δει κανένας. Αναφέρω ότι το 
διασφαλίζουν το επιβεβαιώνουν αυτό το γεγονός τα παθέντα της προηγούμενης 
τριετίας από μέρους της δημοτικής αρχής.Είπα ότι χρειάζεται λίγη καλή προαίρεση 
για να δει κανένας την πραγματικότητα και ότι παρά το γεγονός των δύσκολων 
καιρών οικονομικών καιρών που περνάμε βάλτε εποχή των ισχνών αγελάδων και 
αυτό είναι μία ένα γεγονός που κανένας δεν μπορεί να το αμφισβητήσει, όταν 
μάλιστα η Κ.Ε.Δ.Κ.Ε. και ο πρόεδρος της δεν χάνουν ευκαιρία σε κάθε συνεδρίαση 
σε κάθε περίπτωση να στενοχωρέσουν την κυβέρνηση και να την κατηγορήσουν ότι 
δεν δίνει λεφτά στους Ο.Τ.Α . Παρόλα αυτά έγιναν έργα και μάλιστα έργα πολλά και 
έργα περιωπής. Ενδεικτικά θα αναφέρω το Πανεπιστήμιο. Η δημιουργία του 
Πανεπιστημίου είναι ένα τεράστιο γεγονός για την πόλη μας για την Ημαθία. Είναι 
ένα γεγονός το οποίο σε ήθος περνάει στο ντούκου από τους περισσότερους, είναι ένα 
γεγονός το οποίο δεν το αντιμετώπισαν σωστά σχεδόν όλες οι προηγούμενες 
δημοτικές αρχές, είναι ένα έργο το οποίο οφείλεται στην δυναμικότητα στην δράση 
της δημοτικής αρχής αλλά κυρίως είναι μια προσωπική επιτυχία πολύ μεγάλη χωρίς 
καμιά αμφισβήτηση του Δημάρχου μας. Αρκεί κανείς να θυμηθεί τα λόγια της 
Πανεπιστημιακής κοινότητας η οποία χαρακτηρίζει το Πανεπιστήμιο σαν το 
καλύτερο Πανεπιστήμιο της Ελλάδος και κάποιοι από αυτούς μάλιστα το 
συγκρίνουνε και με κάποια Πανεπιστήμια της Ευρώπης. Λέμε για λιτότητα λέμε για 
δύσκολους καιρούς οικονομικούς κάποιοι εδώ μέσα δεν τους δέχονται δεν 
παραδέχονται δεν συμφωνούν με αυτά που λέμε για τη λιτότητα, έξω όμως από αυτή 
την αίθουσα σημαία θα έχουνε την λιτότητα της κυβερνητικής εξουσίας και μάλιστα 
αντιμετωπίσαμε μια λιτότητα με δύο πρόσωπα. Με ένα πρόσωπο πολύ δύσκολο και 
ισχυρό της προηγούμενης κυβέρνησης μέχρι την Άνοιξη του 2004 και ένα άλλο 
πρόσωπο της νέας κυβέρνησης η οποία μας λέει « ουκ αν λάβεις εκ του μη έχοντος » 
τα ταμεία είναι άδεια. Εν πάση περιπτώσει δεν θέλω να μπω σε περισσότερες 
λεπτομέρειες θέλω να πω δυο τρία πράγματα για τους παιδικούς σταθμούς των 
οποίων προΐσταμαι για να πω ότι και εκεί παρά το γεγονός ότι ήτανε περιορισμένος ο 
προϋπολογισμός εντούτοις πήραμε δώδεκα άτομα μας είχε δώσει την δυνατότητα  το 
αρμόδιο Υπουργείο με τον Α.Σ.Ε.Π. και επιβαρυνθήκαμε κάποια χρήματα φτιάξαμε 
δύο νέες αίθουσες σε παιδικούς σταθμούς με αποτέλεσμα να πάρουμε κάποιο μεγάλο 
αριθμό επιπλέον παιδιών και να φτάσουμε στο σημείο σχεδόν κανένα παιδί 
Βεροιωτών να μην μένει έξω από τους παιδικούς σταθμούς. Ανακαινίσαμε ένα άλλο 
παιδικό σταθμό ώστε να είναι πιο λειτουργικός πιο όμορφος και πιο ωραίος και να το 
βλέπει με πολύ αγάπη ο κόσμος γιατί αναγκαστικά μένουν εκεί πέρα παρόλες τις 
προσπάθειες που κάνουμε για να βρούμε νέους παιδικούς σταθμούς να πάμε και 
κάναμε ακόμα και το γραφείο μας του νέου νομικού προσώπου το οποίο και αυτό 
όπως καταλαβαίνεται έφαγε κάποια χρήματα. Δεν ήταν δυνατόν να το λειτουργούμε 
στο γραφείο της προϊσταμένης του παιδικού σταθμού ένα σωρό άνθρωποι εκεί πέρα 
και να είμαστε μέσα στα πόδια όλων. Και παρόλα αυτά είχαμε και λεφτά να 
αποζημιώσουμε το προσωπικό από κάποιες αγωγές που έκαναν στην προηγούμενη 
δημοτική αρχή για επιδόματα τα οποία δεν τους είχαν δώσει και οποία δικαιούνται. 
Ευτυχώς που το δικαστήριο δεν τους επιδίκασε και τις αγωγές που κάνανε για τα 
ρούχα διότι θα χρειαζόμασταν καμιά 100.000 ευρώ να πληρώσουμε και αυτά εδώ τα 
έξοδα. Επομένως καταλήγω στο συμπέρασμα ότι ο προϋπολογισμός είναι θαυμάσιος 



δέστε το λίγο με καλύτερη προαίρεση, με περισσότερη συμπάθεια και θα δείτε ότι 
έχουμε δίκιο.  

Ορφανίδης: Καταρχήν εδώ υπάρχει μια σοβαρή αντίφαση όσο αφορά το αν 
τελικά τα οικονομικά του Δήμου μας είναι καλά ή όχι.Ο κος Σιδηρόπουλος μιλάει για 
εξωραϊσμό όσο αφορά τα οικονομικά των Δήμων και κοινοτήτων. Μας μπερδεύεται 
λίγο και πρέπει να καταλάβουμε και εμείς τι γίνεται. Τέλος πάντων ήταν μια 
παρατήρηση προς τον κο Σιδηρόπουλο περισσότερο αυτή. Ο κος Δήμαρχος μίλησε 
για τον τέταρτο και τελευταίο προϋπολογισμό και τεχνικό πρόγραμμα. Κε Δήμαρχε 
καταρχήν από τα μεγαλύτερα έργα και αυτά τα οποία είναι τουλάχιστον οικονομικά 
πιο σπουδαία, γιατί σπουδαία είναι όλα φαντάζομαι , επαναλαμβάνονται από τις τρεις 
προηγούμενες από τους τρεις προηγούμενους προϋπολογισμούς. Που σημαίνει ότι ο 
προϋπολογισμός αυτός το ξανά συζητήσαμε και πέρυσι το ξανά συζητήσαμε και 
πρόπερσι και ίσως θα το ξανά συζητήσουμε και στην επόμενη τετραετία. Επομένως 
ένα καλό έχει ο προϋπολογισμός αφήνετε στον επόμενο Δήμαρχο κάτι να κάνει με 
προγραμματισμό δικό σας.Κάθεστε και κάνετε μια ανάλυση για το τι έχετε κάνει 
αυτά τα τρία χρόνια. Τα μεγαλύτερα έργα που έχω σημειώσει εδώ και είναι 
οφθαλμοφανή είναι τρία. Είναι τα Πανεπιστήμια, τα οποία καλώς ή κακώς δεν είναι 
μόνο δικό σας έργο είναι και των προηγούμενων δημοτικών αρχών είναι και των 
σημερινών είναι και ημών. Έχετε διαλαλήσει ότι παρόλες τις δυσκολίες τις αντιθέσεις 
τα δικαστήρια κ.λ.π. αμφιδρομήσαμε την οδό Μητροπόλεως. Μα η οδός 
Μητροπόλεως θεωρείται εσείς ότι είναι έργο το οποίο εξυπηρετεί την πόλη στο να 
αναβαθμιστεί; Η κα Ουσουλτζόγλου μίλησε προηγουμένως για την κατάσταση, εγώ 
προσωπικά δεν συμφωνούσα και πριν δεν συμφωνώ και τώρα. Εσείς αν θέλετε να 
χαίρεστε καλά κάνετε και χαίρεστε. Το πρόβλημα συνολικά δεν λύθηκε και αν είχε 
λυθεί προς τι η καινούργια μελέτη για κυκλοφοριακή μελέτη; Προς τι η καινούργια 
δαπάνη για κυκλοφοριακή μελέτη; Το είχαμε πει και επανειλημμένως και εγώ που 
δεν συμφωνούσα έστω και αν θέλετε να αμφιδρομήσετε επιτέλους κάντε μια 
κυκλοφοριακή μελέτη συνολική για να δούμε τι προβλήματα θα αντιμετωπίσουμε, 
δεν το κάνατε και τώρα προσπαθείτε να το καλύψετε και το τρίτο που κρατάω στο 
μυαλό μου το οποίο γνωρίζοντας ότι φτάνει στο τελικό στάδιο είναι το 
κολυμβητήριο. Εάν έχετε κάποια άλλα έργα να υποδείξετε στα τρία χρόνια που 
πέρασαν και αυτός είναι ο τέταρτος να μας το πείτε μήπως και εμείς δεν 
αντιλαμβανόμαστε πολλά σε αυτή την πόλη. Να τα πάρω λίγο αναλυτικά ένα προς 
ένα. Καταρχήν το εισηγητικό εμένα να σας πω την αλήθεια με ξίνισε λίγο για πρώτη 
φορά παρόλο που φαίνεται ότι είναι πιο προσεγμένο από τις προηγούμενες. Δηλαδή 
τώρα αυτό το τετράστιχο εδώ πέρα απέκτησε ευρωπαϊκές ανησυχίες, κέρδισε 
επιδοτήσεις, γέμισε προσδοκίες, χόρτασε υποσχέσεις τι προσπαθεί να πει; Εσείς κε 
Δήμαρχε και οι δημοτικοί σύμβουλοι της πλειοψηφίας δεν είστε υπόλογοι της 
κυβέρνησης της Νέας Δημοκρατίας. Εσείς σήμερα είστε σήμερα εκπρόσωποι των 
δημοτών της Βέροιας αν θέλετε να καλύψετε λάθη και ατέλειες της κυβέρνησης σας 
να μας το πείτε μην το λέτε όμως έτσι τόσο πως το λένε γενικευμένα. Όλο αυτό η 
πρώτη και δεύτερη σελίδα προσπαθεί να καλύψει την πολιτική που ακολουθεί 
σήμερα η Νέα Δημοκρατία και ίσως και προηγούμενα το Π.Α.Σ.Ο.Κ. Λέτε μεν ότι 
αναδείχθηκαν σωρεία νέων αρμοδιοτήτων και ευθυνών πολλαπλασιάστηκαν οι 
υποχρεώσεις κ.λ.π. αλλά δεν μιλάτε πουθενά για το ποιος φταίει και τι πρέπει να γίνει 
Ποια είναι τελικά δηλαδή η τακτική σας και η θέση σας σε τέτοια ζητήματα όσο 
αφορά τα έσοδα του Δήμου; Να μας το πείτε. Γράφετε χαρακτηριστικά, και εδώ 
προσπαθείτε αγωνιωδώς να καλύψετε την κυβέρνηση, σήμερα ότι το σκληρό λέει  
αυτοδιοικητικό το οποίο των τελευταίων ετών άρχισε βαθμιαία να εξωραΐζεται και να 
βελτιώνεται καθώς από τις αρχές του 2005 τα τακτικά έσοδα των Ο.Τ.Α. αυξήθηκαν 



και ερωτώ εγώ σήμερα μα αν αυξήθηκαν τόσο ραγδαία και τόσο καλά εμείς γιατί 
αγωνιωδώς προσπαθούμε να πάρουμε δάνειο για να καλύψουμε τις ανάγκες μας, ; 
Προσπαθείτε πάλι ενώ σας έχω τονίσει ότι ο Θησέας τελικά δεν είναι πρόγραμμα το 
οποίο την τοπική αυτοδιοίκηση την αναβαθμίζει και την βοηθάει περισσότερο από 
ότι το προηγούμενο πρόγραμμα να μας πείτε ότι ο Θησέας κάνει μια προσπάθεια 
ύστατη, πως το γράφετε κιόλας, το γράφετε πολύ, να καλύψει τα κενά να 
αναπληρώσει τις ελλείψεις και να άρει τις ανησυχίες του Ε.Π.Τ.Α.. Δηλαδή 
πιστεύεται ότι το Θησέας θα άρει τις ανησυχίες του Ε.Π.Τ.Α.; Όταν ο Θησέας 
καλύπτει μόνο το 30% των δαπανών του κάθε έργου ενώ στον Ε.Π.Τ.Α  καλώς ή 
κακώς φτάνουμε μέχρι και το ογδόντα; Ή εσείς μάλλον θέλετε να μας 
παραπλανήσετε. Μιλάτε για το νέο  κώδικα των Δήμων και Κοινοτήτων και θα 
ανοίξει λέτε ένα νέο κεφάλαιο στην  Ελληνική Τοπική Αυτ/ση. Μπορεί και να είναι 
έτσι. Το ζήτημα είναι αν ανοίξει θετικά ή αρνητικά. Το ζήτημα  είναι αν τελικά έστω 
και αυτές πλειοψηφίες που είχαμε με το πενήντα συν ένα  στην επόμενη τετραετία  
δεν βλέπω προς τα που θα ανοίξει προς το καλύτερο η Τοπική Αυτ/ση. Λέτε  για τα 
Πανεπιστήμια κλπ. ότι έγινε ένα λαμπρό έργο κ.τ.λ.αυτοί που τα γράφουν όμως ας 
προσέχουν λίγο. Λέτε ότι είναι η πιο ελκυστική και πιο ελπιδοφόρα 
πανεπιστημιούπολη της χώρας , πανεπιστημιούπολη με ένα τμήμα σχολής εγώ δεν 
έχω δει προσωπικά, αν εσείς φαντάζεστε ότι έχει γίνει τότε κοιμάστε ήσυχος, εμείς 
κοιμόμαστε ανήσυχα. Και καταλήγετε σε αυτά τα τρία μεγάλα έργα τα οποία 
θεωρητικά και πρακτικά λέτε ότι αποδεχόμαστε, δεν σημαίνει όμως  τουλάχιστον στα 
δύο όσον αφορά  της οδού Μητροπόλεως  ότι κι εμείς συμφωνούμε. Δεν λύθηκε όμως 
το πρόβλημα ,και όποιοι με ρωτάνε έξω στο δρόμο λέω ότι δεν ασχολούμαι, δεν είναι 
πρόβλημα της πόλης, άλλα είναι τα προβλήματα. Τα προβλήματα της πόλης είναι 
ανεργία, είναι οι ανισότητες, τα ναρκωτικά, είναι η παιδεία, είναι πως θα μπορέσει να 
σταθούν οι επαγγελματίες, οι επιχειρηματίες στην πόλη, είναι πολλά διάφορα δεν 
είναι αυτό το πρόβλημα. Και κακώς το αναδεικνύεται σε ένα από τα μεγαλύτερα έργα 
σας. Μιλάτε ότι εμείς απλωνόμαστε σε όλη την έκταση την οποία περιλαμβάνει ο 
Καπποδιστριακός  Δήμος της Βέροιας και θέλοντας να γλυκάνετε το στόμα των 
περιφερειακών πολιτών μας, γιατί έτσι είναι χαρακτηρισμένοι, λέτε ότι θα κάνω ένα 
ΚΑΠΗ και ένα βρεφ/κό σταθμό. Από αυτά τα έργα που είναι από την περιφέρεια 
τουλάχιστον τα σημαντικά πέστε μου πιο υλοποιήσατε; Και μάλιστα θυμάμαι 
χαρακτηριστικά όταν μιλούσατε για την πεζοδρόμηση των Γεωργιανών, μιλούσατε με 
τόση ειρωνεία, λέγατε γιατί δεν τον έκαναν τόσα χρόνια, θα το κάνω εγώ. Τώρα εάν 
εσείς θεωρείτε αναπτυξιακά έργα το να μοιράζετε στις περιφέρειες χωράφια, τότε 
συμφωνούμε, έχετε κάνει αναπτυξιακό έργο. Αυτά θέλω να πω προς το παρόν ζητώ 
όμως από τον πρόεδρο λίγη κατανόηση  στη δευτερολογία μου ίσως χρειαστώ λίγο 
παραπάνω χρόνο. 
 Μπατσαρά: Παίρνοντας κανείς στα χέρια του  έναν προϋπολογισμό το πρώτο 
που βλέπει είναι μία σειρά από κωδικούς και νούμερα που μόνο ζάλη μπορούν να του 
προκαλέσουν. Αν όμως προσπαθήσει να δει και να διερευνήσει πίσω από τους 
αριθμούς τότε μπορεί να κατανοήσει τους στόχους και το πνεύμα του. Ο 
προϋπολογισμός που έχουμε σήμερα   μπροστά μας, με τον οποίο κλίνει η πρώτη μας 
τετραετία και σε λίγο θα κληθούμε να ψηφίσουμε είναι αναπτυξιακός αλλά και με 
κοινωνικό πρόσωπο. Προβλέπει για την πόλη αλλά και για τα Δ.Δ. μεγάλα έργα, 
όπως το κολυμβητήριο, η πλατεία Ωρολογίου, η οδική σύνδεση άνω-κάτω Σελίου, 
αλλά και μία σειρά έργων μικρών φαινομενικά ,αλλά που δίνουν ποιότητα και λύνουν 
προβλήματα της καθημερινότητας του συνόλου των συμπολιτών μας, όπως οι 
συντηρήσεις, οι ασφαλτοστρώσεις, οι διανοίξεις δρόμων, παιδικές χαρές, εξωραϊσμός 
της πόλης, και των Δ.Δ. συντηρήσεις νεκροταφείων, αθλητικών εγκαταστάσεων, 



εξοπλισμός των ΚΑΠΗ ,συντηρήσεις σχολείων κ.α. Προβλέπει σύνταξη που θα 
συμβάλουν στην ανάπτυξη της πόλης και των Δ.Δ. και μάλιστα με έσοδα του Δήμου. 
Οι επιχορηγήσεις στα ΚΑΠΗ, στο Κέντρο Μέριμνας  με ειδικές δεξιότητες, στο 
πρόγραμμα «Βοήθεια στο Σπίτι», σε άπορους δημότες, στους υπάρχοντες 
βρεφονηπιακούς σταθμούς αλλά και  η δημιουργία εποχιακών βρεφ/κών εποχιακών 
σταθμών σε Δ.Δ.,η συντήρηση και οι επισκευές του δημοτικού σχολείου του 
Λαζοχωρίου που θα στεγάσει σχολείο Β/θμιας Εκπ/σης των ΑμΕΑ, δείχνουν το 
κοινωνικό πρόσωπο του προϋπολογισμού. Οι επιχορηγήσεις σε πολιτιστικούς 
συλλόγους, σε σωματεία και στις δημοτικές επιχειρήσεις πολιτισμού, αλλά και η 
δημιουργία πολιτιστικών κέντρων στα Δ.Δ., αναδεικνύουν το ενδιαφέρον της δημ. 
αρχής για την πολιτιστική αναπτύξει της περιοχής  αλλά και την πνευματική 
ανάπτυξη και την αναβάθμιση και προαγωγή της παιδείας και της διά βίου  
εκπαίδευσης και επιμόρφωσης, αν κρίνουμε από την πρόβλεψη  για συμμετοχή σε 
συνέδρια, συναντήσεις, διαλέξεις και εκδηλώσεις της Α/θμιας και Β/θμιας εκπ/σης, 
αλλά και τις επιχορηγήσεις των Νομικών Προσώπων, Μουσείο Εκπ/σης, Κέντρο 
Ευρωπαϊκών  Μελετών, Πνευματικής και Ολυμπιακής Στέγης «Δημήτριος Βικέλας» 
που έχουν δώσει από την ίδρυσή τους τον χρόνο που διανύουμε εξαιρετικά δείγματα 
γραφής με την ποιότητα των εκδηλώσεών τους. Επιπροσθέτως το ενδιαφέρον για την 
τουριστική ανάπτυξη του δήμου είναι εμφανές εάν κρίνουμε αν κρίνουμε από την 
επιχορήγηση προς τη Δημοτική Επιχείρηση Τουριστικής Ανάπτυξης. Δεν υστερεί 
βέβαια  και σε ενδιαφέρον για τον αθλητισμό, αν λάβουμε υπόψη την επιχορήγηση 
για την κατασκευή κολυμβητηρίου και νέων χώρων άθλησης και συντήρησης των 
ήδη υπαρχόντων. Θα μπορούσαμε να πούμε και άλλα πολλά για τον προϋπολογισμό, 
αλλά μη θέλοντας να κάνω κατάχρηση του χρόνου και της υπομονής σας, θα 
σταματήσω λέγοντας πως μία πόλη, ένα χωριό, ένας τόπος, ένας Δήμος,  για να γίνει 
ελκυστικός στους ξένους, αλλά και να κρατήσει τους πολίτες τους μαζί με τα δώρα 
της φύσης χρειάζεται και μεγάλα έργα, έργα πνοής και ανάπτυξης, αλλά και έργα 
μικρά, και δράσεις και υπηρεσίες  που διευκολύνουν την καθημερινή ζωή του και την 
κάνουν όμορφη και ενδιαφέρουσα και ανθρώπινη. Και τέτοια έργα και δράσεις 
νομίζω ότι προβλέπει ο προϋπολογισμός  και το τεχνικό πρόγραμμα που καλούμαστε 
σε λίγο να ψηφίσουμε. 
 Κουρουζίδης: Κλείνοντας ο Δήμαρχος την εισήγηση λέει: «γι αυτό σας 
καλούμε  να υπερψηφίσετε τον προϋπολογισμό  μας για να εργαστούμε ενωμένοι 
όλοι μαζί για την εφαρμογή του, ολοκληρώνοντας με την καλύτερο τρόπο την 
παρούσα 4ετία  και βάζοντας  με αισιοδοξία τα θεμέλια για τη νέα δημοτική  θητεία 
μας». Μετά από τρία χρόνια βλέπω μία τέτοια εισήγηση. Προϋπολογισμός δεν είναι 
μόνο τα νούμερα, αλλά είναι όλη η πολιτική μας. Πολιτική είναι και η Δημαρχιακή 
Επιτροπή που είχα κάνει πρόταση τότε να συμμετέχουμε, και γι αυτό δεν ψήφισα 
τότε, πολιτική και προϋπολογισμός είναι όλα τα ζητήματα που υπήρχε διαφωνία  
σχετικά με τη συμμετοχή ή όχι στα όργανα. Κι εδώ μας καλεί ο Δήμαρχος να το 
ψηφίσουμε. Δεν θα είχα πρόβλημα να ψηφίσω, γιατί ο καθένας έχει την άποψή του να 
δει πως θέλει να δει την πόλη  αυτή στα επόμενα χρόνια. Το αν έχει δίκιο ή άδικο 
κάποια μέρα θα κριθεί, αυτός είναι ο προϋπολογισμός, ο πολιτικός προϋπολογισμός 
και όχι τα νούμερα. Εδώ υπάρχει μία διαφωνία  ως προς την πολιτική που θέλουμε να 
εφαρμόσουμε γι αυτή την πόλη, το μέλλον της, τι όραμα έχουμε και τι δεν έχουμε. Ως 
προς τα νούμερα και στους προηγούμενους  προϋπολογισμούς είχα αναφερθεί και 
είχα πει ότι είναι πλασματικοί, δεν είναι πραγματικοί, δεν είναι ειλικρινείς και 
δικαιώθηκα. Γιατί δικαιώθηκα; Γιατί ο Δήμος αναγκάστηκε να κάνει δανεισμό. Ενας 
προϋπολογισμός όταν είναι πραγματικός, ρεαλιστικός δεν χρειάζεται να κάνει 
δανεισμό, για να καλύψει ανάγκες τις οποίες έχει ήδη προβλέψει. Δεν κάνουμε 



δανεισμό για τη μισθοδοσία των τακτικών υπαλλήλων, δεν  κάνουμε δανεισμό για 
κάτι το οποίο είναι σίγουρο, αν όμως προβλέπουμε λιγότερες δαπάνες  και αυξάνουμε 
στον προϋπολογισμό  τεχνικώς τα έσοδα, όταν αρχίσει να υλοποιείται τότε 
εμφανίζεται η μαύρη τρύπα στα οικονομικά και τρέχουμε να το καλύψουμε με 
δανεισμό. Θα δεχτώ οποιαδήποτε  άλλη θέση, αν δεν είχαν γίνει αυτά  που είχανε 
γίνει τα προηγούμενα χρόνια. Για το τεχνικό πρόγραμμα τα περισσότερα έργα είναι 
συνεχόμενα .Δεν είναι κάτι καινούργιο. Ετσι γινόταν και έτσι γίνεται, δεν  έχουμε μία 
διαφορά. Είδαμε το πρώτο έτος κάποια έργα, τα οποία θα συνεχιστούν και 
συνεχίζονται και ακόμη δεν υλοποιούνται. Δεν κάνω κριτική εδώ γιατί αυτή είναι μία 
πραγματικότητα .25 χρόνια κάναμε να ανοίξουμε το δρόμο από το Ωρολόϊ  προς τον 
Προμηθέα, το κολυμβητήριο το είχαμε και εμείς όταν ήμασταν πλειοψηφία, θα γίνει 
ευτύχημα που γίνεται ,το Πανεπιστήμιο λέγαμε θα κάνουμε, ευτύχημα που έγινε, 
κανένας δεν χάνει όταν μιλάμε έτσι, κερδίζει μόνο η πόλη. Εγώ πιστεύω ότι  αυτός ο 
προϋπολογισμός για να κλείσει  θα πρέπει να γίνει πάλι δανεισμός. Εάν δεν γίνει  
πριν από τις εκλογές είναι σίγουρο ότι θα γίνει μετά τις εκλογές. Αυτό είναι ξεκάθαρη 
θέση, θα γίνει μετά τις εκλογές  και να δούμε ποιος θα πληρώσει τη νύφη.  
 Δάσκαλος:Διαβάζοντας το εισηγητικό σας κε Δήμαρχε, και μελετώντας το 
τεχνικό πρόγραμμα που καταρτίσατε για το έτος 2006, εκτιμώ  με την μικρή εμπειρία 
που διαθέτω ως δημοτικός σύμβουλος, ότι είναι πολύ εύκολο να συντάξει κανείς 
τεχνικό πρόγραμμα και προϋπολογισμό διότι παρατηρώ ότι υπάρχουν εγγραφές που 
θα παραμείνουν εγγραφές. Βέβαια  ο προϋπολογισμός που καταρτίσατε είναι μία 
εκτίμηση της δημοτικής αρχής, υπάρχουν έργα τα οποία  είναι εγγεγραμμένα και στο 
τεχνικό πρόγραμμα  του 2003, του 2004, του 2005  και θα περάσουν καις το 2006, τα 
οποία δεν έχουν καν εκτελεστεί. Υπάρχει αίτημα για το 6ο και 13ο δημ. σχολείο. 
Υπάρχει μία εγγραφή εκεί για τον αύλειο χώρο της τάξης των 15.000,00€ ,αλλά τα 
αιτήματα για το συγκεκριμένο σχολείο  όπου τυχαίνει να είμαι και πρόεδρος της 
σχολικής επιτροπής, είναι αρκετά και θα τα επαναλάβω. Μου είχατε πει ότι θα τα 
αντιμετωπίσουμε εδώ μέσα σε αυτή την αίθουσα μέσα από το τεχνικό πρόγραμμα. Η 
ανακατασκευή τουαλετών, η στέγη η οποία όταν βρέχει στάζει, βάζουν λεκάνες για 
να μαζέψουν τα νερά, η έλλειψη αιθουσών, υπάρχουν στο συγκεκριμένο σχολικό 
συγκρότημα, δύο τάξεις που στεγάζονται στην ίδια αίθουσα. Δεν ξέρω αν κάναμε 
καμία ενέργεια ή αν δεν είναι της αρμοδιότητας της δικής μας  να αποτανθούμε στο 
Νομάρχη μήπως μπορέσει να κατασκευάσει ή να εντάξει  καμία αίθουσα για να λυθεί 
το πρόβλημα. Εχουν γίνει αρκετές φορές  στις προ ημερησίας ερωτήσεις  από τον 
ομιλούντα και από τους άλλους συναδέλφους δημ. συμβούλους και είπατε ότι όλα 
όσα έχουν τεθεί θα αντιμετωπισθούν στα πλαίσια  του τεχνικού προγράμματος, 
παρόλα αυτά δεν διαπίστωσα αυτό. Και για το λόγο αυτό αναφέρω ορισμένα εξ 
αυτών π.χ. ο βρεφ/κος σταθμός των Γεωργιανών. Αναφερθήκατε ότι θα 
δημοπρατηθεί. Μπορείτε να μου απαντήσετε αν έχει επιλυθεί το πρόβλημα της 
στέγης; Γιατί εκεί αν δεν κάνω λάθος υπάρχει το πρόβλημα. Τα αποδυτήρια του 
γηπέδου των Γεωργιανών, εδώ και τρία χρόνια παραμένουν στην ίδια κατάσταση. Η 
διάνοιξη της οδού Ομήρου, δεν βλέπω τίποτα να γίνεται. Η ανανέωση των 
δενδρυλλίων του άλσους Παπάγου τα οποία κατά τους ειδικούς έχουν γεράσει. Η 
διάνοιξη της οδού Κίμωνος και η οδός που οδηγεί προς τις παρυφές του λόφου, 
είχατε δεσμευτεί ότι θα ενταχθεί στο επόμενο τεχνικό πρόγραμμα και θα 
ασφαλτοστρωθεί ο δρόμος, εκεί για την οικία του Κάκαρη και για τους υπόλοιπους. 
Ασφαλτόστρωση της οδού προς τον οικισμό του Λιανοβροχίου. Δεν βλέπω τίποτα να 
υπάρχει στο τεχνικό πρόγραμμα. Αξιοποίηση του ρέματος Λιανοβροχίου, έχουν τεθεί 
όλα εδώ μέσα, τουλάχιστον να μας πείτε ότι δεν μπορούμε να τα αντιμετωπίσουμε. 
Για το συγκεκριμένο ρέμα έχει τεθεί και θέμα μήπως μπορεί να γίνει έλεγχος για να 



αξιοποιηθεί τούτο ως προς τις ευεργετικές του ιδιότητες  για τους πολίτες. Ανάπλαση 
και διαμόρφωση της πλατείας Καπετανίδη σε χώρους άθλησης από πάρκο που είναι 
σήμερα, γιατί υπάρχουν δύο πάρκα στα 100 μέτρα. Να κατασκευαστούν νησίδες στη 
συμβολή Κίμωνος & Ακροπόλεως, Φιλήμονος και Ακροπόλεως, και στις εργατικές. 
Είχαμε πει ότι θα γίνει αλλά δεν βλέπω να υπάρχει τίποτα γραμμένο στο τεχνικό 
πρόγραμμα, ούτε στον προϋπολογισμό. Είχαν ζητήσει οι κάτοικοι των εργατικών 
κατοικιών του Κρεββατά να κατασκευαστεί ένα κιόσκι, δεν βλέπω να υπάρχει τίποτα. 
Επίσης τέθηκε θέμα πρόσβασης στον οικισμό του Πανοράματος από την οδό 
Αμπελοκήπων, δεν βλέπω να υπάρχει τίποτα. Ο καθαρισμός της κοίτης του 
Τριποτάμου, έχει τεθεί θέμα προ ημερησίας. Είμαστε η μόνη πόλη που διασχίζετε 
από ποτάμι  και τούτο δεν έχει αξιοποιηθεί. Θα μπορούσα να μιλώ και να αναφέρω 
έργα αρκετά, αλλά ανέφερα τουλάχιστον επιγραμματικά όσα έχουν τεθεί προ 
ημερησίας σε αυτήν εδώ την αίθουσα. Φρονώ ότι το τεχνικό πρόγραμμα που φέρατε 
σήμερα για έγκριση δεν στοχεύει στην ανάπτυξη της πόλης, στην επίλυση των 
προβλημάτων των πολιτών. 
 Σοφιανίδης: Θεωρώντας πως ο προϋπολογισμός, και κατ΄ επέκταση το τεχνικό 
πρόγραμμα  του Δήμου, αποτελούν το κυρίαρχο στοιχείο και το ισχυρό όπλο για την 
οικονομική, κοινωνική και πολιτιστική εξύψωση των δημοτών, θα επιχειρήσω να 
αξιολογήσω με αντικειμενικά κριτήρια τον προϋπολογισμό και το τεχνικό πρόγραμμα 
του Δήμου Βέροιας  για το 2006. Από την μελέτη του εισηγητικού σημειώματος 
προκύπτουν ορισμένα συμπεράσματα, τα οποία κυριολεκτικά καταλύουν τις 
διακηρύξεις περί σεβασμού του χρήματος και του κόπου των δημοτών. Μέσα από τις 
βαρυσήμαντες διακηρύξεις επιχειρείται η εμπέδωση σε όλους εμάς της ισχυρής 
παρουσίας  και προοπτικής της παρούσας δημοτικής αρχής, που σαν από μηχανής 
θεός ήρθε και πρόσφερε λύσεις σε ζητήματα που ταλάνιζαν το Δήμο Βέροιας τα 
τελευταία χρόνια. Αυτό τελικά που καταλαβαίνουμε όλοι και αποτελεί το μόνο το 
οποίο ισχύει είναι ότι πρόκειται για ένα ακόμη προϋπολογισμό ως συνέχεια των 
προηγούμενων, ο οποίος έχει ως κυρίαρχο στοιχείο πιστεύω την προχειρότητα, έγινε 
σε πρόχειρη βάση. Δεν εμβαθύνει στο ρόλο του Δήμου ως προς τη διαμόρφωση 
πλαισίου για την άσκηση κοινωνικής πολιτικής .Αντιθέτως κυριαρχούν στοιχεία 
αυτοπροβολής και ωραιοποιήσεις ζητημάτων και καταστάσεων που απαιτούν 
πραγματικά ξεκάθαρες λύσεις και όχι φρούδες ελπίδες. Χαρακτηριστικά μπορώ να 
αναφέρω στο κεφάλαιο β’ του προϋπολογισμού και συγκεκριμένα  σε επενδύσεις την 
εγγραφή ποσού 22.500,00€ για προμήθεια εορταστικού φωτισμού και ποσού 
40.000,00€ για την κατασκευή των παραπάνω εορταστικών φωτιστικών για το 
2006.Μεγάλος πλεονασμός πιστεύω. Συνολικά 62.500,00€,  που σύμφωνα με τον 
κωδικό χαρακτηρίζονται ως επενδύσεις και το ερώτημα που προκύπτει είναι δεν 
αρκούν τα τόσες χιλιάδες μέτρα φωτοσωλήνες και γενικότερα φωτιστικών που 
κυριαρχούν στο Δήμος Βέροιας; Η Βέροια είναι πολύ ωραία έχουν μπει απ’ όλα. Πού 
επενδύουμε τελικά; Στους φουσκωμένους λογαριασμούς της ΔΕΗ που πληρώνει ο 
δήμος τις μέρες αυτές; Καλό ο φωτισμός, υποδηλώνει την λαμπρότητα των ημερών 
που διανύουμε. Θα πρέπει  όμως να ύπαρξη ένας φραγμός, κάποια όρια. Μήπως τα 
62.500,00€ θα ήταν καλύτερα να τα επενδύσουμε στον ίδιο τον άνθρωπο; Και 
αναφέρομαι στην ενίσχυση έτσι ενδεικτικά του κωδικού που προορίζεται για 
οικονομική βοήθεια προς συνδημότες μας με το ανωτέρω ποσό των 62.500,00€. 
Πιστεύω πως με την κίνηση αυτή θα συμβάλλουμε έστω και μερικώς στην όσο το 
δυνατόν μεγαλύτερη αλληλεγγύη και αλληλοβοήθεια προς τη μερίδα αυτών των 
συνδημοτών μας, και θα είμαστε λιγότερο προκλητικοί. Δεν διακρίνω μέσα από τις 
εγγραφές του προϋπολογισμού την πολιτική της δημοτικής αρχής για την βελτίωση 
του περιβάλλοντος και του οικοσυστήματος γενικότερα. Δεν δίνεται βαρύτητα σε 



ζητήματα και ακολούθως σε έργα που έχουν να κάνουν με τη βελτίωση των 
συνθηκών διαβίωσης και υγιεινής των δημοτών στα δημοτικά διαμερίσματα. Χρόνια 
τώρα συζητάμε  μια με τον κ. Γεωργιάδη, μια τον κ. Φουρνιάδη, με όλους που έχουνε 
περάσει για αποχετευτικά δίκτυα στα Δ.Δ. Έχουμε αναλωθεί πάμπολλες φορές σε 
συζητήσεις και έγγραφα για αντικατάσταση δικτύων ύδρευσης για έργα υποδομής 
που θα βελτιώσουν στο έπακρο τη ζωή των κατοίκων στα Δ.Δ. και βεβαίως θα 
αποτελέσουν μελλοντικό πόλο έλξης για εγκατάσταση νέων δημοτών στα Δ.Δ. Αντί 
αυτών όμως αυτό που παρατηρούμε και το βλέπουμε τις τελευταίες  μέρες είναι ότι 
προβαίνετε σε κάποιες ασφαλτοστρώσεις αγροτικών, με ερωτηματικό δρόμων, χωρίς 
να μπείτε στον κόπο να μας ρωτήσετε  έστω και τυπικά  για την αναγκαιότητα ή μη 
πραγματοποίηση των συγκεκριμένων έργων, εξυπηρετώντας πιστεύω με τις κινήσεις 
σας αυτές μεμονωμένα άτομα. Και αναφέρομαι στην προ ολίγων ημερών 
ασφαλτόστρωση αγροτικής, και πάλι με ερωτηματικό οδού, επτακοσίων μέτρων 
περίπου, όπου συμπεραίνουμε ότι ο συγκεκριμένος δρόμος ασφαλτοστρώθηκε για να 
εξυπηρετήσει ένα συνδημότη μας, ο οποίος διατηρεί το σπίτι του εκεί, 
περιστοιχισμένο και εμπλουτισμένο με κάποιες εκατοντάδες στρέμματα. Με ποια 
άραγε κριτήρια και με ποιο βαθμό σπουδαιότητας επιλέχθηκε ο συγκεκριμένος 
δρόμος, από τη στιγμή που στη γύρω περιοχή του αγροκτήματος Γεωργιανών 
υπάρχουν αγροτικοί δρόμοι που εξυπηρετούν όλους τους συγχωριανούς μας, οι 
οποίοι μένουν μέχρι σήμερα αναξιοποίητοι. Ερωτήματα που απασχολούν την τοπική 
κοινωνία μας και τα οποία οφείλω να σας μεταφέρω  μήπως και αποσπάσω  κάποιες 
απαντήσεις οι οποίες θα δηλώνουν την αναγκαιότητα  του ανωτέρω έργου. Υπάρχουν 
ακόμη πολλά ζητήματα που προκύπτουν από την ανορθολογική σύνταξη του 
προϋπολογισμού στα οποία αναφέρθηκαν οι συνάδελφοί μου και δεν θα ήθελα να 
ξανατοποθετηθώ. Με τις σκέψεις ότι ο συγκεκριμένος προϋπολογισμός και το 
τεχνικό πρόγραμμα δεν βελτιώνει στην αύξηση της απασχόλησης και την ένταξη των 
ευπαθών ομάδων στην αγορά εργασίας. Δεν ευνοεί αλλά και δεν τονώνει την 
οικονομική και επιχειρηματική δραστηριότητα. Δεν παρεμβαίνει ουσιαστικά  στην 
προστασία του περιβάλλοντος, δεν δημιουργεί τις προϋποθέσεις για οικονομική 
ανάπτυξη και κοινωνική συνοχή, δεν ανταποκρίνεται στην μείωση της απομόνωσης 
των ορεινών χωριών και την δημιουργία βιώσιμων συνθηκών για τους συνδημότες 
μας, θα καταψηφίσω τον προϋπολογισμό και ελπίζω  τόσο οι προτάσεις όσο και οι 
παρατηρήσεις μου να αποτελέσουν αντικείμενο προβληματισμού  και να βοηθήσω 
στη διαμόρφωση ενός προϋπολογισμού ο οποίος θα ανταποκρίνεται και θα δίνει 
λύσεις ουσιαστικές στις ανάγκες των δημοτών.  
 Παπαστεργίου: Θα ξεκινήσω με αυτά που είπε ο κ. Δήμαρχος και με αυτά που 
γράφει στην εισήγηση. Στη σελ. 2 συγκεκριμένα και στην αρχή, λέει «το σκληρό 
αυτοδιοικητικό  τοπίο των τελευταίων ετών άρχισε βαθμιαία να εξωραΐζεται και να 
βελτιώνεται καθώς από τις αρχές του 2005 και τα τακτικά έσοδα των ΟΤΑ 
αυξήθηκαν θεαματικά σε σχέση με τα προηγούμενα χρόνια  και η απόδοση των 
παρατύπως παρακρατηθέντων εσόδων που τέθηκαν σε μία ρύθμιση, αλλά και το 
αναπτυξιακό πρόγραμμα ΘΗΣΕΑΣ προσπάθησε φιλότιμα να καλύψει τα κενά ,να 
αναπληρώσει τις ελλείψεις και να άρει τις αντιστοιχίες του ΕΠΤΑ» Για να δούμε τι 
συνέβη το 2005 με τον προϋπολογισμό τον οποίο εσείς καταθέσατε. Πρώτο 
κατόρθωμα δυόμισι εκατ. € στις πλάτες του Βεροιώτικου λαού, δάνεια. Δεύτερο 
κατόρθωμα απλήρωτοι εργαζόμενοι ,ακόμη υπάρχουν απλήρωτοι εργαζόμενοι στις 
δημ. επιχειρήσεις του Δήμου και στη μερική απασχόληση. Και νομίζω αυτά τα δύο 
και μόνο δεν έχουν καμία  σχέση με αύξηση εσόδων και μάλιστα θεαματικά, αυτά 
γίνονται μόνο όταν ο Δήμος δεν έχει χρήματα. Τρίτο κατόρθωμα υπάρχουν αυτή τη 
στιγμή και το ξέρει όλη η Βέροια και όλη η αγορά ότι ο δήμος έχει πολλά ανοίγματα 



στην αγορά. Και να πάμε και στο ΘΗΣΕΑ, το διάβασε η κα Ουσουλτζόγλου, το 
επαναλαμβάνουμε ακόμη μία φορά στη σελ. 8.Επιχορηγήσεις προγράμματος ΘΗΣΕΑ 
1.891.000€. Δεν λέει πόσα εισπράχθηκαν από αυτό, δεν λέει πόσα εκταμιεύθηκαν τον 
προηγούμενο χρόνο, από παράλειψη ή μας αφήνει να βγάλουμε το συμπέρασμα ότι 
δεν εκταμιεύθηκε καθόλου; Πάμε τώρα στο πως θα εκτελεσθεί αυτός ο 
προϋπολογισμός και πόσο αξιόπιστος είναι. Νομίζω κε Δήμαρχε ότι έχετε ιστορία 
τώρα, έχετε 3 προϋπολογισμούς. Και να πάμε στο τελευταίο. Αν κάνετε τον κόπο να 
ξανασυντάξετε τον προϋπολογισμό έτσι ακριβώς όπως υλοποιήθηκε θα δείτε ότι 
υπολείπεται από αυτό το οποίο ψηφίστηκε τον προηγούμενο χρόνο τουλάχιστον κατά 
70%. Θα δείτε ότι έχει υποστεί τουλάχιστον τριάντα τροποποιήσεις. Άρα δεν έχει 
σχέση με τίποτα με τον προϋπολογισμό που ψηφίστηκε πριν από ένα χρόνο. Το 
ερώτημα είναι εύλογο, γιατί να έχει σχέση ο προϋπολογισμός που θα ψηφιστεί με 
αυτόν που θα εκτελεστεί, γιατί και αυτός θα έχει ακριβώς την ίδια μοίρα.Να πάμε στο 
τεχνικό πρόγραμμα .Σας είπε η κα Ουσουλτζόγλου προηγουμένως ότι  13.000.000€ 
δεν έχουν εισπραχθεί ή ακριβώς μεταφέρονται, και αυτά τα 13.000.000€ είναι τεχνικά 
έργα, άρα το τεχνικό σας πρόγραμμα αν συμβεί το ίδιο και με τον προϋπολογισμό του 
2006 δεν θα είναι 21.000.000€ που εσείς προβλέπετε ,αλλά θα είναι μείον 
13.000.000€ άρα 8.000.000€ Νομίζω ότι είναι ένα τεχνικό πρόγραμμα πολύ φτωχό 
για το Δήμο Βεροίας. Και να πάμε στην καθημερινότητα. Έχετε τρία χρόνια τις 
ευθύνες αυτού του δήμου. Αν ξάνετε μία βόλτα μέσα στην πόλη θα δείτε ότι  ο 
ασφαλτοτάπητας  είναι στη χειρότερη μορφή που θα μπορούσε να υπάρξει. Αν πάτε 
μία φορά στο Πανόραμα μετά από μία νεροποντή θα δείτε ότι όλοι οι δρόμοι έχουν 
γεμίσει χώμα και παλεύουμε πάντα με τον κ. Γεωργιάδη να καθαριστούν οι δρόμοι 
αυτοί, γιατί υπάρχουν χωματόδρομοι, και όχι μόνο στο Πανόραμα και το πρόγραμμα 
το τεχνικό το οποίο καταθέτετε δεν προβλέπει τέτοια πράγματα. Μία μόνο 
ασφαλτόστρωση προβλέπει και μάλιστα δεν προβλέπει αυτήν η οποία δημιουργεί όλο 
το πρόβλημα ,που μεταφέρει όλο το χώμα σε όλο το συνοικισμό του Πανοράματος. 
Θα πω και μία πρόταση την οποία σας την έκανα και δημόσια. Ένας Δήμος όταν 
θέλει να δείξει το κοινωνικό του πρόσωπο βλέπει τις κοινωνικές ομάδες οι οποίες 
υποφέρουν. Όπως έχει κατασκευασθεί αυτό υπάρχει πρόβλεψη  για τα άτομα με 
ειδικές ανάγκες, αλλά για να φτάσουν μέχρι την είσοδο, πρέπει να  μπορούν να 
ανεβούν στο πεζοδρόμιο. Τέτοιο τεχνικό έργο δεν υπάρχει. Γίνονται καινούρια  
πεζοδρόμια, σ’ αυτά δεν προβλέπεται κάτι τέτοιο. Δεν υπάρχει η σκέψη και η 
πολιτική να βοηθήσουμε αυτές τις κοινωνικές ομάδες. Αυτή είναι η πρόταση την 
οποία πρέπει να την βάλουμε και πρέπει σιγά-σιγά να την υλοποιήσουμε. Και βέβαια 
με όλα αυτά φαίνεται καθαρά ότι για μας ο προϋπολογισμός και αναξιόπιστος είναι 
και αντιαναπτυξιακός είναι και πλασματικός, δεν μπορούμε να ψηφίσουμε ένα τέτοιο 
προϋπολογισμό και ένα τέτοιο τεχνικό πρόγραμμα.  
 Δελαβερίδης: Πέρσι είπα κε Δήμαρχε ότι ένας προϋπολογισμός είναι σωστός 
όταν είναι υλοποιήσιμος. Απεδείχθη ότι δεν υλοποιείται ο προϋπολογισμός που 
κατεβάζετε και ούτε αυτός θα υλοποιηθεί, αν το πάρουμε συγκριτικά με τα 
προηγούμενα χρόνια και θα το αποδείξω  αμέσως παρακάτω. Ένα προϋπολογισμός 
έχει δύο σκέλη τα έσοδα και τα έξοδα, και πάντα το ύψος του προϋπολογισμού 
εξαρτάται από τα έσοδα που προβλέπουμε ότι θα έχουμε. Από κει και πέρα αν 
βγάλουμε τις ανελαστικές δαπάνες τα υπόλοιπα πως θα τα διαχειριστούμε. Στο 
σκέλος των εσόδων λέτε π.χ. για την αμμοληψία θα πάρουμε 200.000,00€ και έτυχε 
αυτό εδώ το οποίο ούτε καν προχώρησε η διαδικασία, την προηγούμενη χρονιά τα 
έχουμε χάσει, δεν πήραμε καθόλου από το σκυρόδεμα ΑΕ και τώρα το βάζετε τώρα 
σαν έσοδο. Δεν θα πάρετε ούτε μία και το 2006. Παρόλα αυτά το βάζετε σαν έσοδο. 
Τέλος ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, βάζετε 10.000,00€. Μέχρι τον 10ο μήνα  



πήρατε 3.000,00€, τους δύο μήνες θα πάρετε τα 7.000,00€; Τρεις χιλ. πήρατε; Βάλτε 
πέντε να είστε κοντά. Ετσι όμως διογκώνετε ο προϋπολογισμός και άρα βάζουμε τις 
ανελαστικές δαπάνες και κάνουμε έργα, με τα λόγια χτίζουμε παλάτια. Διαβάζω άλλο 
ένα. Παράβολα για έκδοση αδειών κατ/των υγειονομικού ενδιαφέροντος, εξήντα 
χιλ.€. Μέχρι τον 10ο μήνα 31-10-05 εισπράξαμε είκοσι τρεις χιλ. €, γιατί λοιπόν να 
μην βάλετε τριάντα χιλ. € να είστε μέσα στην πραγματικότητα. Άρα είναι 
εξωπραγματικός, είναι ανειλικρινής ο προϋπολογισμός. Εκποίηση υλικών 
ανακύκλωσης  δύο χιλ.€. 31-10-2005 δεν έχει εισπραχθεί ούτε ένα €, και μιλάμε τώρα 
για έναν προϋπολογισμό που δεν θα μπορεί να υλοποιηθεί και δεν ξέρω  τι γίνεται με 
τα ανακυκλώσιμα υλικά; Δεν τα δίνουμε; Τα κρατάμε παρακαταθήκη; Τώρα που δεν 
έχουμε αποθήκη και μας διώχνουν από εκεί λόγω του δρόμου που θα γίνει για τα 
δικαστήρια κλπ. Και είναι τόσα πολλά και γιατί από κει και πέρα να ασχοληθώ με το 
τεχνικό πρόγραμμα αφού τα έσοδά μας είναι πλασματικά; Και τι πήραμε από την 
κεντρική εξουσία; Μπορείτε να μου πείτε τι πήραμε από το 3ο Κοινοτικό Πλαίσιο 
Στήριξης και τι θα πάρουμε από το 4ο Κοινοτικό Πλαίσιο Στήριξης, όταν εμείς δεν 
έχουμε μελέτες, όταν πέρασαν τρία χρόνια και δεν κάναμε μία μελέτη, ας πούμε για 
την ΔΕΥΑΒ που υπάρχει  η μελέτη, να την στείλουμε και να διεκδικήσουμε για τα 
Δ.Δ. την μελέτη ύδρευσης, αποχέτευσης, βιολογικού καθαρισμού κλπ. Θα πάω τώρα 
λίγο στο τεχνικό πρόγραμμα.667.000,00€ αποκατάσταση διατηρητέων και 
παραδοσιακών κτιρίων. Το βάζουμε για να το βάλουμε γιατί και πέρσι ήταν και 
προπέρσι.  Κατασκευή υδατοδεξαμενής  στην περιοχή Γεωργιανών 265.000,00€ και 
πέρσι ήταν και πρόπερσι ήταν. Αποκατάσταση ιστορικού κτιρίου σχολείου στην 
Καστανιά και πέρσι ήταν και φέτος είναι, και του χρόνου θα είναι. Δημιουργία 
εποχιακού βρεφ/κού σταθμού  και μία σειρά από μεγάλα έργα  τα οποία ήταν και 
πέρσι. Εγώ πιστεύω ότι αυτό το έργο μόνο απ’ αυτά που ήταν με τα περσινά  θα 
υλοποιηθεί αυτό του κολυμβητηρίου. Και ας σταματήσουμε στο κολυμβητήριο γιατί 
το λέτε όπου και αν βρίσκεστε  ότι εμείς  δημοπρατούμε το κολυμβητήριο. Ηταν δικό 
σας επίτευγμα το κολυμβητήριο; Πήρατε περισσότερα  χρήματα, και βέβαια αν το 
αφήναμε άλλα 10 χρόνια θα παίρναμε  ενδεχομένως, ή να μην 10 χρόνια αλλά 2 
χρόνια, θα παίρναμε κι εμείς  περισσότερα χρήματα για να υλοποιήσουμε το 
κολυμβητήριο. Έτσι λοιπόν είναι πάρα πολλά τα έργα που επαναλαμβάνονται και δεν 
θα ασχοληθώ περισσότερο ούτε με τον προϋπολογισμό αλλά ούτε και με το τεχνικό 
πρόγραμμα. Εσείς από την πρώτη στιγμή κε Δήμαρχε  ασχοληθήκατε μέσα εδώ για 
να τους κάνετε όλους τους υπαλλήλους  άνω-κάτω, ψηφίσατε τον Εσωτερικό 
Κανονισμό. Μπορείτε να μας πείτε τι πετύχατε με αυτές τις αλλαγές  που κάνετε με 
τις δ/νσεις κλπ. τι πετύχατε; Ο δημότης ταλαιπωρείται, ταλαιπωρείται περισσότερο. 
Να σας πω ένα πάρα πολύ μικρό δείγμα  για να αντιληφθείτε το μέγεθος. Γίνεται μία 
πράξη τακτοποίησης, αφού τελειώσει η πράξη  μέσα σε ένα χρόνο από κει και πέρα 
σήμερα αρχίζει ο Γολγοθάς. Αίτηση ο δημότης να προσκυρωθεί, να πληρώσει στο 
Δήμο, πληρώνει, υποβάλει χαρτιά, αιτήσεις, τελικά καταλήγει αφού πληρώσει, δεν 
μπορεί να κάνει συμβόλαιο γιατί δεν έχει ΚΑΕΚ, καινούργιο στοιχείο βέβαια, 
μπορούμε όμως να το αντιμετωπίσουμε. Πώς; Όταν  γίνεται η πράξη και βλέπουμε 
ότι είναι δημοτική έκταση, οι υπάλληλοι εκεί ανατρέχουν στο κτηματολόγιο, στη 
δημοτική μας περιουσίας, εάν το δηλώσαμε γράφουμε το ΚΑΕΚ και δεν 
ταλαιπωρείται ο δημότης. Και προσωπικά εγώ έχω τέτοιες περιπτώσεις όπου 
πλήρωσα εδώ και ένα 6μηνο και δεν μπορώ να κάνω συμβολαιογραφική πράξη και 
δεν μπορούσα να πάρω άδεια οικοδομής γιατί δεν είχαν ολοκληρωθεί οι διαδικασίες 
των συμβολαίων. Τέτοιες περιπτώσεις υπάρχουν πάρα πολλές, προσπαθήστε να τα 
επιλύσετε. Τι κάνατε εσείς με τους συμβασιούχους τους 493; Από την πρώτη στιγμή 
τους πετάξατε χωρίς να εξετάσετε τίποτε γιατί θεωρούσατε ότι αυτοί είναι του 



Χασιώτη, ότι τους πήρε ο Χασιώτης για ψηφοθηρικούς λόγους. Εμείς πολλές φορές 
κ. Δήμαρχε σας εγκαλέσαμε για ανεπάρκεια στη διαχείριση του μεγάλου έργου της 
αστικής ανάπλασης, που ήταν προίκα δική μας 7.500.000,00€. Θα πω αποσπασματικά 
τα λάθη αν θέλετε  που κάνετε τα τρία αυτά χρόνια και θα έρθω στο προηγούμενο 
Δ.Σ. Δεν ήταν τυχαίο αυτό που οι 11 ή οι 12 υπογράψαμε μία αίτηση μήπως και το 
σκεφθείτε καλύτερα για να ακυρώσουμε  εκείνες τις αποφάσεις.Εσείς όμως δεν το 
θεωρήσατε σκάνδαλο, όπως το λέγαμε εμείς και φερθήκατε αυταρχικά και δώσατε 
αυτά εδώ τα οικόπεδα τα οποία όπως πολύ καλά ειπώθηκε από πολλούς, είναι φιλέτα. 
Κάνατε κάποιες μελέτες, μελέτες αν θέλετε για το πάρκινγκ στην Εληά, δώσαμε 
κάποια τ’ αφήσαμε εκεί  για να φανούμε ότι κάναμε μελέτες, εμείς είμαστε δημοτική 
αρχή που θέλουμε την  ανάπτυξη κλπ. αλλά σταματάμε στις μελέτες. Καμιά φορά μας 
ενημερώσατε για το τι έγινε; Θα έρθω άλλη φορά για το κυνοκομείο, εδώ μάθαμε ότι 
ρίξανε φόλες και ποιοι ρίξαν τις φόλες, αυτό είναι ένα μεμπτό σημείο, θα το δούμε 
και αυτό, και έχω και κάποια στοιχεία τα οποία και θα καταθέσω.Για το κυνοκομείο 
υπάρχουν κάποια προγράμματα, και όχι μόνο για το κυνοκομείο, υπάρχουν για όλο 
τον Δήμο μας, κάποια ευρωπαϊκά προγράμματα  που μπορούμε να φέρουμε χρήματα 
στην πόλη. Εξαντλήσατε; Είδατε τέτοια προγράμματα; Φέρατε κανένα ευρώ από 
τέτοια προγράμματα; Εσείς περιμένετε αυτά που θα πάρουμε από τους δημότες  και 
τα τακτικά έσοδα που έχουμε από την κεντρική διοίκηση. Δεν λύνονται με αυτά εδώ 
τα προβλήματά μας, εμείς θέλουμε λεφτά, γατί έχουμε αδιάνοιχτους πολλούς 
δρόμους ,έχουμε προβλήματα με τοιχεία αντιστήριξης κλπ. στο Πασα-Κιόσκι και σε 
όλη τη Βέροια θα έλεγα ,άρα θέλουμε λεφτά να έρθουν, άρα κάθε μέρα κε Δήμαρχε 
έπρεπε να είστε στην Αθήνα, να χτυπήσετε πόρτες και να φέρετε €. Όμως  σας 
άκουσα και όταν σας πήρε συνέντευξη  στην  τηλεόραση Πέλλα, μιλούσατε  με έναν 
αέρα γιατί δεν ήξερε ο κος τι ακριβώς συμβαίνει, ας πούμε μιλούσατε για το 
Πανεπιστήμιο και το τόνισε προηγουμένως ο κ. Ορφανίδης. Πανεπιστήμιο λέτε, και 
εγώ σας το είπα παλαιότερα, είναι Πανεπιστημιακό Τμήμα ούτε καν τμήματα, μακάρι 
να είχαμε τμήματα και Πανεπιστήμιο θα γίνει αν έχουμε πέντε σχολές με κάποια 
τμήματα, τα αναλύσαμε τότε  αλλά σεις συνεχίζετε να λέτε Πανεπιστήμιο το εξής 
τμήμα. Καλό είναι αυτό για την πόλη μας  και το ψηφίσαμε όλοι και δεν το συζητώ  
όμως μην το μεγαλώνετε. Μακάρι να φτάσει στο στάδιο του πανεπιστημίου το 
ευχόμαστε όλοι. Από την άλλη πλευρά κε Δήμαρχε είπατε  τότε για την ΔΕΥΑΒ  δεν 
κάναμε  καμία αύξηση και εγώ δεν διαφωνώ. Αύξηση δεν έγινε στα τρία αυτά χρόνια 
όμως αυτή η ρύθμιση που κάνατε και βάλατε στον κορβανά τα 300 εκατ. που 
περισσεύουν, δεν είναι αύξηση αυτή; Ξέρετε πόσο αναλογεί; Αν υπολογίσει κανείς 
ότι ένα 20% κάθε χρόνο, άρα εσείς κάνατε τέσσερις αυξήσεις από 20%. Ετσι λοιπόν 
όταν δεν ξέρει κανείς λέει, έτσι λόγια του αέρα, τον προϋπολογισμό γράφουμε 
νούμερα.Λέγατε τότε τα παχιά τα λόγια και τα νούμερα τα μεγάλα, ε λοιπόν αν εδώ 
δεν έχουμε παχιά λόγια και νούμερα μεγάλα, που έχουμε κε Δήμαρχε; Όμως θέλω να 
έρθω και λίγο  σε ένα πολύ σοβαρό θέμα. Τελευταία όλη η δημοτική παράταξη θα 
έλεγα εκμεταλλεύτηκε ένα νόμο και έκανε έξι αντιδημάρχους, ενοποίησε πιο 
μπροστά η δημοτική αρχή τα νομικά πρόσωπα και λόγω της ενοποίησης, έβγαλε 
μισθό και για τους προέδρους και τελευταία στο προηγούμενο Δ.Σ. είδα ότι έχουν 
έσοδο κατά συνεδρίαση 75 € και όλοι οι δημοτικοί σύμβουλοι. Και ερωτώ ποιος από 
όλους είναι άμισθος; Όλοι, κανείς δεν εξαιρείται. Αυτά είναι έξοδα και έξοδα πολλά 
και αυτήν τη στιγμή που ο δημότης έχει οικονομικά προβλήματα, έχει ανεργία, αυτά 
εμείς θα πρέπει να τα σκεφθούμε. 
 Σακαλής: Στην τελευταία συνεδρίαση του 2005, καλούμαστε να συζητήσουμε 
και να αποφασίσουμε για την έγκριση ή μη του τεχνικού προγράμματος αλλά και του 
προϋπολογισμού του Δήμου μας για το 2006. Μια κορυφαία συνεδρίαση γιατί τόσο η 



οικονομική πορεία όσο και τα έργα τα οποία θα γίνουν βασίζονται σ’ αυτήν την 
συνεδρίαση. Επίσης αυτός ο προϋπολογισμός συμπίπτει με το τελευταίο έτος της 
πρώτης τετραετία  μας και βέβαια ο προϋπολογισμό αυτός και το τεχνικό πρόγραμμα 
αποτελούν τη συνέχεια, την εξειδίκευση αλλά και την ολοκλήρωση των 
προϋπολογισμών και των τεχνικών προγραμμάτων των προηγουμένων ετών. Μέσα 
από τον προϋπολογισμό αυτό των 40.995.000,00€  από τον οποία τα 21.011.000,00 
είναι στο τεχνικό πρόγραμμα  εμείς βλέπουμε τις βασικές αναπτυξιακές επιλογές της 
πόλης. Αξιοποιεί όλους τους διαθέσιμους πόρους  τους οποίους από όπου και αν 
προέρχονται από δημοτική ή άλλη πηγή. Και βέβαια  χωρίς να δημιουργεί  πρόσθετες 
επιβαρύνσεις  στους δημότες ,αλλά και πάνω από όλα αυτό που διαλαλούμε πάντα ότι 
σεβόμαστε το χρήμα και τον κόπο του δημότη μας. Αυτό φαίνεται και από τις 
αυξήσεις στα δημοτικά τέλη ,οι οποίες κυμαίνονται στα όρια του πληθωρισμού  και 
σε κάποια δεν υπάρχει καθόλου αύξηση, και βέβαια μιλάω για τα τέλη ύδρευσης και 
αποχέτευσης. Σε αντίθεση με την προηγούμενη δημοτική αρχή όπου οι αυξήσεις  οι 
οποίες είχαν βάλει, και τελευταία το είχαμε δει και στις εφημερίδες, ήταν 
δυσβάσταχτες των 20%  και 30%. Βέβαια το κυριότερο είναι ότι αυτή δημοτική αρχή  
είναι συνεπής και υλοποιεί το πρόγραμμα με συνέπεια το οποίο παρουσίασε 
προεκλογικά στο βεροιώτικο λαό, ο οποίος εμπιστεύθηκε αυτή τη δημοτική αρχή  να 
το εφαρμόσει, παρά τις αντίξοες  οικονομικές συνθήκες και συγκυρίες, τόσο για την 
τοπική αυτ/ση, όσο και ολόκληρη τη χώρα. Ξέρουμε όλοι ότι τα τελευταία 3 χρόνια  
έγιναν δύο εκλογικές αναμετρήσεις, έγιναν Ολυμπιακοί Αγώνες και να πούμε και 
αυτό ότι τον πρώτο ενάμισι χρόνο δεν μπορούσαμε να κάνουμε για λόγους τους 
οποίους αντιλαμβάνεστε και δεν θέλω να τους πω. Απόδειξη των παραπάνω είναι τα 
έργα τα οποία έχουν γίνει μέχρι τώρα με αποκορύφωμα τα κτίρια όπου στεγάζονται 
το τμήμα των μηχανικώ ,χωροταξίας και ανάπτυξης της πολυτεχνικής σχολής, αλλά 
και το μουσείο εκπ/σης τους Δήμου μας, στο πρώην στρατόπεδο της αγίας Βαρβάρας. 
Δεύτερο είναι η αμφιδρόμηση της οδού Μητροπόλεως που έδωσε ανάσα στο 
κυκλοφοριακό, στην αγορά και στην πόλη, και γενικότερα βέβαια παρά τα εμπόδια 
που βάλανε και εξακολουθούν να βάζουν  κάποιοι. Και τρίτον κάποια μεγάλα έργα τα 
οποία με την ωριμότητα που απέκτησαν θα βοηθήσουν στην ανάπτυξη της πόλης 
αλλά και της ευρύτερης περιοχής, μιλάω βέβαια για τις  αστικές αναπλάσεις, την 
ανάπλαση της πλατείας Ωρολογίου, της Μπαρμπούτας, τη γέφυρα του Κτηνιατρείου, 
και βέβαια κάποια άλλα μεγάλα έργα, όπως το κλειστό κολυμβητήριο συνολικού 
προϋπολογισμού  5.300.000,00€, ολυμπιακών προδιαγραφών, υπερσύγχρονο  χιλίων 
θέσεων του οποίου η κατασκευή ξεκίνησε. Το δίκτυο  οπτικών ινών προϋπολογισμού 
900.000,00€, η οδική   σύνδεση Ανω Σελίου-Σελίου προϋπολογισμού  3.000.000,00€  
θα βοηθήσει στην ανάπτυξη του ορεινού όγκου του Βερμίου και όχι μόνο. Ο 
βιολογικός καθαρισμός του Κάτω Βερμίου προϋπολογισμού 900.000,00€  και βέβαια 
να μιλήσουμε  και για τα δημοτικά αθλητικά κέντρα τα οποία θα συμβάλουν στην 
αναβάθμιση των αθλητικών χώρων  ώστε να παρέχουμε τις καλύτερες υπηρεσίες  σε 
όλους  τους αθλούμενους, όπως είναι η κατασκευή της βορειοανατολικής κερκίδας  
και  υπόλοιπα έργα αναβάθμισης στο δημοτικό στάδιο της Βέροιας προϋπολογισμού 
800.000,00€. Ήδη γίνεται η μελάτη και μέσα στην άνοιξη θα έχουμε την 
δημοπράτηση, όπως βέβαια και άλλων έργων η κατασκευή  του αθλητικού του 
αθλητικού κέντρου «Δημήτριος Βικέλας» η κατασκευή κερκίδας  όπου πετύχαμε 
εντυπωσιακή αύξηση του προϋπολογισμού  και αντίστοιχη συμπλήρωση του τίτλου 
όπου από 1.403.000,00€ διαμορφώνεται  στο ύψος των 5.500.000,00€  δηλ.  
τετραπλασιάστηκε .Αλλά και μία σειρά άλλων έργων αναβάθμισης του αθλητικού 
κέντρου όπως η κατασκευή γηπέδου 5Χ5, υπάρχει στον προϋπολογισμό των 
αθλητικών δημοτικών κέντρων και τοποθέτηση χλοοτάπητα, καθώς και συντήρηση 



των γηπέδων τένις τα οποία ήταν εγκαταλελειμμένα για 20 και πλέον χρόνια, αλλά 
και βελτίωση του μπάσκετ Εληάς η οποία θα συνεχιστεί και στο νέο έτος. Αλλά και 
μία σειρά άλλων έργων αλλά και παρεμβάσεων  που έγιναν τόσο στα Δ.Δ. όσο και 
στις συνοικίες, όπως τα ΚΑΠΗ, οι βρεφ/κοί σταθμοί, τα πολιτιστικά κέντρα, οι 
αίθουσες πολλαπλών χρήσεων στα Δ.Δ. Αγίας Βαρβάρας,Ασωμάτων, Τριποτάμου, 
Ταγαροχωρίου, Λαζοχωρίου, Μέσης, δείχνουν το ενδιαφέρον και τη φροντίδα του 
Δήμου πάνω στα προβλήματα, πράγμα που το ζουν καθημερινά  όλοι οι δημότες. Σας 
καλώ να υπερψηφίσουμε τον προϋπολογισμό και το τεχνικό πρόγραμμα  για την 
πρόοδο και την ανάπτυξη της πόλης μας, γιατί πιστεύω ότι είναι υλοποιήσιμος, 
εφαρμόσιμος και πάνω από όλα με κοινωνικό πρόσωπο.  
 Καλαϊτζίδης: Κε πρόεδρε δεν ευελπιστώ ότι η αντιπολίτευση θα ψηφίσει τον 
προϋπολογισμό και το τεχνικό πρόγραμμα, για το οποίο μάχεται για να ανατρέψει την 
σημερινή δημοτική αρχή. Μία δημ. αρχή που έχει υπερβάλει τα τρία χρόνια, τον 
εαυτό της για αν εξυπηρετήσει τους πολίτες για τη λύση των καθημερινών 
προβλημάτων, και την κατασκευή  ενός τεχνικού έργου  το οποίο έχει να ζηλέψει και 
θα ζηλεύει συνέχεια. Όπως υλοποιήσαμε με μεγάλη επιτυχία  τον προϋπολογισμό και 
το τεχνικό πρόγραμμα του 2005  και των προηγουμένων ετών, έτσι και σε αυτό τον 
προϋπολογισμό και το τεχνικό πρόγραμμα θα πετύχουμε. Θέλω να επισημάνω σε 
αυτή την αίθουσα  κάποια από τα έργα  τα οποία δημοπρατήθηκαν  τη χρονιά που μας 
πέρασε, ή πρόκειται να δημοπρατηθούν. Θα αφήσω την Μητροπόλεως τελευταία γατί 
αυτό είναι το μεγάλο παράπονο. Το κολυμβητήριο, δεν είναι αναπτυξιακό έργο; Η 
ανάπτυξη έγκειται σε πολλούς τομείς, δεν είναι η ανάπτυξη μόνο οικονομική, είναι 
πνευματική, πολιτιστική. Κολυμβητήριο αθλητική ανάπτυξη. Ανω-Κάτω Σέλι  
πρόσβαση σε ορεινές περιοχές, έργο μεγάλο το πετύχαμε .Μουσείο εκπ/σης, 
πνευματική ανάπτυξη. Πανεπιστημιακή Σχολή δεν είναι ανάπτυξη αυτό για τη 
Βέροια; Δεν  είναι ο χώρος ο οποίος είναι ένα κόσμημα  για όλη  την Ελλάδα αυτός ο 
πανέμορφος χώρος, ο οποίος έχει τη αδυνατότητα να φιλοξενήσει και άλλες σχολές; 
Πολιτιστικά, Ασώματα, Βαρβάρες, αντιθορυβική  προστασία, οπτικές ίνες, δεν είναι 
ανάπτυξη; Δεν προβλέπει σε καινούριες τεχνολογίες; Το μουσείο στο Ξερολίβαδο δεν 
αναπτύσσει το αίσθημα των ανθρώπων εκεί πέρα, την ιστορία τους; Το κτίριο 
πολλαπλών χρήσεων στη Μέση, τα ΚΑΠΗ, δεν είναι κοινωνική ανάπτυξη; Το πάρκο  
κυκλοφοριακής αγωγής, οι μελέτες του γενικού πολεοδομικού σχεδίου, δεν δίνουν 
περαιτέρω ώθηση στην πόλη για την ανάπτυξη; Η επέκταση του σχεδίου πόλεως το 
ίδιο, το κέντρο περιοχής, η γέφυρα του κτηνιατρείου, έχει ετοιμαστεί η μελέτη της, θα 
τη δείτε και αυτή. Στην προηγούμενη συνεδρίαση ο Δήμαρχος  ανέφερε τα έργα τα 
οποία εκτελέστηκαν με επιτυχία το 2005, εκατόν σαράντα και πλέον έργα μικρά και 
μεγάλα, δεν δίνουμε τις λύσεις; Δεν είναι εφικτά; Δεν τα βλέπεται; δεν θέλετε να τα 
δείτε , δεν θέλετε να τα καμαρώσετε.Το ίδιο θα γίνει και την επόμενη χρονιά. Από 
την αρχή της διοίκησής μας  έχουμε κλείσει έργα τα οποία η προηγούμενη διοίκηση 
τα είχε αφήσει ανοιχτά, αυτεπιστασίες και φέτος  θα τα κλείσουμε όλα. Φαίνεται από 
τους συνεχόμενους ανακεφαλαιωτικούς και τακτοποιητικούς πίνακες, τους οποίους 
φέραμε εδώ  και τους ψηφίσαμε όλοι. Είμαι πεπεισμένος ότι ο νέος προϋπολογισμός 
και το νέο τεχνικό πρόγραμμα είναι ρεαλιστικός και ταυτόχρονα αναπτυξιακό, έχει 
την ευαισθησία  στον πολίτη και στα πολιτιστικά δρώμενα.  
 Κ.Μιχαηλίδης: Θέλω να αναφερθώ στην προηγούμενη συνεδρίαση, είχα κάνει 
δύο ερωτήσεις στον Δήμαρχο και στον Αντιδήμαρχο. Θέλω να αναφέρω στον 
αντιδήμαρχο τεχνικών ότι και αυτός  και ο υπεύθυνος των  τριών διαμερισμάτων ο κ. 
Κρομμύδας,  είναι τελείως εκτός τόπου και χρόνου γιατί την ημέρα εκείνη τα τρία 
δημοτικά σχολεία των διαμερισμάτων Ασωμάτων, Αγίας Βαρβάρας, Αμμου, δεν 
λειτούργησαν, το λεωφορείο το οποίο  μεταφέρει τους μαθητές σ’ αυτά τα σχολεία  



δεν μπορούσε λόγω του δρόμου. Οσον αφορά τον κ. Δήμαρχο,  στον οποίο ανέφερα 
ότι έχει απομακρυνθεί  από το Δ.Δ. της Αμμου, του αναφέρω για ποιο λόγο και με 
λόγια και με νούμερα. Σήμερα συζητάμε το πιο αξιόλογο, το πιο σοβαρό, το πιο 
μεγάλο θέμα που αφορά τον προϋπολογισμό του έτους. Όλοι συζητάνε για ένα 
προϋπολογισμό ο οποίος έχει ανάπτυξη, αλλά μόνο με λόγια. Είναι ένας 
προϋπολογισμός 21.000.000,00€ ως προς το τεχνικό πρόγραμμα, και μιλάμε και 
ακούμε ότι είναι μεμπτός, ρεαλιστικός, αξιοκρατικός.Την πρώτη  χρονιά ο κ. 
Δήμαρχος κάλεσε όλους τους εκπροσώπους των συνοικιών και των Δ.Δ. και 
συζήτησε για όλα τα προβλήματα ως προς τεχνικό μέρος και δόθηκαν λύσεις, 
απαντήσεις, διευκρινίσεις, και λύθηκαν ως δια μαγείας. Ήταν βέβαια αυτός ο τρόπος 
ο πιο σωστός,ο δημοκρατικός, αλλά επειδή ήταν σωστός τον κατήργησε τα επόμενα 
δύο χρόνια. Έκτοτε μετά τον προϋπολογισμό σε κάθε αίτημά μας η απάντηση είναι 
είτε από τον κ. Δήμαρχο είτε από τον αντίστοιχο αντιδήμαρχο, αφού δεν είναι στο 
τεχνικό πρόγραμμα δεν γίνεται τίποτα, αφού δεν είναι στο τεχνικό πρόγραμμα δεν 
υπάρχουν χρήματα. Με την δική σας διαχειριστική ικανότητα  κε Δήμαρχε, πως θα 
συντηρήσετε την πλατεία του χωριού, την παιδική χαρά, το ηρώο, το σχολείο, όταν 
προτείνεται αμίλητος για όλο το έτος 2006 20.000,00€ για ασφαλτόστρωση 
αγροτικού δρόμου και τίποτε άλλο. Πώς λοιπόν να γίνουν αυτές οι συντηρήσεις, 
χωρίς διάλογο; Πώς λοιπόν να αναπτυχθεί αυτό το τοπικό διαμέρισμα; Απλώς 
προτείνεται να αφανισθεί, εκτός και εάν χωρίζονται τα διαμερίσματα  σε ημέτερα και 
έτερα. Μετά από πρότασή μου προ ημερησίας έκανα κάποια πρόταση όσον αφορά 
την όχθη της λίμνης  η οποία κατασκευάζεται, καμία ενέργεια δεν προσπαθήσατε να 
κάνετε ούτε για διαμόρφωση, ούτε για ανάπλαση της όχθης, αντιθέτως η απάντησή 
σας ήταν να γίνει και βλέπουμε. Αν γίνει και φύγουνε τότε χαιρετίσματα. Από ότι 
άκουσα έγιναν πολλά έργα βέβαια στα λόγια ,το μόνο έργο που είδα εκ θεμελίων  
ήτανε το πέμπτο ΚΑΠΗ στην Αγία Βαρβάρα, και μετά από αίτημά μου και πρότασή 
μου, δεν έχει τη δυνατότητα ο Δήμος  να βοηθήσει τους κατοίκους του διαμερίσματος 
της Αμμου να απολαύσουν αυτή τη χαρά όταν απέχουν ένα χιλ.  
 Κρομμύδας:Επί προσωπικού. Ακούστηκε από τον κ. Μιχαηλίδη ότι είμαι 
εκτός τόπου και χρόνου.Ο κ. Μιχαηλίδης διαψεύδεται γιατί είχα και τον δ/ντή τον κ. 
Κωστούλα πάνω στο γκρέϊντερ, αλλά επειδή ξύπνησε το πρωϊ και είδε το χιόνι πάνω 
στα Ασώματα και στη Ραχιά, νόμιζε ότι είναι και στην Αμμο. Δεν γνώριζε  ούτε τα 
έργα που έγιναν στο χωριό του. 
 Πρόεδρος: Κε Κρομμύδα δεν είναι προσωπικό αυτό, είναι σκληρή πολιτική 
έκφραση. 

Τσαμήτρου: Σήμερα στην πιο κρίσιμη και σημαντική συνεδρίαση του έτους  
για το Δ.Σ. κατά την οποία θα εγκρίνουμε  το τεχνικό πρόγραμμα και θα ψηφίσουμε 
τον προϋπολογισμό  του 2006, πρέπει να νοιώθουμε υπερήφανοι και ικανοποιημένοι, 
διότι μέσα στην 3ετία της πρώτης 4ετίας του σημερινού Δ.Σ. και της σημερινής 
δημοτικής αρχής  όχι σε 2 4ετίες ή σε περισσότερες, ξεκίνησαν και ολοκληρώθηκαν 
σημαντικά έργα  και θα συνεχίσουν να ολοκληρώνονται και το 2006,οπως τα κτίρια 
που στεγάζουν το νεοσύστατο  τμήμα της  πολυτεχνικής σχολής του Αριστοτελείου 
Πανεπιστημίου Θεσ/νίκης. Και αυτό θα τονίσω ότι έγινε σίγουρα με τις μεγάλες 
προσπάθειες του Δημάρχου, διότι αν δεν ήταν η σημερινή δημοτική αρχή σήμερα στα 
πράγματα, και αν δεν ήταν ο σημερινός Δήμαρχος, τότε θα είχαμε άλλη σχολή 
πιθανόν και δεν θα στεγαζόταν σε αυτό τον ωραίο χώρο, αλλά θα στεγαζόταν το 
πανεπιστήμιο στη δημοτική αγορά και στη στέγη γραμμάτων και τεχνών. Επίσης 
έγινε η κατασκευή του κτιρίου του μουσείου εκπ/σης. Δημοπρατήθηκε το 
κολυμβητήριο του οποίου η εκτέλεση θα συνεχιστεί μέσα στο 2006.Εργα τα όποια σε 
σύντομο χρονικό διάστημα και μάλιστα με την ολοκλήρωση και άλλων κτιρίων όπως 



θα προβλεφθούνε από την μελέτη η οποία  είναι ενταγμένη  και η οποία θα γίνει από 
το Αριστοτέλειο Πανεπιστήμιο Θεσ/νίκης και είναι ενταγμένη στο τεχνικό 
πρόγραμμα του 2006 με πίστωση 115.000,00€, θα αποτελέσουν πόλο οικονομικής 
ανάπτυξης αλλά και έλξης τουρισμού στην πόλη μας. Ξεκίνησε μέσα σε αυτήν την 
τριετία η εφαρμογή του σχεδίου πόλης  στην περιοχή Γιοντζαλίκια, η οποία ξεκίνησε  
σ’ αυτήν την τριετία και θα συνεχίσει μέσα στο 2006, έργο που δεν το άγγιξε 
καθόλου η προηγούμενη δημοτική αρχή, αν και εισέπραξε  ένα σημαντικό ποσό από 
την εισφορά σε χρήμα  κατά τα προηγούμενα έτη της εξουσίας της. Μέσα στο 2006 
θα ξεκινήσει η πλατεία Ωρολογίου με πίστωση 1.000.000,00  και η διαμόρφωση της 
κοίτης Τριποτάμου με 845.000,00€ ,επίσης θα εκτελεστεί το έργο σύνδεση οικισμού 
Ανω Σέλι-Κάτω Σέλι με πίστωση 3.000.000,00€,  του οποίου η αρχική του πίστωση  
ήταν 750.000,00€. Η κατασκευή, εγκατάσταση επεξεργασίας αστικών λημμάτων  με 
900.000,00€. Μέσα στην 3ετία κατασκευάστηκαν τα πολιτιστικά κέντρα Αγίας 
Βαρβάρας και Τριποτάμου, και το  δημοτικό κτίριο Ασωμάτων. Μέσα στο 2006 θα 
αποπερατωθούν τα πολιτιστικά κέντρα Ταγαγοχωρίου, Μέσης και Ξηρολιβάδου, και 
ένα σωρό άλλα μικρότερα έργα. Προβλέπεται να γίνουν ένα σωρό έργα στα Δ.Δ. μετα 
οποία οι συμπολίτες μας που διαμένουν σ’ αυτά  να μην νοιώθουν παραμελημένοι. 
Ας μην ξεχνάμε το έργο κυκλοφοριακής αγωγής το οποίο ξεκίνησε πέρσι και 
συνεχίστηκε φέτος και θα συνεχιστεί  και το 2006 446.736.00€, ένα έργο που είχε 
εγκαταλειφθεί από την προηγούμενη δημοτική αρχή, όπως επίσης μικρά και πιο 
μεγάλα έργα οδοποιϊας, πρασίνου, διαμορφώσεις πλατειών, που έγιναν και θα γίνουν 
στον κεντρικό Δήμο και στα Δ.Δ. Εργα τα οποία είναι απαραίτητα για την βελτίωση 
της ζωής των συμπολιτών μας  και τη βελτίωση της εικόνας της πόλης μας. Όπως 
είναι η κατασκευή πεζοδρομίων Γεωργιανών 338.000,00€ ,ασφαλτικά σε πολλούς 
δρόμους του κεντρικού Δήμου και στα Δ.Δ. Σημαντική πίστωση διατίθεται στη 
συντήρηση των σχολείων  500.000,00€. Μελέτες όπως έγινε η γέφυρα κτηνιατρείου 
το 2005 και θα γίνει νέα κυκλοφοριακή μελέτη για τα νέα  πανεπιστημιακά κτίρια. 
Επίσης  ο Δήμος αντιμετώπισε και το κοινωνικό έργο που οφείλει να προσφέρει 
στους συμπολίτες μας .Θα εγκρίνω  το τεχνικό πρόγραμμα και θα ψηφίσω τον 
προϋπολογισμό  διότι το θεωρώ φιλόδοξο, ειλικρινές, αναπτυξιακό και κοινωνικά 
δίκαιο.  
 Ποταμόπουλος: Θέλω να πω στον κ. Δήμαρχο για την Καστανιά και την 
Μικρή Σάντα. Εχουμε αίτημα κατοίκων Μ.Σάντας  για την ύδρευση που τους 
υποσχεθήκατε από τη Λευκόπετρα. Επίσης αίτημα κατοίκων Καστανιάς είναι να  
συνεχίσουμε το αποχετευτικό δίκτυο  που έγινε  πέρσι από την Νομαρχιακή Αυτ/ση  
για να μπορέσουμε να  αποδεσμεύσουμε τις δεξαμενές  που είναι μολυσμένες, και 
θέλουμε και λίγα παραπάνω χρήματα από τα 30.000,00€  που μας βάζετε κάθε χρόνο 
αν είναι δυνατόν.  
 Τσιάρας: Θα ήθελα να μιλήσω για ορισμένα  θέματα του προϋπολογισμού  
και του τεχνικού προγράμματος. Δεν χρειάστηκε και πολύ μελέτη για να βγάλω τα 
πολιτικά μου συμπεράσματα που αφορούν τον προϋπολογισμό και το τεχνικό 
πρόγραμμα του 2006. Αμα ανοίξτε τον προϋπολογισμό και πάρετε οποιοδήποτε έργο 
έχει εξαψήφιο προϋπολογισμό, είναι το ίδιο με πέρσι. Στην αρχή κάθισα και είπα τα 
κοιτάξω όλα μέχρι το τέλος , κάποια στιγμή είπα δεν έχει κανένα νόημα.Τα μοναδικά  
έργα τα οποία είναι καινούργια είναι όλες οι μικροεργασίες  που θα εκτελέσετε και 
φέτος με αυτεπιστασία, όλη τη χρονιά, όλα τα άλλα είναι τα ίδια. Θα ήθελα να κάνω 
ένα σχόλιο για τους συναδέλφους  ότι δεν κάνουμε τον απολογισμό 4ετίας, γιατί αυτή 
η πανεπιστημιακή σχολή, αυτό το τμήμα  είναι ο απολογισμός της 4ετίας σας, και το 
ακούσαμε φέτος και το ξανακούσαμε πέρσι, αλλά είναι το  ίδιο και το αυτό. Δεν 
βλέπω δηλ. να βάζετε κάτι μεγάλο μπροστά από όλα τα άλλα. Ο απολογισμός σας 



είναι το τμήμα το οποίο λειτουργεί σ’ ένα πάρα πολύ ωραίο χώρο στις Βαρβάρες, 
τίποτε άλλο. Γι’ αυτό και πέρσι το είχατε κάνει και κάρτ-ποστάλ να θυμάστε, φέτος 
κάνατε κάρτ-ποστάλ ένα βιβλίο για το μουσείο εκπ/σης το οποίο ετοιμάζετε, 
Συγχαρητήρια πάντως  εγώ θα ήθελα να πω στο κέντρο μέριμνας με ειδικές ανάγκες,  
το οποίο έκανε ένα χριστουγεννιάτικο κάρτ-ποστάλ και όχι αυτά που μας στέλνετε 
εσείς. Τι είναι αυτά; Μια τα πανεπιστημιακά τμήματα, μια ένα αναγνωστικό του  
1950, είναι  αυτό κάρτ-ποστάλ   χριστουγεννιάτικο με ευχές; Ηθελα να ρωτήσω πόσα 
από αυτά τα έργα δεν ήτανε από το ολοκληρωμένο , από τα μεγάλα έργα τα οποία δεν 
κάνετε  ούτε καμία χρονιά. Αυτά τα έργα τα οποία συνεχώς τα βλέπουμε, που είναι 
πάντοτε τα ίδια, ούτε στον προϋπολογισμό αλλάζουνε γιατί επιτέλους δεν τα 
δημοπρατείτε αφού είστε έτοιμοι και ώριμοι; Όταν έργο δεν αλλάζει ούτε σε ένα € ο 
προϋπολογισμός του, τότε είναι έτοιμο. Γιατί δεν το δημοπρατήσατε πέρσι; Γιατί 
περιμένουμε πάλι φέτος να ακούσουμε τα ίδια πράγματα με πέρσι; Για πιο λόγο δηλ. 
έχουμε πάλι το Ανω Σέλι-Κάτω Σέλι, το είχαμε πάλι και πέρσι; Εχουμε τις  αστικές 
αναπλάσεις πάλι; Γιατί έχουμε πάλι τα ίδια; Γιατί δεν τα  δημοπρατήσατε; Επιτέλους  
θα αναλάβετε ποτέ την ευθύνη γι αυτά που κάνετε; Εγώ σας λέω αντιθορυβική 
προστασία, πεζοδρόμια Γεωργιανών, γελούσατε όταν σας έλεγε ο κ. Σοφιανίδης. 
Πάνω από το 70% των έργων είναι το ίδιο με πέρσι ο προϋπολογισμός  και το τεχνικό 
πρόγραμμα. Και βέβαια ποια λείπουνε; Τα μικροέργα που θα κάνετε με 
αυτεπιστασία, αυτά που τα κάνει η τεχνική υπηρεσία. Όταν κάποιος δημότης  σας 
ζητήσει κάποια χάρη μπροστά σε ένα οικόπεδο που είναι κάπου εκεί που 
ασφαλτοστρώνει κάποιος, πάτε και κάνετε μία χάρη γιατί είναι πολύ εύκολο, με 
αυτεπιστασία, είναι έτσι οι τακτοποιητικοί πίνακες  που μπορείς να κάνεις ότι θέλεις, 
άλλες εργασίες να προβλέψεις και άλλες να κάνεις και κάνετε ότι θέλετε, αλλά αυτά  
δεν είναι αναπτυξιακός προϋπολογισμός, δεν είναι αναπτυξιακό τεχνικό πρόγραμμα. 
Τι γίνεται με αυτό το παρκινγκ στην Εληά; Πού είναι οι χώροι στάθμευσης που θα 
μετρήσει η νέα κυκλοφοριακή μελέτη πόσες χάθηκαν, και θα ψάχνει όλη η Βέροια να 
παρκάρει με αυτή την κίνηση γύρω-γύρω; Πού είναι να δούμε με αυτή την υπόθεση 
των θέσεων στάθμευσης σ’ αυτή την πόλη; Πού είναι κάποιες νέες μελέτες για 
κάποια νέα έργα; Κάτι καινούργιο για να θαμπωθούμε κι εμείς. Πείτε μου εσείς κάτι 
που δεν είδατε πέρσι. Τα κυριότερα  προγράμματα τα οποία προσπαθείτε εναγωνίως 
να τρέξετε  είναι το Ανατολικό Βέρμιο και η  αστική ανάπλαση, και αυτά τα έργα 
είναι αυτοί οι μεγάλοι προϋπολογισμοί  που υπάρχουν. Από πότε είναι ενταγμένα 
αυτά; Πείτε μας πόσες  μελέτες καινούργιες κάνατε φέτος; Πράξεις εφαρμογής, 
πολεοδομικές μελέτες κάνατε που τις είχαμε εγκρίνει κι εμείς. Ακόμη και τη μελάτη 
για την πανεπιστημιακή σχολή , είπαμε ναι όλοι, ομόφωνα εγκρίναμε να μελετήσει το 
Α.Π.Θ. τη μελέτη για το πανεπιστημιακό τμήμα, ώστε να μπορέσει να αναπτυχθεί 
Και αυτή η μελέτη είναι περσινή. Οπου χρειάστηκε πραγματικά να είμαστε δίπλα 
σας, ήμασταν γιατί έτσι έπρεπε, δεν θέλατε. Περιμένουμε να δούμε κάτι καινούργιο. 
Ανοίγω την περσινή μου τοποθέτηση, και διαβάζω και φέτος ακριβώς τα ίδια 
πράγματα, δεν άλλαξε τίποτε. Τρία χρόνια δεν μπορούμε να κάνουμε μία στέγη στο 
Ξηρολίβαδο. Είχαμε πρόπερσι στο Ξηρολίβαδο 118.000,00€ για βελτίωση της οδού 
Βρωμοπήγαδου –Ξηρολίβαδο, σας είπα πέρσι το βγάλατε, αλλά  κάντε μία μελέτη. 
Ούτε μελέτη κάνατε, φέτος πάλι 118.000,00€για την βελτίωση της οδού που δεν 
κάνατε το 2003, απεντάξατε το 2004, και ξαναβάλατε το 2005. Μήπως δεν είναι έτσι; 
Είπα καμία ανακρίβεια; Όλα με νούμερα. Συζήτησα πριν από δύο χρόνια με την τότε 
αντιδήμαρχο την κ. Τσαμήτρου, να κάνουν τα μονοπάτια τότε στο Ξηρολίβαδο και 
είπε θα τα κάνουμε φέτος, δεν τα έκανε εκείνη, δεν τα κάνει δύο χρόνια τώρα ο κ. 
Καλαϊτζίδης. Πού είναι αυτά που θα περίμενε κάποιος από μία δημ. αρχή. Πού είναι 
η αποδοτικότητα. Πού είναι κάτι το καινούργιο; Από τα 80 έργα τα 70 είναι  αυτές οι 



αυτεπιστασίες των 20 και των 30 χιλ €. Βάζετε κάθε χρόνο 1.700.000.000,00€ για το 
Κολυμβητήριο και τα βλέπουμε κάθε χρόνο. Βλέπουμε νούμερα μεγάλα, αλλά στην 
ουσία τίποτα. Εχουμε την κοίτη του Τριποτάμου, θα ηλεκτροφωτίσετε τι; Κάτι το 
οποίο δεν έχει διαμορφωθεί; Αλλά όταν γίνει μία ολοκληρωμένη μελέτη για τον 
Τριπόταμο  και γίνουν τα σωστά έργα  τότε θα πρέπει να ξηλωθούν όλα τα φώτα, να 
γίνει σωστή διαχείριση όλης της κοίτης και μετά να ηλεκτροδοτηθεί και να φωτισθεί 
η κοίτη. Και όλα αυτά γιατί πρέπει να απορροφήσετε κάτι από την αστική ανάπλαση 
που σας άφησε προίκα ο «ακατανόμαστος» γιατί δεν θέλετε να πείτε  ούτε το όνομά 
του αλλά δεν τίποτε άλλο από το ότι σας άφησε ευχολόγια και όχι προίκα. 
Συρρικνώσατε την αστική ανάπλαση  και το ανατολικό Βέρμιο και δεν μπορείτε έτσι 
συρρικνωμένα να τα εκτελέσετε. Και θέλετε εξωτερικούς συνεργάτες μελετητές για 
να σας βοηθήσουν  να εκτελέσετε  αυτά τα έργα .Διαπίστωσα ότι το εισηγητικό του 
Δήμαρχου είναι πιο ήπιο από άλλες χρονιές είτε έχει μαλακώσει λίγο είτε το έγραψε 
κάποιος άλλος. Εχει λύσει και τα μεγάλα προβλήματα που είχε ο Δήμος μας, που 
ήταν το οικόπεδο Αλεξιάδη που το δημοπρατήσαμε και την Μητροπόλεως με αυτό το 
συγκλονιστικό τρόπο. Δεν έγιναν  στη Μητροπόλεως όλα σοβαρά, πώς θα γίνει αυτή 
η κυκλοφοριακή μελέτη και πώς θα ισχύσουν αυτά  τα φανάρια αν δεν υπάρχουν 
σωληνώσεις, αν δεν υπάρχουν καλώδια, δεν υπάρχει τίποτα; Αφού τα κάνατε σαν 
κλέφτες, Κυριακή πρωί και κρυφά από τα στενά ανέβαιναν τα μηχανήματα.  
 Κεχαγιόγλου: Εχω μείνει άφωνος από την καταστροφολογία και από τον 
μηδενισμό που άκουσα  από τις τοποθετήσεις των συναδέλφων. Ο προϋπολογισμός 
είναι ρεαλιστικός με βάση τα  πραγματικά οικονομικά δεδομένα, είναι αναπτυξιακός  
περισσότερο πιστεύω κατά την γνώμη μου από τα προηγούμενα έτη, είναι 
αντικειμενικός όσον αφορά τις γενικότερες δυνατότητες και τις παρεχόμενες 
δυνατότητες που προσφέρονται στους Δήμους πλέον  από την Κεντρική εξουσία, και 
είναι και ειλικρινείς και γι αυτό και τον ψηφίζω.  
 Γιαννουλάκης: Μπερδεύτηκα λίγο σήμερα, δεν ξέρω αν συζητάμε τον 
προϋπολογισμό ή τον απολογισμό μας. Εκτός από τον κ. Δελαβερίδη που 
ασχολήθηκε με κάποια νούμερα προϋπολογισμού, οι περισσότεροι ασχολήθηκαν με 
τον απολογισμό μας. Καταθέτουμε σήμερα τον τελευταίο προϋπολογισμό της πρώτης 
μας 4ετίας, όλοι ξέρουμε σε τι δεινή κατάσταση βρίσκεται η χώρα, σε τι δεινή 
κατάσταση βρίσκονται όλοι οι Δήμοι της χώρας. Εμείς σήμερα καταθέτουμε τον 
μεγαλύτερο προϋπολογισμό στην ιστορία του Δήμου. Είναι ένα προϋπολογισμός που 
υλοποιεί τις δεσμεύσεις μας, είναι συνέχεια των προηγούμενων προϋπολογισμών, 
είναι ένας προϋπολογισμός χωρίς να δημιουργεί πρόσθετες επιβαρύνσεις στους 
συνδημότες μας. Ενας προϋπολογισμός με τον οποίο τηρούμαι τις υποσχέσεις μας, 
ότι οι αυξήσεις των τελών που θα επιβάλλουμε θα είναι πάντα στο ύψος του 
πληθωρισμού, και όχι όπως γινόταν παλαιότερα μικρές ή μηδενικές αυξήσεις τις 
προεκλογικές χρονιές και υπέρογκες αυξήσεις  στα τέλη τις υπόλοιπες χρονιές. Είναι 
ένας προϋπολογισμός που προβλέπει την κατασκευή του κολυμβητηρίου, ενός  
κολυμβητηρίου του οποίου είχαν γίνει δύο διαγωνισμοί με την προηγούμενη δημ. 
αρχή, άγονοι, και ένας με αρνητική προσφορά. Και όμως κατορθώσαμε να 
αυξήσουμε την επιχορήγηση για το κολυμβητήριο, δημοπρατήθηκε και ήδη 
ξεκίνησαν οι εργασίες. Είναι ένας προϋπολογισμός που προβλέπει το δίκτυο των 
οπτικών ινών, την σύνδεση του Ανω Σελίου με το Κάτω, όπου καταφέραμε και 
τριπλασιάσαμε το ποσό. Ο προϋπολογισμός αυτός προβλέπει την εγκατάσταση του 
βιολογικού καθαρισμού στο Σέλι που έγινε  η μελέτη και η έγκρισή του σε χρόνο 
ρεκόρ. Είναι ο πρώτος που γίνεται στην Ελλάδα. Είναι ένας προϋπολογισμός  που 
προβλέπει μικρά και μεγάλα έργα, ένας προϋπολογισμός που προβλέπει την ισόρροπη 
ανάπτυξη το κέντρο της πόλης και την περιφέρεια την οποία είχαμε βρεί 



εγκαταλελειμμένη. Αρχισαν να νοιώθουν και στα χωριά ότι υπάρχει Δήμος και ο 
Δήμος τους προσέχει. Είναι ένας προϋπολογισμός που έχει και το κοινωνικό του 
πρόσωπο με την δημιουργία των ΚΑΠΗ, με την δημιουργία του ΚΗΦΗ, με την 
βοήθεια τη μικρή που δίνουμε κάθε χρόνο στους ενδεείς. Όπως είχα πει στη 
συζήτηση της αναπροσαρμογής των τελών, η συζήτηση τέτοιων κορυφαίων θεμάτων  
δίνει στην αντιπολίτευση τη δυνατότητα να κάνει το πολιτικό της παιχνίδι και να 
κερδίσει πόντους, εσείς όμως με τον τρόπο που χειρίζεστε, με τον τρόπο που  
κριτικάρετε την σημερινή πολιτική του Δήμου, τον μηδενισμό, την απαξίωση, όχι 
μόνο πόντους δεν κερδίζεται, αλλά χάνετε και από αυτούς που έχετε. Και χάνετε γιατί 
χειρίζεστε κάποια θέματα  με ανεύθυνο τρόπο. Κινδυνολογείτε , καταστροφολογείτε 
π.χ. η Μητροπόλεως, καταστροφολογήσατε για τα μαγαζιά που επιτρέψαμε να γίνουν 
στο εμπορικό κέντρο, για το ωράριο που δώσαμε στα μαγαζιά, και όμως όλοι οι 
συμπολίτες μας είναι ικανοποιημένοι.  
 Γεωργιάδης: Σήμερα συζητάμε τον προϋπολογισμό και το τεχνικό πρόγραμμα 
του Δήμου μας, μια απλή ανάγνωση για τα έργα του τεχνικού προγράμματος 
φανερώνει τις αρχές, τις προτεραιότητες και τις ευαισθησίες της σημερινής δημ. 
αρχής και προσωπικά του Δημάρχου. Πρόκειται για ένα τεχνικό πρόγραμμα  που το 
ύψος του φτάνει περίπου και λίγο παραπάνω  από τα 21.000.000,00€, χρήματα που 
προέρχονται από διάφορες πηγές. Ένα τεχνικό πρόγραμμα που αποτελείται από 
μεγάλα έργα, έργα πνοής, που ονειρεύονται  ολόκληρες γενιές, και που αποτελείται 
και από μικρά έργα που θα λύσουνε τα προβλήματα της καθημερινότητας. Και για τα 
Δ.Δ. Πρόκειται για ένα πρόγραμμα που σέβεται τις ανάγκες και τις επιθυμίες όλων 
των δημοτών. Πιστεύω ότι απλώς δεν είναι αυτό το τεχνικό πρόγραμμα ότι μπορούσε 
να ναι το καλύτερο, κάτω από αυτές τις συγκεκριμένες  συνθήκες, αλλά πιστεύω ότι 
ήταν καλύτερο να γίνει, έγινε. Δεν ψηφίζουμε εμείς οι Έλληνες όταν είμαστε 
αντιπολίτευση τον προϋπολογισμό, αυτό πιστεύω και  αν  κάνω λάθος ζητώ συγνώμη. 
Εγώ θα ψηφίσω το τεχνικό πρόγραμμα με την καρδιά μου. Πιστεύω ότι αυτό το 
τεχνικό πρόγραμμα  δεν είναι τα τελευταία μιας τετραετίας που λήγει σε 10 μήνες, 
είναι για μένα ο πρόλογος μιας νέας τετραετίας που πιστεύω θα μας την δώσει ξανά ο 
Βεροιωτικος λαός ή αν θέλετε θα δυναμώσει ακόμη πιο πολύ την ανανέωση, την 
ανάπτυξη της πόλης, την πρόοδο και την προκοπή των συμπολιτών μας.  
 Μιχαηλίδης: Δεν θα μιλήσω ούτε με νούμερα, ούτε με κωδικούς αριθμούς  
και δεν θα μπω στη λογική των προσθέσεων και  αφαιρέσεων γιατί ειλικρινά δεν 
ωφελεί. Προσπάθησα να κάνω μία αντιπαραβολή  του περσινού προϋπολογισμού και 
του τεχνικού προγράμματος, με το σημερινό, και δυστυχώς διαπίστωσα ότι πρόκειται 
για φωτοτυπημένες  σελίδες  του περσινού εντύπου. Είναι προφανής η αδυναμία σας 
για την υλοποίηση ακόμα και αυτού που εσείς που ονομάζεται προϋπολογισμό. Είναι 
προφανής η αδυναμία σας για την εκτέλεση έργων σοβαρών. Αρκείστε σε μερεμέτια 
και έργα ρουτίνας που γίνονται μόνο σε Δήμους τριών χιλ. κατοίκων. Εχετε 
υποβαθμίσει την πόλη με αυτό που παρουσιάζεται και με αυτά που έχετε κάνει, και 
την ιστορία της, και ασχολείσθε μόνο με μπαλώματα. Είναι προφανής επίσης η 
αδυναμία σας ακόμη και για την υλοποίηση του προεκλογικού σας προγράμματος, 
αλλά αυτό κ. Δήμαρχε θα το κουβεντιάσουμε σε άλλα Δ.Σ., σε άλλες συνεδριάσεις, 
όπου θα σας αποδείξουμε ότι ακόμη και αυτό το οποίο υποσχεθήκατε στον 
Βεργιώτικο λαό δεν μπορείτε να το φέρετε σε πέρας. Αρκείστε σε μία απλή 
διαχείριση της περιουσίας του Δήμου αλλά και αυτήν την κάνετε με άκομψο και με 
άσχημο τρόπο, μιας και η περιουσία σε χρήμα σπαταλείται άσκοπα, αλλά και η 
ακίνητη περιουσία μοιράζεται με άκομψο τρόπο. Ετσι αυτός ο προϋπολογισμός, και 
ευτυχώς που είναι και ο τελευταίος, και το τεχνικό σας πρόγραμμα που και αυτό 
ευτυχώς είναι το τελευταίο, γιατί ειλικρινά λυπούμαστε να βλέπουμε την πόλη να 



μαραζώνει και ειλικρινά γι αυτό φταίτε αποκλειστικά και μόνον εσείς. Στην εμπαθή 
εισηγητική σας έκθεση παραπλανείτε όταν λέτε ότι ο προϋπολογισμός  αναφέρεται 
ότι στηρίζει, ενισχύει, ενδυναμώνει και ισχυροποιεί βασικές αναπτυξιακές επιλογές 
της πόλης. Λέτε ψέματα. Αρα λοιπόν ο προϋπολογισμός  σας είναι αντιαναπτυξιακός. 
Λέτε ψέματα  όταν λέτε ότι σέβεστε απόλυτα το χρήμα και τον κόπο του δημότη, άρα 
ο προϋπολογισμός είναι ανειλικρινής. Λέτε ψέματα όταν λέτε ότι ο προϋπολογισμός  
υλοποιεί με συνέπεια και σταθερότητα  ένα πρόγραμμα που κατέκτησε την 
εμπιστοσύνη των συμπολιτών μας, συνεπώς χαρακτηρίζεται ως αντιλαϊκός, 
αναφέρεστε στην αμφιδρόμηση της οδού Μητροπόλεως και λέτε ψέματα  ότι έδωσε 
ανάσα στην πόλη και την αγορά της, γιατί δεν βλέπεται τη συνολική εικόνα της 
πόλης, όπου επικρατεί ένα κομφούζιο και ένα κυκλοφοριακό χάος. Μεταφέρετε έργα 
από έτος σε έτος χωρίς να καταφέρεται ποτέ ή δεν επιχειρήσατε ποτέ να τα 
υλοποιήσετε. Να μας πείτε τι έγινε με τη γέφυρα κτηνιατρείου, να μας πείτε τι έγινε 
με την εκκλησία του Προμηθέα,  να μας πείτε γι’ αυτά τα έργα που παρουσιάζονται 
στο τεχνικό πρόγραμμα καις τον προϋπολογισμό, αλλά στην ουσία είναι μία 
επανάληψη, πείτε μας για το μουσείο αγροτικής και πολιτιστικής κληρονομιάς 
βλάχων στο Ξηρολίβαδο, πείτε μας για την αποκατάσταση παραδοσιακών κτιρίων, 
πείτε μας για την κατασκευή υδατοδεξαμενής στην περιοχή Γεωργιανών, πείτε μας 
για τη δημιουργία εποχιακού βρεφ/κού σταθμού στους Γεωργιανούς, για τα 
Ασώματα, πείτε μας για την αποκατάσταση του ιστορικού κτιρίου στο Κομνήνιο, 
πείτε μας για αυτή την περιβόητη κατασκευή αίθουσας πολλαπλών χρήσεων στη 
Μέση, πείτε μας για την ολοκλήρωση ανάπλασης της πλατείας Ωρολογίου, τι θα μας 
πείτε δεν ξέρω. Αρα ο προϋπολογισμός είναι ανεκτέλεστος. Εχει αυξηθεί 
κατακόρυφα η σπατάλη του δημοτικού χρήματος, ενώ η  κατάρρευση των εσόδων 
είναι δραματική. Αρα ο προϋπολογισμός είναι επί ξύλου κρεμάμενος. Είναι φανερή η 
αδυναμία  διεκδίκησης πόρων  από την κεντρική εξουσία, κάποτε λέγατε ότι σας 
έκλεισαν την κάνουλα.  Σήμερα εδώ και ενάμισι χρόνο η Κυβέρνηση είναι δική σας, 
αλλά πείτε μας τι κάνατε, ποιους υπουργούς καταφέρατε να πείσετε και να φέρετε 
χρήματα στην πόλη; Να μας πείτε ποιους καταφέρατε να πείσετε για την 
αναγκαιότητα  ενός μεγάλου έργου και μας βοήθησαν; Ακολουθείτε μία πάγια 
οπισθοδρομική πολιτική  και μία μίζερη πολιτική όσον αφορά τα έργα τα μικρά ή τα 
μεγάλα, όπως τα ονομάζετε εσείς, τα έργα της πόλης. Καταλάβετε εσείς ποιους 
νομίζετε ότι βλέπετε; Είμαι σίγουρος ότι έχετε ακούσει την γκρίνια που επικρατεί  
στην πόλη σήμερα και τον ξεσηκωμό των δημοτών. Μιλάτε για ανάπτυξη  των 
συνεργασιών του Δήμου με όλους τους τοπικούς φορείς, τους συλλόγους, τα 
σωματεία τις κοινωνικές οργανώσεις, και τις υπηρεσίες. Δεν πήρατε καμία 
πρωτοβουλία συνεργασίας, παρά μόνο σύρεστε και κρύβεστε πίσω από πρωτοβουλίες  
συλλόγων και φορέων, κάνοντας απλά συνδιοργανώσεις, και αυτό είναι γεγονός, και 
το έχω πει και άλλη φορά ας είναι καλά αυτοί οι σύλλογοι που παίρνουν μία 
πρωτοβουλία, και σεις τώρα εδώ πέρα μας μιλάτε για ανάπτυξη εργασιών; 
Υποστηρίζεται και λέτε ότι ο προϋπολογισμός, άμεσα και αποτελεσματικά 
υποστηρίζει τις δημοτικές επιχειρήσεις και τα δημοτικά νομικά πρόσωπα. ,μα 
προφανώς και δεν μιλάτε με αφελείς, ξέρετε πάρα πολύ καλά τι γίνεται με τα νομικά 
πρόσωπα, έχετε αδρανοποιήσει πάρα πολλές δημοτικές επιχειρήσεις σκόπιμα θα 
έλεγα και άλλες πολλές τις έχετε καταντήσει έτσι που να μην κάνουνε ούτε καν 
διαχείριση, σε άλλες δε που δεν έχουνε κανένα πρόγραμμα, δεν παρουσιάζουν τίποτα, 
παρά μόνο απασχολείται εκεί πέρα προσωπικό και πληρώνεται προσωπικό. Και 
επειδή από προλαλήσαντα συνάδελφο ακούστηκαν κάποια ρήματα, ότι κάποιοι 
καταστροφολογούν και λένε χίλια δύο, εγώ θα έλεγα ότι υπάρχουν και πολλά επίθετα 
τα οποία χαρακτηρίζουν και αυτό τον προϋπολογισμό. Θα μπορούσα να πω ότι είναι 



συντηρητικός, είναι οπισθοδρομικός, είναι ανεφάρμοστος, είναι ανεδαφικός, είναι 
αντιλαϊκός, είναι αντιαναπτυξιακός, είναι ανειλικρινής, και τελικά όπως έχω ξαναπεί 
είναι επί ξύλου κρεμάμενος. Είναι προφανές ότι θα καταψηφίσω αυτόν τον 
προϋπολογισμό αλλά και το άτεχνο πρόγραμμά σας. 
 Δήμαρχος: Επειδή οι συνάδελφοι δεν ολοκλήρωσαν στην πρωτομιλία τους, τις 
εισηγήσεις, τις θέσεις τους, θα περιμένω να ακούσω και στην δευτερομιλία να 
ολοκληρώσουν, και θα τοποθετηθώ μετά στα όσα γαργαλιστικά ιδιαιτέρως θα 
ακουστούν, θα περιμένω με αγωνία.  
 Ουσουλτζόγλου: Η δημοκρατική σας διαδικασία φάνηκε και  οφείλω να πω 
ότι αυτός ο Δήμαρχος του μονολόγου και όχι του διαλόγου δεν αξίζει σ’ αυτή τη 
δημοκρατική πόλη. Και βεβαίως θα μιλήσει στο τέλος για να μιλήσει μόνος του, για 
να μην έχουμε αυτά τα λεπτά να απαντήσουμε, αλλά θα κριθεί και θα κριθεί πάρα 
πολύ σκληρά, αυτό να το ξέρετε. Δεν είχε καν την ευαισθησία να καλύψει αυτούς 
τους ανθρώπους και να πει δεν θα απαντήσω εγώ, γιατί με κάλυψαν οι συνάδελφοί 
μου, αυτό μπορούσε να πει, όχι αυτή την ειρωνεία, αυτά τα σχόλια και αυτό το ύφος  
το διχαστικό και το φασιστικό. Εδώ ακούστηκαν πάλι διάφορες δικαιολογίες, δεν θα 
παρασυρθώ, δεν θα χάσω το χρόνο μου. Ακούστηκαν δικαιολογίες και πέρσι αυτό το 
είχαμε προβλέψει ότι έτσι θα συμβεί. Σας φταίγανε οι ολυμπιακοί αγώνες, σας 
φταίγανε οι προηγούμενοι, μάλιστα είχα πει ότι θα σας φταίει και ο ανάδρομος 
Ερμής. Γράψτε κε Δήμαρχε, σημειώστε, θα έχετε πάρα πολύ χρόνο να μας 
απαντήσετε, και ξέρετε πολύ καλά ότι δεν θα έχουμε χρόνο για να ανταπαντήσουμε. 
Με τα έσοδα δεν τα πήγατε καθόλου καλά, και θα αναφερθώ και σε νούμερα. Με τα 
έξοδα τα πάτε καταπληκτικά. Δεν ζηλεύουμε το τεχνικό σας πρόγραμμα, το 
καταψηφίζουμε γιατί έγινα πολύ σαφής, γιατί δεν έχει στόχο, δεν έχει κατεύθυνση, 
περίμενα μάταια να ακούσω την απάντηση από τον αρχηγό σας, ποια είναι η 
κατεύθυνση. Θα πει κάποια πράγματα στο τέλος ειρωνικά, θα κοκκινίσει και αυτό 
είναι. Αυτή είναι η δημοκρατική διαδικασία αυτού του συμβουλίου, γι αυτό μας έχει 
απαξιώσει ο κόσμος της Βέροιας, όλους μας εξ αιτίας σας. Μιλήσατε για κοινωνική 
πολιτική. Για ποια; Για τα ΚΑΠΗ καφενεία; Αυτός είναι ο ρόλος των ΚΑΠΗ, να 
ανοίξουμε ένα μαγαζί ενός ημετέρου; Πού είναι το καινούριο στη λειτουργία τους; 
Υπάρχει καταγραφή της φτώχειας σε αυτό το Δήμο; Ετσι ασκείται η κοινωνική 
πολιτική; Υπάρχει συμβουλευτικό κέντρο; Όχι. Τα προγράμματα τα βρήκατε αυτά 
που τρέχουν αι τα συνεχίζετε με το ζόρι. Δημιουργήσατε λέτε το ΚΗΦΗ; Το ΚΗΦΗ 
είναι μία αρμοδιότητα που δόθηκε στο Δήμο από την Πρόνοια, τανε κλειστό για ένα 
χρόνο. Αλλά βέβαια γιατί να κάνουμε κοινωνική πολιτική; Εδώ παίρνουμε 
διακοσμητή να φτιάξει τα δέντρα και να στολίσουμε το λευκό οίκο που 
κληρονομήσαμε.  Δίνεται προίκα στον προϋπολογισμό ένα εκατ. € από χρήματα που 
δεν υπάρχουν αλλά προσευχόμαστε να μας δοθούνε. Πάτε στη σελίδα 6 και στον 
κωδικό 0611 για την κάλυψη γενικών αναγκών. Προϋπολογίζετε  5.800,00€ έναντι 
4.800,00€ προϋπολογισμένο το 2005, απλώς και μόνο γιατί το έσοδο προβλέπεται 
αυξημένο, έτσι λέτε, ύστερα από τη δέσμευση του Υπουργείου για απόδοση των 
παρακρατηθέντων εσόδων .Αναφέρεστε σε αδαείς; Ένα εκατ. παραφούσκωμα εδώ 
πέρα. Επιμόρφωση προσωπικού σήμερα με ένα χιλιάρικο; Όταν για τα κινητά σας 
χρειάζεστε οκτώ χιλιάρικα; Και μου μιλάτε για οπτικές ίνες; Ποιος είναι ο ρόλος του 
προσωπικού εδώ μέσα; Είναι να χτυπάει μόνο την καρτούλα; Σε ποια εποχή ζείτε; 
Έχουμε τελείως διαφορετική αντίληψη. Και βεβαίως αυτό το ποσό δεν θα μείνει εκεί. 
Έχετε έξοδα παράστασης Δημάρχου, Αντιδημάρχων, αυξάνονται  σε  8,11 όταν στον 
εργαζόμενο δίνονται 2,50%. Δημόσιες σχέσεις αύξηση 20% και δεν θα φτάσουν 
βεβαίως με τους ρυθμούς που είδα ότι αυξάνονται το 2005. Για δεξιώσεις,  πανηγύρια 
και γιορτές, αύξηση 58%.Ε βέβαια τριάντα χιλιάδες καρτούλες στείλατε, για να 



κάνετε προβολή προεκλογική, ανοίξατε προεκλογικό κέντρο δωρεάν στην οδό 
Μητροπόλεως και τώρα στέλνουμε και τις καρτούλες στον κάθε δημότη. Τα έξοδα 
παραστάσεως ,οι δαπάνες δημοσίων σχέσεων, και τα κινητά, προϋπολογίζονται για το 
2006 σε 328.000,00€ και αυξάνονται κατά 20,15  από το 2005. Εγώ δεν θα πω να μην 
πληρώνεται ο Δήμαρχος ή δύο τρείς αντιδήμαρχοι, όταν έχει αυτό το οικονομικό χάλι 
έξω σ’ αυτή την πόλη. Πολύ ακριβά μας στοιχίζετε, όταν ο πολίτης της Βέροιας είναι 
άνεργος. Και όταν τα μαγαζιά κλείνουνε και όταν πάτε εσείς με αυτό το χάλι της 
αγοράς  και εγκαινιάζετε μαγαζί πολυκατάστημα χωρίς άδεια, όταν έχουν κατατεθεί 
μηνύσεις γι’ αυτό, έτσι σέβεστε την αγορά; Ενώ τα έξοδα για δεξιώσεις και 
παραστάσεις ανεβαίνουν, βάζετε τα κινητά είναι οκτώ χιλ. οι άποροι είναι δύο χιλ. 
όσον αφορά τα δανεικά  υποθηκεύεται το μέλλον, και που να τα ξεχάσεις τα δανεικά 
όταν υπάρχουν τα χρεολυσία, γιατί αυτά θα μας κυνηγάνε μια ζωή σαν τις Ερινύες.  
Αν εσείς χρεοκοπήσατε πολιτικά δεν είναι υποχρεωμένη να χρεοκοπήσει και αυτή η 
πόλη. Όταν το 2005 προβλέπονται 280 χιλ. € αύξηση για τα χρεολύσια,  δηλ. κατά 
62% των χρεολυσίων από τα δάνεια που παίρνει ο Δήμος ,όχι για να κάνει έργα αλλά 
γιορτές και πανηγύρια, πέστε μου σας παρακαλώ τι άλλο πρέπει εγώ να 
συμπληρώσω. Και για να ευνοεί ημετέρους. Γιορτές, πανηγύρια και ημέτεροι, έτσι 
κατήντησε ο Δήμος της Βέροιας. Αυτό είναι η συνετή και η ορθολογική διαχείριση  
των οικονομικών σας; Η συνεχής χρέωση των δημοτών και των παιδιών τους θα 
συνεχίζεται; Γιατί ενώ στον προϋπολογισμό του Δήμου, γιατί ενώ εδώ γράφονται 
κάποια ποσά για επιχορηγήσεις σε δημοτικές επιχειρήσεις, στους προϋπολογισμούς 
γράφονται άλλα ποσά; Ηφαιστος στην προγραμματική σύμβαση βλέπω τετρακόσιες 
χιλ. θα βάλει ο Δήμος, στον προϋπολογισμό βλέπω εκατόν σαράντα χιλ. θα βάλει ο 
Δήμος. Τι γίνονται τα υπόλοιπα; Θέλω πειστικές απαντήσεις. Στον τουρισμό η 
προγραμματική σύμβαση λέει τριακόσιες χιλ., στον προϋπολογισμό λέει διακόσιες 
χιλ., τι θα γίνει υπάρχουν δεύτερα ταμεία; Απαντήσεις θέλω. Είναι πάρα πολλά τα 
νούμερα στα οποία θα μπορούσα να αναφερθώ. Τακτικές αποδοχές εκτάκτων  
υπαλλήλων για καθ/τα, ηλεκτροφωτισμό, κλπ. είχαν προβλεφθεί τριακόσιες σαράντα 
χιλ. το 2005 μέχρι τον Οκτώβριο έφθασαν στις  πεντακόσιες εξήντα οκτώ. Ε βέβαια 
όταν γυρνάει πέντε φορές την ημέρα της αργίας η βούρτσα στη Μητροπόλεως στην 
παρέλαση για να δει ο κόσμος ότι καθαρίζουμε, γιατί αυτό είναι το πρόβλημά μας, να 
μας δει ο κόσμος. Τι θα γίνει προεκλογικά, πού θα το πάτε; Έχουμε υπέρβαση 67%, 
δεν κρατάτε ούτε τα προσχήματα. Έχετε διάφορα άλλα περί καυσίμων, λιπαντικών 
κλπ.. Το 2005 προβλέφθηκαν 80 χιλ., ενταλματοποιήθηκαν 70 χιλ. και το 2006 το 
κάνατε 150 χιλ. ,πιστεύω ότι αυτό το πράγμα δεν ευσταθεί, είναι παραφουσκωμένα 
νούμερα. Το ίδιο συμβαίνει και στην υπηρεσία τεχνικών έργων  γίνεται. Ενώ μέχρι 
τον Οκτώβριο είχαμε εντάλματα 28.640, είχατε προϋπολογίσει 60 χιλ., τώρα βάζετε 
80 χιλ. τι παραφουσκώματα είναι αυτά; Και από θα ξεφουσκώσουν, τι δουλειές θα 
τελειώσετε  με τα  περισσεύματα; Θα μου δώσετε τις απαντήσεις, δεν θα έχω χρόνο 
να σας απαντήσω  όμως μετά ,γιατί ξέρω τι απαντήσεις θα δώσετε, ειρωνικές, και θα 
είναι μία άτακτη φυγή αυτό που θα κάνετε εδώ πέρα. Έχετε αδικαιολόγητα  απολύτως 
ποσά για κάποιους κωδικούς και θέλω  απαντήσεις, και θέλω απαντήσεις και γι’ αυτό 
που σας ρώτησα πριν, σε ποια κατεύθυνση   πάει αυτή η πόλη; Κάνατε ένα σχέδιο 
ανάπτυξης, πέστε μου σε ποια κατεύθυνση πάει; Να αφήσουμε αυτά εδώ πέρα, το 
εξής ένα πανεπιστημιακό τμήμα ,και κάποια στιγμή να θυμόμαστε σε ποιους πρέπει 
να λέμε ευχαριστώ. Αυξήσεις της τάξης του 20% σε έξοδα παράστασης Δημάρχου, 
Αντιδημάρχων σε εποχή πολύ δύσκολη, θέλω απαντήσεις σ’ αυτά. Αδιαφορία για τα 
τεράστια κοινωνικά προβλήματα και για τη φτώχεια παρά τις μεγαλόστομες 
λαϊκίστικες διακηρύξεις σας. Δανεισμός και υπερχρέωση της πόλης από τα δάνεια 
που φορτώσατε στην καμπούρα μας, και θα είναι βαρύτερα στο μέλλον, θέλω 



απαντήσεις σ’ αυτά και όχι ειρωνείες. Επρεπε να είχε απαντήσει ο Δήμαρχος για να  
πάρει τις απαντήσεις. Αυτό το σύστημα εδώ είναι το μοναδικό εν Ελλάδι, αλλά θα 
έρθουμε εκεί και θα δείτε πως λειτουργεί ο Δήμος. Θα δείτε τι σημαίνει δημοκρατία, 
σας το υπόσχομαι. 
 Σιδηρόπουλος: Όταν μιλούσα και έλεγα ότι ζούμε εποχές λιτότητας, δεν το 
έλεγα για να δικαιολογήσω κάποια πράγματα, όντως ήταν και είναι εποχές λιτότητας, 
παρ’ όλα αυτά γίνονται έργα και αναφέρω σε σύγκριση με κάποιες παλαιότερες 
εποχές που λεγόταν ότι δένανε τα σκυλιά με τα λουκάνικα. Και επειδή εδώ βαρύ 
κατηγορητήριο εξαπελύθη,βαρύ και ασήκωτο, κριτές των πάντων, εγώ θα ήθελα να 
ρωτήσω το εξής: Πώς γίνεται τώρα μία Βέροια πρωτεύουσα της Ημαθίας, της  
επονομαζόμενης «ο Καναδάς της Ελλάδος», να έχει γίνει μία προβληματική περιοχή 
και μάλιστα όταν μετά το 1981,την εποχή που το Ελληνικό κράτος είχε χρέος 25% 
του εθνικού ακαθάριστου εθνικού προϊόντος, όταν μπαίνανε στα ελληνικά ταμεία 
ιλιγγιώδη ποσά από την Ευρωπαϊκή Ενωση, όταν δανειζόταν το Ελληνικό κράτος 
τεράστια ποσά από τρίτους, φτάσαμε στο σημείο σήμερα η Ελλάδα να είναι στο 
χείλος του γκρεμού. Και απευθύνομαι στους ανθρώπους οι οποίοι, επί χρόνια 
ολόκληρα, γνωρίζαν την κατάσταση, μετείχαν στις εξουσίες, και βέβαια κανένας δεν 
τα έλεγε αυτά τα πράγματα, και βέβαια ήταν εποχές που δεν υπήρχαν ούτε νόμοι ούτε 
ΑΣΕΠ, υπήρχε ένα κίνημα το οποίο παρέσυρε τα πάντα και έλεγε αποφασίζουμε και 
διατάσουμε και βέβαια γινότανε κάποιες δημοτικές επιχειρήσεις, του στυλ δημοτική 
επιχείρηση Εληάς, και δημοκοινοτική επιχείρηση μαρμάρων, της οποίας χρεώθηκε 
εκατοντάδες εκατομμύρια ο Βεροιώτικος λαός, τα οποία σήμερα ξεπερνούν το ένα 
δικεκ. Και κόπτονται για τις πέντε ,ή είκοσι χιλ. € ξεχνώντας το δισεκ. , γιατί έτσι 
τους συμφέρει. Τότε δεν τα βλέπανε, δεν τα ξέρανε, δεν τα ακούγανε, δεν τα 
διαβάζανε, δεν τα γράφαν οι ίδιοι. Ετσι τους συμφέρει το κομματικό συμφέρον και 
έτσι μιλάνε και γίνονται σκληροί. Επομένως καλά θα κάνουν  όλοι αυτοί να μην 
υποτιμούν τη δική μας νοημοσύνη. 
 Ορφανίδης: Ευτυχώς που έχω την τύχη να μιλάω πολλές φορές μετά τον κ. 
Σιδηρόπουλο, γιατί σαν άτομο και σαν πρόσωπο μου είναι συμπαθής, σαν πολιτικός 
όμως μάλλον λάθος τοποθετείται. Κατ΄αρχήν απορώ γιατί ακόμη διερωτάται πως ο 
«Καναδάς της Ελλάδος» έφτασε σε να έχει αυτά τα προβλήματα. Ο τόπος μας, η 
Βέροια και ο νομός Ημαθίας γενικότερα έχει μία ιστορία και αυτοί που κυβέρνησαν 
και διαχειρίστηκαν την εξουσία του γνωρίζουμε όλους. Ενας από αυτούς είναι και ο 
σημερινός δήμαρχος της Βέροιας, ο οποίος βέβαια από θέση υπαλλήλου, παρ’ όλα 
αυτά όμως διοικούσε τον τόπο. Δεν είναι όμως μόνο αυτός, ακόμη και αυτοί οι 
υποψήφιοι σήμερα που θέλουν να πάρουν το χρίσμα και λεν ότι θα σώσουν την 
περιοχή μας, είναι γνωστοί και μάλιστα δοκιμασμένοι και διαχειριστήκανε την 
εξουσία  και μας υπόσχονται σήμερα ότι εάν θα είναι αυτοί πάλι θα αλλάξει και θα 
γίνει κάτι το διαφορετικό. Ας έρθω στο θέμα χωρίς όμως να αναφέρω νούμερα γιατί 
νομίζω ότι τα νούμερα είναι κουραστικά. Αυτός ο προϋπολογισμός, θέλουμε δεν 
θέλουμε είναι προεκλογικός προϋπολογισμός. Βάσει αυτού του προϋπολογισμού 
εσείς θα κατέβετε στις εκλογές και βάσει αυτού του προϋπολογισμού εμείς θα σας 
κρίνουμε. Ισως κάποιοι  θα πούνε ότι  ο Ορφανίδης λέει πάλι την καραμέλα του, δεν 
αμφισβητούμε το αληθές των αριθμών, ούτε αμφισβητούμε το αληθές ότι θέλετε να 
προσφέρεται στην πόλη, αμφισβητούμε όμως τον τρόπο τον οποίο χρησιμοποιείται 
για να φθάσετε στο αποτέλεσμα. Και για να εξηγήσω, θα πω γενικά κάποια 
πράγματα, και γι΄ αυτό θα καταψηφίσω. Ορισμένα πράγματα τα οποία τα θεωρούμε 
θεσμικά είναι απαράδεκτα για μας και ιδεολογικά αν θέλετε. Όλοι σήμερα μιλάμε ότι 
ο Δήμος και η Τ.Α. γενικότερα, είτε πρώτου είτε δευτέρου βαθμού, λέμε ότι υστερείς 
τον οικονομικό τομέα. Όλοι σήμερα εσείς αν αναρωτηθείτε στις παρατάξεις που 



ανήκετε, κανείς δεν αμφισβητεί ότι η Τ.Α. σήμερα έχει το ρόλο στο να βάζει το χέρι 
στον πολίτη τον εργαζόμενο, τον μικρομεσαίο, τον μικροαστό για αν μπορέσει ν’ 
ανταποκριθεί.  Αρα λοιπόν προσπαθείτε να βρείτε λύσεις, αλλά λύση δεν είναι εκεί 
που είστε, πρέπει να φύγετε. Εμείς αρνούμαστε ριζικά τον προϋπολογισμό, γιατί δεν 
θέλουμε ο Δήμος και η Τ.Α. να αποκτά οικονομική αυτοτέλεια  εξ αιτίας των φόρων. 
Εμάς ήταν πάγια θέση και θα είναι το μεγαλύτερο ποσοστό εσόδων του Δήμου  και 
της Νομαρχίας πρέπει να είναι κρατικός προϋπολογισμός. Αυτός είναι ο κουμπαράς , 
δεν υπάρχει  άλλος. Εμείς το είπαμε και στις προηγούμενες συνεδριάσεις  πους 
συζητήσαμε για τον προϋπολογισμό ότι αρνούμαστε τα ανταποδοτικά τέλη. Κάποιοι 
γελάσανε. Είναι για μας υποτιμητικό να ζητάμε σήμερα τροφεία για τα παιδιά που 
πάνε στους παιδικούς σταθμούς, ή να ζητάμε να πληρώσουνε γι αυτούς που θα πάνε 
να αθληθούνε ή που θα πάνε να κερδίσουνε κάτι από τον πολιτισμό,  και τα οποία 
ουσιαστικά λέει ότι τα παρέχει ο Δήμος αλλά δεν τα παρέχει, τα πουλάει. Είμαστε 
αντίθετοι ακόμα με τι τηλεκατευθυνόμενες χρηματοδοτήσεις  από την  Ευρωπαϊκή 
Ένωση. Η Ευρωπαϊκή Ένωση μπορεί να δίνει χρήματα, αλλά μας διατάσει σε τι 
σκοπούς θα χρησιμοποιηθούν. Δεν μπορούμε π.χ. ύδρευση, αποχέτευση να κάνουμε 
σήμερα, μπορούμε να κάνουμε μονοπάτια στην Καστανιά, γιατί αυτό μας λένε να 
κάνουμε. Και διερωτηθείτε εσείς τώρα αν είναι ποιο απαραίτητο να κάνουμε έργα 
υποδομής ή το μονοπάτι; Και αυτό χρειάζεται όμως. Ήμασταν αντίθετοι και γι’ αυτό 
και κατηγόρησα το Δήμαρχο ότι δεν λέει την αλήθεια, ότι οι πόροι τελικά προς  την 
Τ.Α. είναι μηδαμινοί. Πέστε  το δεν είναι κακό, δεν θα σας διαγράψει κανείς. Βλέπω 
και ανθρώπους που δουλεύουν στις δημοτικές επιχειρήσεις, εμείς σαν παράταξη δεν 
είμαστε σύμφωνοι ότι πρέπει να υπάρχουν δημοτικές επιχειρήσεις, τουλάχιστον μ’ 
αυτό τον τρόπο που λειτουργούν σήμερα. Γιατί σήμερα τι κάνουν οι δημοτικές 
επιχειρήσεις; Μεταφέρει ουσιαστικά κάποιες αρμοδιότητες που δεν μπορούσαν να 
μεταφερθούν ουσιαστικά σε ιδιώτες ή προσπαθεί να πουλήσει  τον πολιτισμό, την 
παιδεία, τον αθλητισμό, το περιβάλλον, και ότι έχει σχέση να κάνει την κοινωνική 
μέριμνα με τις επιχειρήσεις αυτές. Και ουσιαστικά χρηματοδοτούνται και μπορούν να 
δίνουν με αυτούς τους τρόπους κάποια έργα ή κάποιους προϋπολογισμούς σε 
πελατειακό  επίπεδο σε τρίτους. Τους εργαζόμενους τους χρειάζεται ο Δήμος, δεν 
χρειάζεται να τους πετάξει. Δεν χρειάζεται όμως να λειτουργούν με αυτό τον τρόπο 
που λειτουργούν σήμερα στις δημοτικές επιχειρήσεις. Υπάρχουν τεράστια 
προβλήματα και εμείς καθόμαστε και ασχολούμαστε για το πόσο ωραίο είναι το 
πανεπιστήμιο, ή αν η αμφιδρόμηση έλυσε το πρόβλημα το κυκλοφοριακό ή δεν το 
έλυσε. Ωραίο είναι το πανεπιστήμιο, συμφωνούμε και εμείς και η Μητροπόλεως να 
συμφωνήσουμε ότι το έλυσε το πρόβλημα, αν και δεν το έλυσε, υπάρχουν όμως 
προβλήματα, τα οποία εμείς τα θεωρούμε πιο σημαντικά από το αν αμφιδρομήθηκε ή 
εάν κάποιοι θελαν να βάλουν εμπόδια στην υλοποίησή τους. Δηλ. το νέφος δεν μας 
προβληματίζει; Το κυκλοφοριακό γενικότερα δεν μας προβληματίζει; Ο θόρυβος δεν 
μας προβληματίζει; Οι καινούργιες τεχνολογίες και οι περιβόητες ηλεκτρομαγνητικές 
ακτινοβολίες δεν μας προβληματίζουν; Η κατάσταση του πολεοδομικού 
συγκροτήματος και γενικά το χωροταξιακό  πρόγραμμα δεν μας προβληματίζει; Δεν 
είναι προβλήματα της πόλης και του νομού; Δεν έχουμε και δεν δημιουργήθηκε ποτέ 
βιομηχανική περιοχή, δεν μας προβληματίζει; Ότι όσοι ελεύθεροι χώροι υπάρχουνε 
και όσοι μείνανε τσιμεντοποιούνται δεν μας προβληματίζει; Ότι δεν έχουμε σκεφθεί 
ποτέ ότι είμαστε ένα αστικό κέντρο και πρέπει να δημιουργήσουμε και περιαστικά 
χώρους πρασίνου, δεν μας προβληματίζει; Ότι οι ορεινοί μας όγκοι λένε όλοι ότι είναι 
από τους ωραιότερους της Ελλάδος  και εμείς τους έχουμε ανεκμετάλλευτους,  
προχωρούμε βέβαια με κάποιους αργούς ρυθμούς, δεν μας προβληματίζει; Ότι  
προσπαθούμε να πάρουμε τα στρατόπεδα και σκεφτόμαστε πόσους τόνους τσιμέντο 



θα βάλουμε ενώ μπορεί να δημιουργηθεί κάτι άλλο δεν μας προβληματίζει; Το ότι 
σήμερα οι αστικές συγκοινωνίες που έχουμε είναι σε χαμηλό επίπεδο και ότι ο Δήμος 
δεν παίζει ουσιαστικά κανένα ρόλο, ενώ θα μπορούσε να παίξει, δεν μας 
προβληματίζει; Ότι έχουμε ιστορικά μνημεία, ξοδέψαμε κάποια χρήματα για κάποια, 
κάποια τα έχουμε ξεχάσει, δεν τα αναδεικνύουμε και περιμένουμε τουρίστες, δεν μας 
προβληματίζει; Να τα αφήσω τα προβλήματα γιατί είναι πολλά  αλλά εδώ μέσα 
καθόμαστε και συζητάμε εάν τα κινητά του Δημάρχου είναι οκτώ χιλ. κλπ. και δεν 
συζητάμε ότι οι γεωργοί μας, οι κτηνοτρόφοι μας, οι παραγωγικές μας δυνάμεις 
σήμερα έχουν προβλήματα επιβίωσης. Ούτε ποτέ κάναμε κάτι γι’ αυτούς, έστω και 
ψυχολογικά να τους ανεβάσουμε. Δεν λέω να βγείτε στο πεζοδρόμιο, γιατί δεν είστε 
συνηθισμένοι, αλλά ποτέ μα ποτέ δεν σκύψαμε πάνω από αυτό το πρόβλημα. 
Σκεφθήκαμε ποτέ ότι έχουμε ένα υδάτινο πλούτο,  τον οποίο δεν τον 
εκμεταλλευόμαστε και ουσιαστικά τον εκμεταλλεύεται ο καθένας όπως θέλει και 
όταν θέλει; Σκεφθήκαμε ποτέ ότι αυτό το πράγμα το οποίο λέγεται περιβάλλον ο θεός 
μας το δώρισε και δεν σκεφθήκαμε ποτέ πως θα το χρησιμοποιήσουμε και πως θα το 
εκμεταλλευτούμε; Σκεφτήκαμε βέβαια να εμπορευματοποιήσουμε τη δημόσια γη κι 
αυτό δεν το λέω τώρα επειδή ήταν πρόσφατο, είναι πάγια θέση μας και πάγια αρχή 
μας ότι η δημόσια γη δεν εκχωρείτε σε ιδιώτες. Όχι μόνο δεν εκχωρείτε αλλά δεν 
αφήνουμε να καταπατηθούν οι εκτάσεις μας. Μιλάμε για απορρίμματα, μιλάμε για 
χώρους υγειονομικής ταφής, αλλά ποτέ δεν μιλήσαμε για μείωση των απορριμμάτων. 
Δεν είναι ζήτημα μόνο να θάψουμε, είναι ζήτημα και πόσο θα θάψουμε. Είναι ένα 
γενικότερο πρόβλημα του περιβάλλοντος, το οποίο ποτέ δεν σκεφθήκαμε, παρά μόνο 
να μαλώσουμε εάν θα πάει στη 12 ή στην 5 κλπ. Θα ήθελα να πω και διάφορα π.χ. για 
την αντισεισμική προστασία κλπ. Αλλά τα αφήνω στην άκρη. Και επειδή ξεκίνησα 
και χαρακτήρισα τον προϋπολογισμό προεκλογικό, και επειδή κάποιοι 
δημοσιογράφοι σήμερα λόγω του μη ενδιαφέροντος του θέματος, κοιμούνται, εμείς 
έχουμε να ανακοινώσουμε και κάτι. Αυτές είναι και κάποιες από τις βασικές αρχές 
μας. Η παράταξή μας, επειδή παίζεται στην δημοσιογραφία την τοπική ένα δίπολο ότι 
υπάρχουν δύο, δεν υπάρχουν δύο, η παράταξή μας θα είναι παρούσα στις επόμενες 
εκλογές και μάλιστα δεν περιμένουμε και κανένα χρίσμα από κανέναν.  

Μπατσαρά:Ακούστηκε κε πρόεδρε ότι δεν έγιναν και δεν προβλέπεται να 
γίνουν μεγάλα έργα. Αλλά και τι είναι μεγάλο έργο και τι σημαντική προσφορά, ως 
ένα σημείο είναι τελείως υποκειμενικό. Δεν είναι σημαντικό σε μία μητέρα 
εργαζόμενη να αφήνει το βρέφος και  το νήπιο σε ένα άριστο από κάθε πλευρά 
περιβάλλον, δεν είναι σημαντικό να πηγαίνουν τα παιδιά μας σε φρεσκοβαμμένα και 
επισκευασμένα σχολεία, να παίζουν σε ασφαλείς παιδικές χαρές, να περπατούμε όλοι 
σε δρόμους και πεζοδρόμια χωρίς λακκούβες; Να αφήνει η οικογένεια που έτυχε να 
έχει ΑμΕΑ το παιδί της σ’ ένα ασφαλές οικογενειακό περιβάλλον; Η οικογένεια που 
χρησιμοποιεί τις υπηρεσίες του ΚΗΦΗ, του «Βοήθεια στο Σπίτι», και του ΚΑΠΗ δεν 
τις θεωρεί σπουδαίες; Δεν είναι σπουδαίο για τους γέροντες να έχουν το δικό τους 
χώρο φροντίδας; Δεν είναι σημαντικές για τον κτηνοτρόφο οι ποτίστρες; Για το 
γεωργό οι αγροτικοί δρόμοι; Τα πολιτιστικά κέντρα των χωριών; Δεν είναι 
σημαντικοί για τη νεολαία οι χώροι άθλησης; Δεν είναι σημαντική η ευπρεπείς 
εμφάνιση των νεκροταφείων που τα περισσότερα ήταν δε άθλια κατάσταση; Όλα 
αυτά και πολλά άλλα που προβλέπει ο προϋπολογισμός τα θεωρούμε πολύ σημαντικά  
για τους πολίτες που έχουν γνωρίσει πλέον ποιοι  είναι οι ακάματες και ανεπαρκείς 
κατά την άποψη της κας Ουσουλτζόγλου που τους διοικούν. Έχουν γνωρίσει ποιοι 
δούλεψαν, δουλεύουν και  θα δουλεύουν για να κάνουν τη ζωή τους καλύτερη, και 
ποιοι τους δουλεύουν και βεβαίως αναγνωρίζουμε την αξία των μεγάλων και 
πολυδάπανων  έργων, έργων που εξυπηρετούν  μα κάθε τρόπο το σύνολο των 



συμπολιτών μας. Αλλά δυστυχώς με την γενική οικονομική κατάσταση είναι δύσκολο 
να γίνουν έργα, γιατί χωρίς χρήματα δεν γίνεται τίποτε και βεβαίως το οικονομικό 
πρόβλημα της πόλης που είναι και πρόβλημα  πολλών πόλεων και χωρών ακόμη και 
παγκόσμια θα έλεγα, δεν θα το λύσει όμως ο Δήμος. Δεν είναι αυτός ο ρόλος του και 
ο ρόλος του ξέρουμε πολύ καλά ποιος είναι αλλά σκόπιμα τον αγνοούμε .Απόψε 
περίμενα μεγαλύτερο πολιτικό πολιτισμό σε αυτήν την αίθουσα και λιγότερο 
λαϊκισμό. 

Κουρουζίδης: Έλεγα πραγματικά τι θα πουν οι συνάδελφοι που διαβάζουν 
από γραπτό κείμενο στη δευτερομιλία.. 

Πρόεδρος: Τους αδικείτε κε Κουρουζίδη, συμβουλεύονται σημειώσεις.  
Κουρουζίδης: Αλλο συμβουλεύομαι και άλλο διαβάζω. Έχουν να πουν αυτά 

που είπαν, θα κάνετε ακόμη λίγο φροντιστήριο να μιλάτε με ευφράδεια εκτός 
κειμένου, γιατί έτσι είναι ο κανονισμός. Πιστεύω ότι αυτό το δημοτικό συμβούλιο, με 
την παρουσία των λίγων συμπολιτών  που βλέπουμε, αποδεικνύει ένα πράγμα. Την 
απαξίωση όλου του δημοτικού συμβουλίου, λυπάμαι βέβαια που το λέω, και σ’ αυτό 
όλοι έχουμε συμμετοχή, και έχουμε συμμετοχή γιατί δεν υπάρχει πολιτικό επίπεδο. 
Αυτό το λέω, το έχω πει και σε συναδέλφους, το λέω και τώρα δημόσια, δεν 
υπάρχουν πολιτικές θέσεις, κάποιοι προσπαθούν αλλά είναι γενικώς από τα χειρότερα 
Δ.Σ. που συμμετέχω. Τη διαδικασία καλά την κρατάει ο πρόεδρος, γενικώς εμείς εδώ 
που βρισκόμαστε δεν έχουμε πολιτικές θέσεις, και αυτή η αδυναμία δημιουργεί το 
κατάντημα  να είναι τρεις υπηρεσιακοί και ένας μελλοντικός υποψήφιος δήμαρχος 
για να παρακολουθήσει την διαδικασία. Πιστεύω ότι βλέποντας  όπως είναι το Δ.Σ. 
να σταματήσει να φιλοδοξεί να είναι υποψήφιος. Αυτό είναι το κατάντημα και είναι 
για κλάματα.. Ετσι όπως συνεχίζουν, εάν συνεχίσουν μέχρι το τέλος της 4ετίας, θα 
δούμε εκπλήξεις.  

Παπαστεργίου: Είναι φανερό ότι η τακτική που ακολουθεί ο κ. Δήμαρχος να 
μην απαντάει σε τόσα πολλά ζητήματα, τα οποία τέθηκαν για τον προϋπολογισμό και 
το τεχνικό πρόγραμμα, είναι δείγμα αδυναμίας, γιατί αυτός ο προϋπολογισμός δεν 
ανταποκρίνεται  στο όραμα του βεροιώτικου λαού. Αλήθεια κε Γιαννουλάκη, 
στενοχωριέστε για τους πόντους που χάνουμε εμείς; Εγώ θα έλεγα ότι θα πρέπει να 
στενοχωριέστε για τους πόντους που χάνεται εσείς. Για τους πόντους που χάνουμε 
εμείς, αφήστε να στενοχωριόμαστε  εμείς,  αλλά για  εκείνο που πρέπει όλοι να 
στενοχωριόμαστε, είναι για τους πόντους που χάνει η Βέροια μ’ αυτή τη 
διακυβέρνηση. Αυτή είναι η ουσία του θέματος. Είπατε ότι δεν επιβαρύνεται το 
Βεροιώτικο λαό. Ο κωδικός 652 518.000,00€ είναι για τόκους από το δάνειο που 
εσείς  πήρατε, παρ’ όλο  που έχετε σύμφωνα με την τοποθέτησή σας, αυξημένα έσοδα 
από τον κρατικό προϋπολογισμό. Δεν λεφτά του δημότη αυτά; Δεν μπορούν να πάνε 
σε έργα υποδομής; Δεν επιβαρύνατε είπατε το δημότη, έξι αντιδημάρχους πληρώνετε 
εσείς, πόσους προέδρους πληρώνετε δημοτικών επιχειρήσεων, πόσους συμβούλους 
που συμμετέχουν στα δημοτικά συμβούλια πληρώνετε από τον προϋπολογισμό 
αυτόν; Δεν είναι λεφτά του δημότη αυτά τα οποία μπορούν να πάνε σε αναπτυξιακά 
έργα; Είναι όλα αυτά χρήματα του Βεροιώτικου λαού που μπορεί να πάνε  να 
δημιουργήσουν κάποια αναπτυξιακά έργα. Είπατε ότι έχει πολύ ψηλά νούμερα ο 
προϋπολογισμός και θέλετε να δείτε πώς φουσκώνουν τα νούμερα; Απόδοση στα 
δημοτικά αθλητικά κέντρα., προϋπολογισμός του 2005, 600.000,00€, εντάλθηκαν 
355.000,00€  τα μισά. Επιχορήγηση μουσείου εκπ/σης  30.000,00€, εντάλθηκαν 
3.000,00€. Πόσο; Το ένα δέκατο. Επιχορήγηση Κέντρου Ευρωπαϊκών μελετών 
30.000,00€, εντάλθηκαν 8.000,00€. Το ένα τρίτο. Παρουσιάζετε έναν προϋπολογισμό 
που στην πραγματικότητα αυτός ο προϋπολογισμός είναι κάτω από το μισό. Άρα τα 
νούμερα τα οποία παρουσιάζεται είναι ψευδεπίγραφα. 



Δελαβερίδης:Δεν θα έλεγα πολλά πράγματα, αλλά επειδή κάποιοι συνάδελφοι 
ξύσανε τις πληγές, δεν μπορώ να μην τους απαντήσω. Τον κ. Σιδηρόπουλο τον 
απάντησε ο κ. Ορφανίδης, και μάλιστα πάρα πολύ σωστά. Σε ότι αφορά τις 
ασφαλτοστρώσεις πολλά ειπώθηκαν και από πολλούς, ίσως δεν παρακολουθήσατε 
αυτά που είπε ο Ηρακλής  Γεωργιάδης. Ένα δρόμο ασφαλτοστρώσανε, 
χωραφόδρομο, μήκους 7 χιλιομέτρων  χωρίς να είναι στο τεχνικό πρόγραμμα το 
περσινό  του 2005 ή θα έλεγα το φετινό, αυτό που ψηφίσαμε πέρσι και το κάνατε 
χωρίς τροποποίηση. Ξέρετε πόσο στοιχίζει αυτός ο δρόμος έτσι χονδρικά όπως τα 
υπολόγισα; Γύρω στα 30.000,00€. Αυτό σημαίνει ότι κατασπαταλείτε το χρήμα των 
δημοτών για ψηφοθηρικούς λόγους και από λεπτότητα εγώ θα πω ότι ο δρόμος αυτός 
οδηγεί σε μία έκταση 300 στρεμμάτων και είναι των αδελφών Παντελίδη. Τι 
συνεργασία να υπάρχει μ’ αυτούς; Με τους Αφούς Παντελίδη κάναμε ένα δρόμο 7 
χιλιομ., άσφαλτο όταν χαλικόδρομους δεν μπορούμε να χαλικοστρώσουμε. Και 
βέβαια στις ασφ/σεις που ειπώθηκαν, αυτά είναι έργα ρουτίνας, αλίμονο εάν δεν 
κάνουμε και τέτοια  έργα, οποιαδήποτε δημ. αρχή θα έκανε και τέτοια έργα. Όμως 
ασφ/σεις σπιτιών, τοιχεία  αντιστηρίξεων σπιτιών, δεν θα το έκανε  καμία δημ. αρχή 
μόνο εσείς, και πάλι για ψηφοθηρικούς λόγους. Ας έρθουμε τώρα στον 
προϋπολογισμό. Είπα προηγουμένως λίγα πράγματα για τα έσοδα.. Δεν ξέρω πόσοι 
το κατάλαβαν, δεν με ενδιαφέρει, αλλά αυτά που άκουσα από αυτούς που τα είπανε, 
μου δώσανε την εντύπωση ότι μιλούσανε σε «αγαθόνικους». Αγαθόνικος σας 
πληροφορώ ότι είμαι μόνο εγώ, οι υπόλοιποι το αντιλαμβάνονται. Εγώ μπορεί να μην 
το κατάλαβα,  όταν λέω ένα έσοδο προβλέπεται εκατό χιλ. € κι εμείς εισπράττουμε 
πέντε χιλ € έως τον 10ο μήνα, τότε γιατί βάζουμε πάλι εκατό χιλ. €;  

Σας πληροφορώ κε Δήμαρχε  ότι εγώ δεν φοράω παντελόνια για να μην 
κρυώνω, σας πληροφορώ ότι είμαι στις κομματικές μου συναντήσεις κοσμιώτατος, 
όμως κανείς δεν με προκαλεί. Εδώ μέσα πάρα πολλές φορές προκαλείται και αυτή η 
ενέργειά σας με βγάζει από τα ρούχα μου. Όμως σε προηγούμενο δημοτικό 
συμβούλιο έκανα κάποιες ερωτήσεις για την ΔΕΥΑΒ, 780.000,00€ χρωστάνε οι 
δημότες, και εμείς καθόμαστε και δεν τους ακουμπάμε, γιατί έχει πολιτικό κόστος. 
Και βέβαια όταν επί προεδρίας μου τα κατέβασα στα 60 εκατ. ,δηλ. 180.000,00€, 
τώρα πήγανε 780.000,00€.  Έχει το όπλο αυτό να κόψει το νερό, να έρθει ο άλλος να 
πληρώσει, δεν το κάνει γιατί έχει πολιτικό κόστος. Και δεν είναι μόνο οι οφειλές, 
είναι οι συνδέσεις, που ενώ έχουν ορισμένοι συνδεθεί με το δίκτυο αποχέτευσης δεν 
χρεώνονται, άλλοι που περνάει το έργο από μπροστά, που έπρεπε να συνδεθούν, δεν 
συνδεθήκανε ,και στέλνουν τώρα όλους 1.500 περίπου να έλθουν να συνδεθούν με το 
δίκτυο ύδρευσης. Έπρεπε  πρώτα να κάνουν τον έλεγχο και στη συνέχεια να στείλουν 
τα ειδοποιητήρια. Όμως πάντα το λέω ότι μία επιχείρηση ή ο καλός επαγγελματίας 
είναι αυτός που μπορεί και εισπράττει τα δεδουλευμένα. Εσείς φαίνεται ότι είστε 
έμποροι της Τ.Α., όμως δεν μπορείτε να εισπράξετε αυτά που πρέπει να εισπράξετε 
για να λειτουργήσει μία επιχείρηση και ο Δήμος. Περάσανε δημ. συμβούλια 
προγενέστερα, με ανεβασμένο το επίπεδο, πάρθηκαν κάποιες αποφάσεις, και ήρθε 
τώρα  το δικό μας  Δ.Σ. να ακυρώσει εκείνες τις αποφάσεις, και να πάρει άλλες 
αποφάσεις, και αναφέρομαι συγκεκριμένα σε δρόμο όπου το υψόμετρο ήταν από το 
1974 στάνταρ ένα υψόμετρο, μετά πάρθηκε  η απόφαση τροποποιήθηκε και τη 
συνέχεια έρχεται πάλι και τροποποιείται. Μια ο δόμος πάει προς τα πάνω, μια προς τα 
κάτω.Δεν είναι μόνο αυτά εδώ, έχουμε και άλλες αποφάσεις που πάρθηκαν και 
προχθές που αποχωρήσαμε από το Δ.Σ. Τροποποιείται προϋπολογισμούς των ΚΑΠΗ, 
των βρεφ/κών, ξέρετε τι δημιουργείται στα έξοδα; Εγώ όταν το διάβασα τρελάθηκα. 
Είναι τρεις ή τέσσερις αποφάσεις. Η ανικανότητα της διοίκησης, μεταφέρει τα 
προβλήματα, στις προηγούμενες, αυτό ούτε λίγο ούτε πολύ μας είπατε, αυτό βέβαια 



είναι συνηθισμένο φαινόμενο γιατί αυτό κάνει ο αρχηγός σας ο κ. Καραμανλής. 
Φταίει η 20ετία, και σεις φταίει η προηγούμενη διοίκηση, εσείς δεν φταίτε για τίποτε, 
είστε τα καλά παιδιά τα οποία  παλεύετε για την διαφάνεια, για την καθαρότητα και 
όλα βαίνουν καλώς. Ο κόσμος σας κρίνει. 

Σακαλής: Ο κ. Παπαστεργίου αναφέρθηκε στον προϋπολογισμό τον περσινό 
των δημοτικών αθλητικών κέντρων, όπου υπήρχε  εγγεγραμμένη πίστωση 
600.000,00€ και λέει ότι εντάλθηκαν μόνο 355.000,00€, σας πληροφορώ ότι το 
τελευταίο ένταλμα 150 –160.000,00€, που κόπηκε προ ημερών δεν υπάρχει εδώ, 
λόγω του ότι πάει στην επίτροπο. Αρα είναι σε σύνολο πάνω από 500.000,00€. Για 
άλλη μία φορά η αξιωματική αντιπολίτευση, και η ιδιαίτερα η αρχηγός της την οποία 
ακούσαμε σε ένα παραλήρημα  να ισοπεδώνει τα πάντα, να απαξιώνει θεσμούς, αξίες 
και πρόσωπα, να λαϊκίζει, να καταστροφολογεί, να κινδυνολογεί, και μπροστά στην 
άρνηση δεν είδε τίποτε το θετικό στο έργο αυτής της δημ. αρχής. Σε όλα αυτά εμείς 
απαντάμε με έργα τα οποία  δεν  θέλει να δει η αντιπολίτευση, αφού έχει τα μάτια 
κλειστά. Συνεχώς μας μιλάει  για την κατάντια αυτής πόλης. Αλήθεια ποιος φταίει 
και ποιος ευθύνεται  για αυτό; Ποιος ήταν στην τοπική αλλά και στην κεντρική 
εξουσία τα τελευταία 20 χρόνια; Όλα αυτά τα προβλήματα δημιουργήθηκαν από 
παρθενογένεση μέσα σε δύο χρόνια; Ποιος ευθύνεται για το κατρακύλισμα του νομού  
το οποίο και σεις οι ίδιοι λέτε  ότι από την 7η θέση έφτασε στην  45η; Τι έκαναν όλα 
αυτά τα χρόνια οι κύριοι που διοικούσαν αυτό τον τόπο; Για το μαράζωμα αυτής της 
πόλης είναι άμοιροι των ευθυνών; Έργο βέβαια της αντιπολίτευσης είναι η κριτική, 
αλλά με μέτρο, αλλά και προτάσεων .Αντί αυτών βλέπουμε την ποινικοποίηση της 
Τ.Α. και αυτό φαίνεται και από την δημόσια δήλωση της κας Ουσουλτζόγλου όπου 
λέει ότι εμείς είμαστε η αντιπολίτευση που σύραμε το Δήμαρχο στα δικαστήρια και 
ακόμα δεν ξεμπέρδεψε. Δυστυχώς σε όλα αυτά τα μεγάλα θέματα η αντιπολίτευση 
ήταν απούσα. Είτε με αρνητική ψήφο, είτε  ψηφίζοντας λευκό είτε δηλώνοντας 
παρούσα είτε αποχωρώντας από αυτή την αίθουσα. Και όλα αυτά γιατί δεν είχε θέση  
στα μεγάλα θέματα.  

Καλαϊτζίδης: Θα πρέπει να  ακουστούν ορισμένες αλήθειες εδώ μέσα.. Θα 
πρέπει η κα Ουσουλτζόγλου να κοιτάξει πρώτα την δική της πράταξη. Η οποία δική 
της παράταξη είναι πλέον τρία κομμάτια, το λιγότερο, αυτή τη στιγμή. Συνεννοηθείτε 
μεταξύ σας πρώτα πρώτα και μετά ελάτε να μας πείτε για εμάς και πόσο μας καλύπτει 
ο Δήμαρχος και πόσο δεν μας καλύπτει. Ο κος κύριος Μιχαηλίδης μιλούσε για το 
μαρασμό, ακούστηκαν από τον κο Σακαλή ορισμένα πράγματα τα οποία είναι σωστά. 
Θα πρέπει να τα σκεφθείτε όλοι εδώ πέρα. Εμένα μου θυμίζει ένα γκάλοπ που έγινε 
προχθές και έδειξε η τηλεόραση και λέει τι πιστεύει ο ελληνικός λαός για την 
οικονομική κατάσταση τα δύο χρόνια διακυβέρνησης από την Νέα Δημοκρατία ή η 
εικοσαετή διακυβέρνηση από το ΠΑ.ΣΟ.Κ; Το ποσοστό 55% την προηγούμενη 
εικοσαετία.Ερχόσαστε εδώ πέρα να μας λέτε ολόκληρες ιστορίες. Κα Ουσουλτζόγλου 
περίμενα από τους μηχανικούς εδώ πέρα να μας μιλήσουν για το Θησέα, για το 
Leader, κανένας όμως ούτε ο κύριος Δελλαβερίδης, που τα γνωρίζει αυτά τα θέματα 
καλά, ούτε ο κύριος Τσιάρας ούτε ο κύριος Δάσκαλος μίλησε. Εσείς γνωρίζετε πως 
γίνονται οι χρηματοδοτήσεις μέσω Θησέα και Leader; Δεν το γνωρίζετε  Να σας 
κάνουμε κανένα φροντιστήριο πρώτα και μετά να μας τα πείτε.  

Ουσουλτζόγλου: Κύριε Πρόεδρε αρκετά να μην πάμε επί προσωπικού. 
Πρόεδρος: Είναι πολιτική κριτική αυστηρή όπως κάνετε κι εσείς και δεν σας 

διακόπτω. Όταν λέτε εσείς δεν αξίζει η πόλη να έχει αυτό το Δήμαρχο αυτό είναι 
οξεία πολιτική κριτική. Έτσι και ο κύριος Καλαϊτζίδης σας κάνει οξεία πολιτική 
κριτική. Αν μάθουμε αυτό που δεν θέλουμε να μας κάνουν να μην το κάνουμε όλοι 



θα γίνουμε καλύτεροι. Αν δεν το μάθουμε θα αναγκαζόμαστε να το υποστούμε και 
για αυτό το λόγο εγώ δεν διακόπτω όταν έχουμε οξεία πολιτική κριτική. 

Καλαϊτζίδης: Ο κος Τσιάρας μας μίλησε για την Μητροπόλεως. Ήρθε στην 
Μητροπόλεως πήρε τα στοιχεία, πολύ ευχαρίστως τα πήρε, αλλά ποια είναι η ζωή 
εδώ πέρα; Ποινικοποιήσατε την πολιτική ζωή. Στείλατε εμένα και τον κο Δήμαρχο 
στα αυτόφωρα στα αυτόφωρα. Πώς θέλετε να τελειώσει ένα έργο τόσο σημαντικό για 
την Βέροια όταν εσείς ποινικοποιήτε την πολιτική ζωή; Πώς εσείς όταν πάει να 
δημιουργηθεί ένα έργο και ξέρετε πολύ καλά κε Τσιάρα και κύριοι μηχανικοί που 
βρίσκονται εδώ μέσα πόσο ένα έργο γίνετε οικονομικότερα όταν υπάρχει ομαλότητα. 
Καμία τίποτα. Δεν σας ενδιαφέρει. Σας ενδιαφέρει μόνο να μην  γίνει. Στερεότυπα, 
στυλωθήκαμε στα πόδια μας και τίποτα άλλο. Δεν κοιτάμε ούτε αριστερά ούτε δεξιά. 
Δεν ρωτήσατε να μάθετε τον κόσμο της Βέροιας ότι η Μητροπόλεως έδωσε ζωή δεν 
ακούτε αυτά τα πράγματα δεν σας ενδιαφέρουν αυτά. Ο κος Σοφιανίδης έχει 
πρόβλημα με τον φωτισμό. Ανάψτε λέει δέκα λαμπάκια παραπάνω, αν είναι δυνατόν. 
Δεν κοιτάει που στους Γεωργιανούς επάνω έχουν γίνει ασφαλτοστρώσεις άνω των 
50.000 ευρώ και άλλες τόσες σε παραπλήσια έργα τα οποία πληρώθηκαν από άλλα 
έργα όχι από άλλα έργα από έργα γενικότερα έργα και δημιουργήθηκε αυτή η 
κατάσταση στους Γεωργιανούς; Δεν έχετε δει τα έργα που έχουνε γίνει στον 
Τριπόταμο; Δεν βλέπετε τα έργα που συνεχίζονται στο καινούριο τεχνικό πρόγραμμα; 
Πολύ σωστά να μην το ξεχάσω κιόλας, λοιπόν  για το μάστερ πλαν. Το μάστερ πλαν 
αδράτομαι την ευκαιρία από τον κύριο Ορφανίδη. Το μάστερ πλαν που ήτανε μια 
κορυφαία συζήτηση που έπρεπε να γίνει σηκωθήκατε και φύγατε για να 
δημιουργήσετε εντυπώσεις στους παραβρισκόμενους από τον Τριπόταμο. Δεν 
κάτσατε να συζητήσετε το μάστερ πλαν. Τελικά τι θέλετε; Θέλετε ένα Δήμο ο οποίος 
είναι εργοδότης; Ή ένα δήμο μάνατζερ ο οποίος θα δώσει τις κατευθύνσεις; Καθίσατε 
πάνω σε αυτό το πράγμα να σκεφθείτε; Να μας πείτε όχι αυτό εδώ πέρα δεν πρέπει να 
γίνει έτσι πρέπει να γίνει αλλιώς, ελάτε εδώ πέρα να συνεννοηθούμε να πείτε τις 
απόψεις σας. Οι απόψεις σας ποιες απόψεις σας; Δεν της άρεσε της κας 
Ουσουλτζόγλου επειδή δεν είχε διαφάνεια εδώ πέρα για να τα δούμε όλα μαζί αυτά  
δεν ήταν ο κύριος Κώττιος. Όταν ο κύριος Κώττιος ήταν όμως στο χώρο τεχνών δεν 
εμφανίστηκε δεν νομίζω να τη θυμάμαι δεν ξέρω συγνώμη αν εμφανίστηκε ή δεν 
εμφανίστηκε. 

Πρόεδρος: Όχι ήταν. 
Οσουλτζόγλου: Εγώ θα απαντήσω κε Πρόεδρε σας παρακαλώ. 
Καλαϊτζίδης: Ο δήμος κα Ουσουλτζόγλου και κοι συνάδελφοι δεν είναι 

εργοδότης πρέπει να το καταλάβετε ο δήμος είναι αυτός που πρέπει να δίνει τις 
κατευθύνσεις για μία για την γενικότερη ανάπτυξη της πόλης. 

Κ. Μιχαηλίδης: Εγώ κε Πρόεδρε θα αναφερθώ σε ένα σχόλιο που έκανε ο κος 
Γεωργιάδης ότι κανένας από την αντιπολίτευση δεν υπερψήφισε τον προϋπολογισμό. 
Εγώ είμαι ο πρώτος που την πρώτη χρονιά που τον υπερψήφισα γιατί πράγματι 
ξεκίνησε την ανηφόρα ο προϋπολογισμός είχε κάποιες δυσκολίες έγιναν κάποιες 
συζητήσεις δόθηκαν κάποιες λύσεις .Αλλά πολύ γρήγορα πήρε την κατηφόρα πήρε 
τον εύκολο δόμο και πήρε και δεν ξέρω ακόμη που θα φτάσει. Ως προς το δεύτερο 
σχόλιο που θέλω να κάνω ως προς τον κύριο Αντιδήμαρχο τον κύριο Γιαννουλάκη. 
Είπε παρά την δεινή κατάσταση του δήμου μας καταθέσαμε τον μεγαλύτερο 
προϋπολογισμό όλων των ετών. Ίσως είναι αλήθεια εγώ θέλω να το πιστέψω αλλά 
δεν πιστεύω δηλαδή σύμφωνα με το τεχνικό πρόγραμμα που έχει χορηγήσει ο δήμος 
για το διαμέρισμα της Άμμου το οποίο λιγοστεύει παρά να παραμένει σταθερό παρά 
να αυξηθεί. Δηλαδή δεν υπάρχει ούτε κανένα πρόγραμμα της Leader ούτε έσοδα του 
δήμου ούτε Θησέας ούτε δεν ξέρω τι άλλα προγράμματα υπάρχουν. Σε όλη την 



τριετία κανένα πρόγραμμα από όλα αυτά τα έσοδα δεν χορηγήθηκε στο δημοτικό 
διαμέρισμα. Όσο αφορά για τον κο Καλαϊτζίδη, ανέφερε ότι έγιναν 
ασφαλτοστρώσεις, έγιναν εκείνα, έγινε το άλλο και δεν καθίσαμε να μιλήσουμε για 
το ποιο σοβαρό θέμα το οποίο είναι που λέμε το μάστερ πλαν. Το μάστερ πλαν 
δωδεκάμισι η ώρα ήθελαν να συζητήσουμε για το σοβαρότερο και το ποιο σπουδαίο 
θέμα το οποίο δηλαδή αν μη τι άλλο όλοι ήταν κουρασμένοι και όλοι ήτανε σε 
υπερένταση. Όσο αναφορά για τα έσοδα τα οποία παντού έχουν αυξηθεί αλλά 
παράλληλα έχουν αυξηθεί και τα έξοδα και τα έξοδα είναι οι αποζημιώσεις όπως 
έχουν αναφέρει οι συνάδελφοι μου είναι η αύξηση για τα εορταστικά για τον 
εορταστικό φωτισμό, είναι η αύξηση για τις εξυπηρετήσεις με τροποποιήσεις του 
προϋπολογισμού για τα διάφορα έργα ενώ για τα έργα των διαμερισμάτων δεν 
υπάρχει ούτε τροποποίηση ούτε συμπλήρωμα. Απλώς και αν δεν υπάρχει μέσω τον 
προϋπολογισμό δεν γίνεται τίποτα γιατί δεν υπάρχει στον προϋπολογισμό. Και απλώς 
ήθελα να ακούσω τον κύριο Δήμαρχο εκεί πέρα πάνω σε αυτά γιατί είχε πει την άλλη 
φορά ότι θα μου απαντήσει πόσα έπαιρνα πόσα παίρνω και πόσα κάνω. Εγώ ξέρω για 
την θητεία την δικιά μου την πρώτη χρονιά πράγματι ήταν ειλικρινής και σωστός ενώ 
την επόμενη χρονιά δεν δέχθηκε κανένα διάλογο πάνω στο τεχνικό πρόγραμμα. 

Τσαμήτρου: Κε Πρόεδρε ήθελα να ρωτήσω τους παλαιούς συναδέλφους οι 
οποίοι ήτανε στην προηγούμενη δημοτική αρχή, ξεχάσανε όταν ασφαλτοστρώθηκε ο 
δρόμος κάτω από την βίλα του Βικέλα; Ξέχασαν όταν ασφαλτοστρώθηκε ο δρόμος 
προς τον Φέρωνα, ο οποίος έχει καταργηθεί από το σχέδιο πόλης και μάλιστα έγινε 
πρόσφατα διότι αν γινότανε πριν από χρόνια θα έλεγα ότι ήθελαν να εξυπηρετήσουν 
εν πάση περιπτώσει την σύνδεση της Βέροιας με τον δρόμο προς Κοζάνη αλλά έγινε 
τελευταίως πριν γίνει η αλλαγή της προηγούμενης δημοτικής αρχής; Ξεχάσανε τις 
ασφαλτοστρώσεις που κάνανε πάνω εκτός σχεδίου πάνω από τα Γιοτζαλίκια σε 
διάφορα απομονωμένα σπίτια κ.λ.π.; Ξεχάσανε όταν μου ζήτησε ο κος Δελαβερίδης 
να αποξηλώσω κάποιο ασφαλτικό το οποίο έγινε λέει κατά λάθος σε αυλή σπιτιού; 
Γιατί δεν διαμαρτυρήθηκε κανένας τότε; Όσο για την κατάχωση, αν κατάλαβα καλά 
αυτή τη λέξη χρησιμοποίησε η κα Ουσουλτζόγλου, της Μπαρμπούτας αν έγινε 
βέβαια κατάχωση, έγινε διότι όταν στο πρόγραμμα των εξακοσίων εκατομμυρίων 
χιλιάδων δραχμών το Υπουργείο Πολιτισμού ενώ προβλεπόταν τριάντα έξι σπίτια να 
γίνουνε αναπαλαίωση έγιναν μόνο τα έντεκα. Πώς προέκυψε αυτό; Εγώ βέβαια πήρα 
στοιχεία και ξέρω πως προέκυψε. Όταν βέβαια έκαναν και διάφορες άλλες εργασίες 
που δεν έπρεπε να τις κάνουνε βέβαια τότε και αν κάνανε οικονομία στα έντεκα 
σπίτια θα μπορούσαν να προχωρήσουνε και στα τριάντα έξι και δεν θα γινότανε 
αυτός ο χαμός που έγινε τώρα στην Μπαρμπούτα. Πειράζει στην μειοψηφία όταν 
λέμε ότι τα έργα που εντάθηκαν στις αστικές αναπλάσεις και στον ορεινό όγκο ήταν 
απλώς προτάσεις.Τότε ήμουνα μέλος της επιτροπής τεχνικών θεμάτων στην 
προηγούμενη τετραετία. Τελευταία στιγμή μας φέρανε να ψηφίσουμε λέει τις 
προτάσεις χωρίς καμία μελέτη ούτε προμελέτη ούτε καν ότι από τόσο επί τόσο μας 
κάνει τόσο και μάλιστα θυμάμαι ότι ζήτησα από τον τότε Πρόεδρο γιατί είχε όλο 
έργα του ορεινού όγκου στο Σέλι και λέω καλά για το Ξηρολίβαδο τίποτε; Ε λέει τι 
θες να βάλουμε, λέω υπάρχει σύνδεση του Κουμαριάς Ξηρολιβάδου και η σύνδεση 
Ξηρολιβάδου Σελίου ε τι να βάλουμε; Να βάλουμε τριάντα εκατομμύρια να βάλουμε 
σαράντα; Δηλαδή το παίζαμε εκείνη την ώρα χωρίς κανένας να ξέρει και να μας 
ενημερώσει ότι τα έργα αυτά δεν μπαίνουν έτσι και απόδειξη ήτανε ότι τελευταία σε 
κάποιο συνέδριο που πήγαν, που μας ενημέρωσαν για το δημοτικό και κοινοτικό 
κώδικα, βρεθήκανε πολλοί δήμαρχοι μεγάλων πόλεων που είχαν τέτοια προγράμματα 
να δηλώσουνε ότι ήμασταν ανημέρωτοι και τώρα μας λέει η μειοψηφία ότι δεν 



υπήρχε και στην προηγούμενη δημοτική αρχή δεν είχαν ενημερωθεί πως πρέπει να 
εντάξουνε τα έργα;  

Τσιάρας: Κε Πρόεδρε, θα ήθελα και εγώ καταρχήν ολοκληρώνοντας τα όσα 
είπα στην πρώτο ομιλία μου κάτι επειδή κάτι ξέχασα, ήθελα να πω το εξής: Δαπάνες 
εφαρμογής του σχεδίου πόλεως. Ο κος Δήμαρχος είχε πει ότι πήγε στην Αθήνα στον 
Υφυπουργό Υ.ΠΕ.ΧΩ.ΔΕ. τον κο Ξανθόπουλο για ορισμένα θέματα. Είχε πει για την 
γέφυρα του κτηνιατρείου νομίζω, είχε πει για τις δαπάνες σχεδίου πόλεως μπας και 
καταφέρουν να πάρουν κάποια χρήματα γιατί ξέρω ότι ο προϋπολογισμός της 
μελέτης εφαρμογής είναι αρκετά μεγάλος. Τελικά στον προϋπολογισμό δαπάνες 
εφαρμογής σχεδίου πόλεως 265.000 για το έξι που δεν είναι όλο το ποσό νομίζω έχω 
την εντύπωση ότι δεν φτάνει αυτό το ποσό για να ολοκληρωθεί αλλά δεν θα γίνει σε 
ένα χρόνο οπότε είναι λογικό το νούμερο, γράφει δάνειο και έσοδα του δήμου νέο 
δάνειο προφανώς. Ένα σχόλιο λοιπόν αυτό. Επίσης απολογισμό δεν κάνουμε εμείς 
και δεν κρίνουμε επί απολογισμό, απολογισμό κάνετε εσείς. Απολογισμό κάνετε 
συνεχώς και αναμασάτε τα ίδια και τα ίδια. Κάνετε απολογισμό τετραετίας ενώ 
μιλάμε για τον προϋπολογισμό του επόμενου έτους. Γιατί; Γιατί τα ίδια και τα ίδια  
γράφετε εδώ και τρία χρόνια στους προϋπολογισμούς σας και στο τεχνικό σας 
πρόγραμμα και βέβαια θα έπρεπε, εγώ θεωρώ ότι, θα έπρεπε κάποια στιγμή εν πάση 
περιπτώσει ίσως στον απολογισμό να φαίνεται κάπου να μας πείτε επιτέλους τι 
κάνατε. Να απολογηθείτε εν πάση περιπτώσει για το τι δεν κάνατε να μας αποδείξετε 
ότι κάνατε έργο αν νομίζετε ότι κάνατε έργο και αν είστε ευχαριστημένοι από το έργο 
που κάνατε. Πολλές φορές δυστυχώς διαχειριστήκατε πολλά προβλήματα της πόλης 
με νομικίστικα τερτίπια. Πολλές φορές δυστυχώς χρησιμοποιήσατε το παραθυράκι 
του νόμου για πάρα πολύ σοβαρά θέματα, πολλές φορές δεν είδατε την ουσία και 
μπορώ να φέρω πάρα πολλά παραδείγματα. Τι να αναφέρω; Τον Τριπόταμο; Να 
αναφέρω τις αυτεπιστασίες; Να αναφέρω τον τρόπο με τον οποίο διαχειριστήκατε την 
οδό Μητροπόλεως και τις Κυριακάτικες σαν τον κλέφτη εργασίες; Και βέβαια να 
κάνουμε προτάσεις. Πού είναι οι καινούριες προτάσεις που κάνανε οι ειδικοί σας 
συνεργάτες για τα νέα προγράμματα που μπορεί να ενταχθεί ο δήμος μας; Πού είναι 
το έργο επιτέλους αυτών των ανθρώπων τους οποίους προτείνετε συνεχώς να τους 
αξιοποιήσετε στο έπακρο και στελεχιακά αλλά και αριθμητικά; Να πάρετε δηλαδή, 
συνεχώς προτείνατε, το μέγιστο αριθμό αυτών. Πού είναι αυτοί οι άνθρωποι 
επιτέλους οι οποίοι θα μας πείτε να αυτά κάνανε αυτά μπήκαν στον προϋπολογισμό 
του 2006 επειδή το γραφείο των ειδικών συνεργατών κατάφερε να εντάξει το τάδε 
έργο στο τάδε πρόγραμμα; Όσο αφορά, αλλά βέβαια τίποτα από αυτά δεν κάνατε, 
αυτό που κάνατε για τους ειδικούς συνεργάτες αλλά και για οποιαδήποτε άλλη 
δυνατότητα υπήρχε ήταν να εξαντλήσετε στο ανώτερο όριο οποιοδήποτε είδους 
αποζημίωση υπήρχε για τους δημοτικούς συμβούλους οι οποίοι είναι σε κάποια θέση 
άλλη, Προέδρου, Αντιπροέδρου, μελών διοικητικών συμβουλίων. Πόσο στοιχίζει 
ετήσια η συμμετοχή μας στα συμβούλια; Πόσο θα στοιχίζουνε τα διοικητικά 
συμβούλια ένα χρόνο σε κάθε δημοτική επιχείρηση ή και σε κάθε νομικό πρόσωπο; 
Θα στοιχίζουνε περίπου μάλλον όσο ένας μερικής απασχόλησης υπάλληλος. Δεν 
χρειάζεται ένας βρεφονηπιακός σταθμός έναν υπάλληλο μερικής απασχόλησης ή 
χρειάζεται να παίρνουνε  75 ευρώ οι δημοτικοί σύμβουλοι οι οποίοι θα παίρνουνε 
μέρος στις συνεδριάσεις του διοικητικού συμβουλίου; Για ποιο Θησέα και για ποιο 
Leader κύριε Καλλαϊτζίδη; Για αυτό που γράφετε κάθε χρόνο και δεν εκτελείται 
κανένα; Για αυτά να πούμε; Τα είπαμε,  τα είπαμε. Αυτά τα έργα που έχετε γραμμένα 
στο Leader  ήταν γραμμένα και πέρυσι, δεν εκτελέσατε ούτε ένα ευρώ και βέβαια η 
δημοτική παράταξη στην οποία ανήκουμε δεν σας πήγε κόντρα στην εκτέλεση 
κανενός έργου. Μπορεί να καταψηφίζουμε αλλά στο κάτω κάτω δεν μπορούμε να 



κάνουμε τίποτα παραπάνω. Μπορεί να κάνουμε κριτική, να καταψηφίζουμε αλλά 
έχετε την πλειοψηφία. Μπορείτε να κάνετε ότι θέλετε όσες τροποποιήσεις 
προϋπολογισμού θέλετε, όσες χάρες θέλετε, όσες εκδουλεύσεις θέλετε, σε όποιον 
θέλετε. Δεν μπορούμε να κάνουμε τίποτα παραπάνω, τα κάνετε μόνοι σας και βέβαια 
άμα νομίζετε ότι εκτελείται τα έργα που εκτελείται και θα εκτελέσετε είναι αυτά τα 
οποία ικανοποιούνε το μέσο δημότη εγώ αμφιβάλω ιδιαίτερα για αυτό και βέβαια εγώ 
θα ήθελα και εγώ δεν θέλω να αναφερθώ σε συγκεκριμένα τι έκανες εδώ τι έκανες 
εκεί, επιτέλους μην συγκρίνεστε με τους χειρότερους σε μια πανελλήνια σύγκριση με 
τα χειρότερα μονίμως μια μιζέρια ακούμε σε αυτά τα πράγματα. Ξέρετε πόσοι δήμοι 
χρωστάνε παραπάνω από εμάς, ξέρετε τι έκαναν οι προηγούμενοι, ξέρετε το ένα 
ξέρετε το άλλο για όποια πληγή υπάρχει ε μωρέ έτσι κάνανε και οι άλλοι, ε μωρέ τα 
ίδια γίνονται και στον παρά πέρα δήμο. Κάντε κάτι παρά πέρα κάντε κάτι για το 
οποίο θα σας εκτιμήσουμε και εμείς, να πούμε μπράβο γιατί έκαναν οι άλλοι έτσι 
αλλά  εσείς κάνατε κάτι καλύτερο. Είναι κακό δηλαδή; Σας κάναμε προτάσεις αλλά 
δεν ακουστήκαμε ποτέ. Κάντε κάτι επιτέλους και εσείς για το οποίο θα είστε 
περήφανοι. Πραγματικά να αφήσετε στην πόλη τόσα παραπάνω όσα μπορείτε ώστε 
να μην πάει χαμένη αυτή η τετραετία και επαναλαμβάνω και του χρόνου το τμήμα θα 
ακούσουμε πάλι και του χρόνου και πέρυσι και φέτος αυτό το πανεπιστημιακό τμήμα 
ακούσαμε γιατί δεν υπήρχε τίποτα άλλο δυστυχώς και βέβαια τελειώνοντας ήθελα να 
καυτηριάσω αν μου επιτρέπεται παρόλο που δεν είναι η στιγμή αυτήν τη στάση σας. 
Προσπαθείτε από την ημέρα που κερδίσατε τις εκλογές να κερδίσετε και τις επόμενες 
κάνοντας μικρό εκδουλεύσεις, χάρες από εδώ και από εκεί . Δεν καταλαβαίνω όταν η 
Δ.Ε.Υ.Α.Β κάνει δημιουργεί μια βλάβη κατά λάθος σε έναν αγωγό αν η πρώτη 
στεναχώρια της Δ.Ε.Υ.Α.Β. είναι να βγάλει αυτοκίνητο και να πει ότι δεν φταίμε 
εμείς φταίει ο εργολάβος που ακόμα και σε αυτό ήταν ψέματα αυτό που είπε. Και δεν 
μπορώ να καταλάβω γιατί γιατί είναι στεναχώρια τόσο μεγάλη να μας πείτε αυτό το 
πράγμα το μεγάφωνο να κάνει βόλτα στην Βέροια για να δικαιολογηθείτε. Είναι τόσο 
σημαντικό δεν μπορώ να καταλάβω γιατί είναι τόσο σημαντικό να προσπαθείτε με 
μικρό λαϊκίστικους τρόπους να αποδείξετε ότι είστε καλύτεροι από τους 
προηγούμενους. Για να το αποδείξετε αυτό θα πρέπει να κάνετε έργο. Έργο 
ουσιαστικό να εκτελέσετε ένα μεγάλο τμήμα του προϋπολογισμού. Σας εύχομαι το 
επόμενο τεχνικό πρόγραμμα να μην έχει τα ίδια 14.000.000 ευρώ του χρόνου. 
Εύχομαι από αυτά τα οποία για φέτος προβλέπεται να καταφέρετε να κάνετε αρκετά 
ώστε να μην λέμε μόνο ότι είναι το μεγαλύτερο, ο μεγαλύτερος προϋπολογισμός του 
δήμου αλλά πράγματι να εκτελεστούν και αντίστοιχα έργα και όχι μόνο να είναι 
μεγάλες οι δαπάνες και όλα τα άλλα να μην γίνονται όπως δεν έγιναν και πέρυσι και 
πρόπερσι και ούτω κάθε εξής. 

Γιαννουλάκης: Σοβαρά κε Μιχαηλίδη η πόλη μαραζώνει από τα δυόμισι τρία 
χρόνια που είμαστε εμείς στην διοίκηση του δήμου και δεν μαραζώνει από τα είκοσι 
χρόνια της διοίκησης του ΠΑ.ΣΟ.Κ.; Λυπάμαι και μάλιστα ο δικός σας βουλευτής 
εδώ λυπάται που η Βέροια έχει σήμερα  αυτόν τον Δήμαρχο και βέβαια η Βέροια δεν 
λυπάται γιατί ήταν τόσα χρόνια Υπουργός, τόσα χρόνια δεύτερος στην τάξη στο 
ΠΑ.ΣΟ.Κ. και δεν έκανε τίποτα στον τόπο. Πάτε να δείτε τι έγινε στο Κιλκίς με τον 
Φλωρίδη , πάτε να δείτε τι έγινε στην Έδεσσα με τον Πασχαλίδη, αλλά λυπάται για 
τον Δήμαρχο. Κε Παπαστεργίου εσείς νομίζω και για τα δάνεια που πήρε η διοίκηση 
του Χασιώτη δεν είναι μόνο από τα δικά μας. Το ότι πάρθηκαν τόσα λίγα λεφτά για 
το μουσείο εκπαίδευσης ή για το κέντρο ευρωπαϊκών μελετών, αυτό σημαίνει ότι 
σεβόμαστε το χρήμα. Έπρεπε να τα ξοδέψουμε επειδή δεν χρειαζότανε; Από έσοδα 
του δήμου είναι αυτά τα λεφτά, επιχορηγήσεις είναι, θα πρέπει να τα ξοδέψουμε; 
Ποτέ κανένας προϋπολογισμός δεν έκλεισε και έκανα πρόχειρα τώρα εδώ που 



καθόμουνα το 2000 για τα δημοτικά διαμερίσματα είχαν προϋπολογιστεί ότι θα 
πάρουν 566.000 ευρώ και πήραν 235.000, το 2001 είχαν προϋπολογιστεί ότι να 
πάρουν 658.000 ευρώ και πήραν 340.000 και το 2002 προεκλογική χρονιά 
προϋπολογίστηκε να πάρουν 2.224.000 ευρώ, χρησιμοποιήθηκαν κάποιοι κωδικοί 
επιλεκτικά για να δείξουμε ότι υπάρχει απόκλιση. Αν θα διαβάσετε προσεχτικά τον 
προϋπολογισμό έχει και κωδικούς που στην περσινή χρονιά ξεπεράστηκαν οι 
προβλέψεις που είχαμε κάνει. 

Γεωργιάδης: Το είπα και την άλλη φορά κε Πρόεδρε αναγκάζομαι να το πω 
ακόμη μια φορά. Καμία δαπάνη που αφορά την καθαριότητα πιστεύω δεν είναι 
σπατάλη όταν γίνεται με μέτρο και πιστέψτε με θα το πω για τελευταία φορά γιατί 
δεν αξίζει. Δεν είναι σπατάλη η σκούπα, έβγαινε βγαίνει και θα βγαίνει όχι γιατί το 
θέλω εγώ. Εγώ ανήκω στην κατηγορία των δημοτικών συμβούλων να μην πω και των 
ανθρώπων που όταν κάνω ένα λάθος το παραδέχομαι το διορθώνω το σβήνω από 
φωλιά το θέλει ο κόσμος. Όπως ο κόσμος της Βέροιας ήθελε τα Σαββατοκύριακα όχι 
δυο απορριμματοφόρα ήθελε τρία, σπατάλη θα μου πείτε, ε τι να κάνουμε; Πόσο 
κοστολογούμε την καθαριότητα; Να σας πω και κάτι άλλο; Ελάτε όποιος θέλει στο 
γραφείο μου, ξέρετε τι ζητάει ο κόσμος της Βέροιας; Τα Χριστούγεννα να βγούμε να 
δουλέψουμε. Καταλαβαίνετε;  Άντε πείτε ποιος Αντιδήμαρχοε έχει την δύναμη να 
επιβάλλει σε έναν υπάλληλο τέτοια άγια μέρα να δουλέψει; Εγώ τι θα κάνω; Δεν 
είναι εύκολα. 

Μιχαηλίδης: Κε Πρόεδρε, δεν είχα την πρόθεση να δευτερομιλήσω γιατί 
ήθελα να ακούσω το Δήμαρχο, όμως με τους διαπληκτισμούς που γίνανε έστω και 
φραστικά αλλά και με διάφορα που ακούστηκαν από τους συναδέλφους, νομίζω ότι 
πρέπει να πω μερικά πράγματα. Καταρχήν να συγχαρώ τον κο Γεωργιάδη, ο οποίος 
στην πρωτοομιλία του δήλωσε ότι είναι ένα τεχνικό πρόγραμμα με μικρά έργα, αυτό 
νομίζω ότι δηλώνει κάτι από αυτό που λέμε και εμείς. Άρα είναι μια ειλικρινής στάση 
συγχαρητήρια. Ένα δεύτερο για το μάστερ πλαν που γίνεται τόσος πολύς λόγος και 
οίδα λοιπόν ότι είπατε για την δικιά μας αγωνία και αν το παρακολουθήσαμε ή όχι 
όταν δώσατε ένα θέμα τέτοιο τόσο σημαντικό το δώσατε στους δημοτικούς 
συμβούλους. Ένα μεγάλο πακέτο λοιπόν μελέτης με χίλια δύο να το μελετήσουμε και 
το βάλατε στο δημοτικό συμβούλιο και οίδα και την δικιά σας συμπεριφορά σε ένα 
τέτοιο σημαντικό θέμα, πως το ψηφίσατε σε δυόμισι λεπτά; Πώς εκφραστήκατε όλοι 
σε δυόμισι λεπτά για το μάστερ πλαν; Μεγάλη αγωνία και η δικιά σας λοιπόν για το 
μάστερ πλαν. Αλλά κάτι κε Καλλαϊτζίδη; Με άναρθρες κραυγές και φωνές για 
διάφορα προγράμματα και για διάφορα άλλα ζητήματα τα οποία δεν ωφελούνε, 
ωφελείτε σε κάτι άλλο με αυτές τις κραυγές, ωφελείτε στο γεγονός ότι αυτές οι 
κραυγές είναι ένα πολύ καλό εργαλείο για το πρόγραμμα αντί θορυβικής προστασίας  
του δήμου το οποίο το υλοποιείτε και θα το υλοποιήσετε. Ο κος Δήμαρχος μπέρδεψε 
λίγο την διαδικασία του δημοτικού συμβουλίου με τις πολιτικές διαδικασίες που 
έγιναν στην Ελιά. Βλέπω αναφέρθηκε ο κος Γιαννουλάκης στο γεγονός και μάλιστα 
είπε ο κος Γιαννουλάκης ότι όταν ήταν η διοίκηση στο δήμο του ΠΑ.ΣΟ.Κ., δεν 
κατάλαβα υπήρχε ποτέ διοίκηση του ΠΑ.ΣΟ.Κ. στο δήμο; Δηλαδή εσείς τι είστε; 
Διοίκηση της Νέας Δημοκρατίας; Θα βγείτε να πείτε αύριο ότι είστε Νέα 
Δημοκρατία; Πείτε το, πείτε «είμαστε εμείς συνδυασμός της Νέας Δημοκρατίας». 
Βγείτε και πείτε το αυτό το πράγμα. Γιατί εγώ από ότι ξέρω ο δήμος δεν διοικείται 
από κόμματα διοικείται από συνδυασμούς. Από πολίτες οι οποίοι είναι από διάφορες 
πολιτικές παρατάξεις από διάφορες κοινωνικές ομάδες από διάφορες οργανώσεις μη 
κυβερνητικές από χίλια δύο. Άρα λοιπόν δεν μπαίνουν τέτοια διλήμματα τέτοια 
ψευτοδιλήμματα  και όσο αφορά για Υπουργούς, πρώτη τάξη Υπουργοί κ.λ.π. 
δηλαδή εσείς κε Σκουμπόπουλε δεν δώσατε συγχαρητήρια στον κύριο Χρυσοχοϊδη 



για την σχολή; Μήπως δεν έχει κάνει το ΠΑ.ΣΟ.Κ. μια  και μιλάμε γιατί θέλετε να 
μιλήσουμε για πολιτικά τώρα όσο ήταν στην κυβέρνηση δεν είχε κάνει έργο στον 
τόπο; Δηλαδή το έργο ποιο είναι;  Είναι μόνο αν θα γίνει ένας δρόμος ή αν θα γίνει 
κάτι; Δεν είναι έργο το γεγονός ότι ήρθε εδώ πέρα η σχολή Αστυνομίας που την 
απαξιώνετε; Δεν βοηθήθηκαν επιχειρήσεις εδώ πέρα με διάφορα προγράμματα 
ιδιωτικές επιχειρήσεις, μεταποιητικές μονάδες και χίλια δύο; Αλλά εν πάση 
περιπτώσει κε Δήμαρχε να ξέρετε το εξής ότι το ΠΑ.ΣΟ.Κ. κάνει διαδικασίες γιατί 
μπερδέψατε λίγο τις δύο συνεδριάσεις, το ΠΑ.ΣΟ.Κ. κάνει διαδικασίες και κρίνει 
όλους. Κρίνει και τους υποψηφίους και αυτούς που έχουνε την πεποίθηση να είναι 
υποψήφιοι αλλά κρίνει και τους Δημάρχους του το ΠΑ.ΣΟ.Κ. . Πολύ φοβάμαι όμως 
ότι επειδή η Νέα Δημοκρατία πάντοτε υπολείπεται του ΠΑ.ΣΟ.Κ. και επειδή δεν 
πρόκειται να κάνει διαδικασίες τέτοιες εάν τυχόν κάνει όμως και σας κρίνει θα είστε 
ακατάλληλος. 

Δήμαρχος: Κε Πρόεδρε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι συζητάμε απόψε τον 
προϋπολογισμό και το τεχνικό πρόγραμμα του 2006. Τέσσερις ώρες σχεδόν τώρα 
ακούω κυρίως από τους συναδέλφους της αντιπολίτευσης, απολογισμό. Ζήτημα αν ο 
κος Δάσκαλος, αν θυμάμαι καλά, μίλησε για κάποια έργα και ο κος Παπαστεργίου 
για τα πεζοδρόμια και τις θέσεις για τα άτομα με ειδικές ανάγκες. Όλοι οι άλλοι 
συνάδελφοι και της μείζονος και της ελάσσονος έκαναν κριτική που βέβαια αυτό 
πρέπει να κάνουν πρωτίστως για την τριετία της παρούσας δημοτικής αρχής και δεν 
ακούστηκε τίποτα για τον προϋπολογισμό και το τεχνικό πρόγραμμα και κυρίως δεν 
κατατέθηκαν προτάσεις. Θα περίμενε κανείς από τους παλιούς συναδέλφους που 
έχουν την  πείρα να τοποθετηθούν διαφορετικά με πιο κόσμιο τρόπο για να δώσουν 
και το παράδειγμα στους νεότερους που αρκετούς τους περισσεύει η αλαζονεία και η 
έπαρση από τα πρώτα χρόνια της θητείας τους εδώ και αντί να διδάσκονται από τους 
παλιότερους πουλάν και μαθήματα , ξεπερνώντας τους εαυτούς τους και σε φράσεις 
που δεν κοσμούν ούτε τους ίδιους αλλά ούτε και την αίθουσα του δημοτικού 
συμβουλίου. Θα περίμενε κανείς μετά από τρία χρόνια οι συνάδελφοι δημοτικοί 
σύμβουλοι να ξεδιαλύνουν μέσα στον μυαλό τους τι είναι προϋπολογισμός, τι είναι 
έσοδα, τι είναι έξοδα, τι είναι τεχνικό πρόγραμμα, από πού έχουμε χρηματοδοτήσεις, 
πότε έρχονται οι χρηματοδοτήσεις, πως έρχονται οι χρηματοδοτήσεις. Να μάθετε 
πέντε βασικά πράγματα και αν κάποιος και συνήθως είμαι εγώ που αναγκάζομαι να 
πω τέτοια πράγματα κρίνομαι μετά ότι κάνω και μάθημα  Δυστυχώς ή εγώ δεν είμαι 
καλός καθηγητής γιατί δεν μπόρεσα να τους μάθω τρία χρόνια αυτά τα πράγματα ή 
αυτοί δεν είναι καλοί μαθητές και δεν δικαιολογούνται. Και οι ερωτήσεις και οι 
τοποθετήσεις που έκαναν σε αρκετά θέματα και θα ξεδιαλύνω και θα ξεκαθαρίσω 
παρακάτω τι εννοώ. Θέλει η κα Ουσουλτζόγλου να μην της μιλάμε ειρωνικά αλλά 
αυτή ομιλεί ειρωνικά. Θέλει η κα Ουσουλτζόγλου να της μιλάμε με ευγένεια αλλά 
αυτή με περίσσια αγένεια προσβάλει το θεσμό του Δημάρχου χτυπώντας τα χέρια και 
φωνασκώντας για να ακούει την φωνή της και να λέει αμάν τι έκανα πάλι.  Λέτε ότι 
λέει ψέματα ο Δήμαρχος. Δεν θα απαριθμήσω τις φράσεις που λέχθηκαν όπως 
ασεβείς, χρεοκοπημένοι, κυνικοί, ανίκανοι, σπάταλοι, αδαείς, ειρωνικοί, 
διαπλεκόμενοι, αντιδημοκρατικοί, καταστροφικοί, χαμηλώσατε την πόλη στα μέτρα 
σας κλπ. Η κα Ουσουλτζόγλου είπε ποιητικό εισηγητικό έχει κάνει ο Δήμαρχος, 
όντως υπάρχει εδώ ποιητικό θα έλεγα και όχι δημοσιογραφικό δεν θα ψηφίσει τον 
προϋπολογισμό  και δεν θα σφάξει κόκορα στα θεμέλια της καταστροφής  αυτής της 
πόλης, αν αυτό δεν είναι υπερβολές. Αντί να συζητάμε εδώ τα έργα του τεχνικού 
προγράμματος και να λέμε προτείνατε αυτά, έχουμε και άλλα δέκα εμείς να σας 
προτείνουμε. Ακούσατε ένα έργο από κάποιον να προτείνει; Συναγωνιζόταν ποιος θα 
βρίσει και ποιος θα προσβάλει περισσότερο, το Δήμαρχο, και τους κακοφαίνεται που 



δεν μιλάω στην πρωτομιλία. Και δεν μιλάω επίτηδες γιατί ξέρω τη γύμνια τους ,εάν 
δεν μιλήσω εγώ δεν ξέρουν τι να πουν, αναμασούν τα ίδια λόγια. Εάν δεν γράψω την 
εισήγηση αυτή που καθιέρωσα, τα προηγούμενα χρόνια οι παλιοί θυμούνται ότι εάν 
δεν υπήρχε εισήγηση του Δημάρχου, ερχόμασταν χύμα, ότι ήξερε και ότι 
αντιλαμβανόταν ο καθένας. Εδώ του δίνουμε έξι σελίδες, φέτος τις κάναμε τέσσερις, 
πέρσι τους είχα οκτώ, αλλά όσο και πιο λίγα τους γράφω τόσο πιο καλά είναι και 
τόσο πιο γρήγορα θα τελειώνουμε και το Δ.Σ.Κάποιοι βέβαια δεν το διαβάζουν το 
εισηγητικό, αλλά και να το διαβάσουν μήπως το καταλαβαίνουνε; Η εμπάθεια, το 
μίσος, δεν είναι καλό σύμβουλος για τα πολιτικά πρόσωπα, τους οδηγούν σε λάθος 
δρόμους, σε λάθος εκτιμήσεις, και σε λάθος πολιτική. Αξιοπρεπέστατος 
προϋπολογισμός για τα πανηγύρια, καταδικάσαμε την πόλη σε φτώχεια, εμείς τρία 
χρόνια τώρα στο Δήμο. Δεν την καταδίκασαν αυτοί που ήταν εδώ, όχι στην  τοπική 
εξουσία στο Δήμο, αλλά στην κεντρική πολιτική σκηνή. Την πόλη από πέμπτη που 
ήταν στην κλίμακα την κατέβασαν στην 45η. Εμείς σε τρία χρόνια φέραμε την 
φτώχεια; Για να δούμε αυτή η ανίκανη δημοτική αρχή τι έκανε αυτά τα τρία χρόνια; 
Αφού θέλετε να μιλήσουμε απολογιστικά στον προϋπολογισμό, θα μιλήσουμε. Όπως 
είναι γνωστό ο Δήμος έχει έσοδα από τα περιφερειακά προγράμματα της περιφέρειας, 
από το LIDER, από το ΘΗΣΕΑ, από το ΕΠΤΑ, και από τα διάφορα υπουργεία. Αυτός 
λοιπόν ο Δήμαρχος που όπως είπε κάποιος, κουμπώνει το σακάκι και καταπίνει τη 
γλώσσα όταν πάει στην Αθήνα, ας μας πει ποιους υπουργούς έπεισε και τι χρήματα 
έφερε στη Βέροια, για να δούμε λοιπόν τι χρήματα φέραμε στη Βέροια.Και θα μου 
δοθεί η δυνατότητα στις αρχές του έτους που θα δώσω συνέντευξη εφ’ όλης της ύλης, 
να πούμε πολλά για να μάθουν και οι έξω από την αίθουσα, οι συμπολίτες, για το 
ανύπαρκτο έργο αυτής της δημοτικής αρχής, και για τα ανύπαρκτα κονδύλια αυτής 
της δημοτικής αρχής. Το πολυδιαφημισμένο και περιβόητο ΕΠΤΑ της προηγούμενης 
κυβέρνησης που αντιστοιχούσε στην προηγούμενη τετραετία, ήταν για το 50% 
ποσοστό, 3.800.00,00€ Με τη νέα κυβέρνηση ο ανίκανος Δήμαρχος κατάφερε για το 
πρώτο 45% του προγράμματος  τρία διακόσια, συν δυόμισι εκατ. σήμερα που σας 
ανακοίνωσα στην προημερήσιας διάταξης συζήτηση τρία διακόσα και δυόμισι, πέντε 
επτακόσια. Εννιακόσιες χιλ. από το μοναδικός την Ελλάδα, για το βιολογικό 
καθαρισμό του Σελίου, πέντε επτακόσια και εννιακόσια, έξι εξακόσια εκατ. Εκατόν 
πενήντα χιλ. € πάλι μέσω του ΘΗΣΕΑ  από το υπουργείο μεταφορών για το πάρκο  
κυκλοφοριακής αγωγής έξι οκτακόσια πενήντα και μας μένει και το 20% για τις 
οριζόντιες δράσεις. Πού πάει λοιπόν μέσα σε μία τετραετία, γιατί από φέτος 
ξεκίνησαν τα έργα του ΘΗΣΕΑ, ανεβαίνει πάνω από επτά εκατ. €; Ναι ή όχι; 
Τελειώσαμε με το ΕΠΤΑ και το ΘΗΣΕΑ. Αυτά από τον ανίκανο Δήμαρχο. Πάμε 
στον υφυπουργό αθλητισμού τον κ. Ορφανό, πέντε και μισό εκατ.. Τίποτα δεν ήταν 
εξασφαλισμένο και δεν είναι. Εδώ δεν είναι εξασφαλισμένο όταν αλλάζει υπουργός 
με υπουργό και θα είναι εξασφαλισμένο το ένα κονδύλιο όταν αλλάζει η κυβέρνηση; 
Στον αέρα, δισεκ. είχαν ανακοινώσει, είχαν στείλει χαρτιά,  οι υπουργοί του ΠΑΣΟΚ 
προεκλογικά για έργα χιλιάδες  στην Ελλάδα όλη, για προγραμματικές συμβάσεις με 
ανύπαρκτα ποσά. Πέντε και μισό  εκατ. για το κολυμβητήριο, πράγμα που είχαμε 
καταφέρει και το είχαμε αυξήσει, αγωνιζόμενοι  ενάμισι χρόνο με τον κ. Λιάνη να 
μας δεχτεί στο γραφείο του. Από εάν διακόσια το κάναμε ένα οκτακόσια στο 
κολυμβητήριο, από τον ανίκανο πάλι Δήμαρχο και αυτά τα λεφτά. Ενάμισι εκατ.  οι 
κερκίδες, ταρτάν  και το γήπεδο στο ΕΑΚ Δημήτριος Βικέλας, πριν από λίγο καιρό. 
Τεσσεράμισι  εκατ. επιπλέον για τις κερκίδες του Δ. Βικέλα, οκτακόσιες χιλ. για το  
γήπεδο το παλιό της Βέροιας. Οπτικές ίνες, κοινωνία της πληροφορίας, εννιακόσιες 
χιλ. Ο πρώτος Δήμος που κατέθεσε  πρόταση και πήρε και την έγκριση για τις οπτικές 
ίνες. Έκανε σύγκριση η κα Ουσουλτζόγλου τη δαπάνη των κινητών τηλ. που τώρα 



προχθές άρχισε, ακόμα εμείς πληρώναμε τα κινητά τηλ. δεν πλήρωνε ο Δήμος, τώρα 
ξεκίνησε  για του χρόνου βάζουμε ποσό, συνέκρινε τις 900 χιλ. € του προγράμματος 
για  τις οπτικές ίνες με τα δέκα χιλιάρικα που θα πληρώσουμε στα κινητά τηλ. 
Δήμαρχοι, Αντιδήμαρχοι και όσοι έχουν. Δάνεια, πίστευα κε Παπαστεργίου ότι 
μπορεί να καταλάβετε εσείς τουλάχιστον, ότι τα τοκοχρεολύσια δεν είναι στο δικό 
μας δάνειο, είναι από όλα τα δάνεια, και τα δάνεια όλα σας τα έχω δώσει και θα σας 
τα ξαναδώσω να τα έχετε, να τα θυμάστε, από το 1995 πληρώνει ο Δήμος 
τοκοχρεολύσια και θα πληρώνει μέχρι το 2019 τοκοχρεολύσια εκείνων των δανείων 
των παλιών. Μαζί λοιπόν και με τα δικά μας, και για τα οποία πρέπει να τα αναφέρω 
πάλι γιατί πολύ σπέκουλα πέφτει, και  εντός της αιθούσης και εκτός. Ποια είναι τα 
δάνεια που πήραμε εμείς; Εξήντα εννέα χιλ. €  το ένα, και τετρακόσιες πενήντα το 
άλλο. Από το ένα εκατ. που είχαμε ζητήσει την έγκριση αρχικά. Ένα εκατ. είχαμε 
εγκρίνει αρχικά   την πρώτη χρονιά για απαλλοτριώσεις, εκκλησία του Προμηθέα, και 
λοιπές απαλλοτριώσεις και αυτά τα δύο υλοποιούμαι, και πήραμε και το ένα 
τριακόσια από την ιδιωτική τράπεζα σε αναπλήρωση των χρεών που παραλάβαμε από 
την προηγούμενη δημοτική αρχή. Θέλετε να διαβάσετε πόσα δάνεια πήρε ο κ. 
Βλαζάκης; Πόσα δάνεια πήρε ο κ.Χασιώτης; και πόσα δάνεια πήραμε εμείς; Τρία. 
Που είναι τα δυόμισι εκατ. δάνειο που πήραμε  και φορτώσαμε στις πλάτες του 
Βεροιώτικου λαού κ. Παπαστεργίου;Τρία είναι τα δάνεια που πήραμε. Εξήντα εννέα  
χιλ. ,τετρακόσιες πενήντα, και ένα διακόσια εβδομήντα. Δείτε πόσο κάνουν. 
Εξηγήσαμε γιατί έγινε ο δανεισμός. Παραλάβαμε ένα τριακόσια χρέη από τον κ. 
Χασιώτη, και έντεκα χιλ. € στο ταμείο. Αυτά έπρεπε να πληρωθούν δεν μπορεί να 
περιμένουνε. Την επομένη μέρα που  πήγα στο γραφείο, ήρθαν οι προμηθευτές, οι 
εργολάβοι. Ο δ/ντής είναι εδώ, τα γνωρίζει, αλλά να φταίμε για όλα οι καταστροφείς 
αυτής της πόλης, αλλά να φταίμε και για το κτηματολόγιο; Πότε και σε ποιανού 
θητεία ξεκίνησε, έγιναν όλες οι διεργασίες και πότε ολοκληρώθηκε  το κτηματολόγιο; 
Ποιοι δεν κάναν σωστά τη δουλειά; Και άκουσα και κάτι από τον κ. Δελαβερίδη, 
τετρακόσιους ενενήντα τρεις εργαζόμενους ,απέλυσα από τα ΤΣΑ. Ηταν του 
Χασιώτη .Δεν είχαν συμβάσεις, εκατόν δέκα άτομα που ήταν στα τοπικά σύμφωνα 
απασχόλησης. Πόσα εισπράχθηκαν από το ΘΗΣΕΑ, μα τώρα εισπράχθηκαν από το 
ΘΗΣΕΑ. Το πρώτο έργο που τελειώσαμε από το ΘΗΣΕΑ είναι το μουσείο εκπ/σης 
τετρακόσιες πενήντα χιλ. και ήρθαν ,αλλά αυτά τα στοιχεία όταν συντάσσεται ο 
προϋπολογισμός, συντάσσεται τέλος Νοεμβρίου, εδώ έχει στοιχεία απολογιστικά 
μέσα, εκείνης της ημερομηνίας, δεν είναι σημερινά. Σήμερα είναι αλλιώτικα τα 
στοιχεία, είναι διαφορετικά τα νούμερα. Στο μουσείο εκπ/σης 30 Νοεμβρίου είχαμε 
δώσει τρεις χιλ. €, αλλά σήμερα δώσαμε δεκαπέντε χιλ. €., γατί χρειάστηκαν και 
άλλες δαπάνες. Το Κέντρο Ευρωπαϊκών Μελετών, μέσα στο Δεκέμβριο δεν γίνονται 
δαπάνες; Μέσα στον Δεκέμβριο δεν εισπράττονται έσοδα; και εισπράττονται πολλά. 
Η 4η δόση της ΑΤΑ ήρθε τώρα μέσα στο Δεκέμβριο, χέρι-χέρι την πήραμε για να 
πληρώσουμε τον κόσμο. Πού είδατε ότι χρωστάμε όλη τη Βέροια; Επειδή 
δημιουργήθηκαν κάποια προβλήματα με την επίτροπο με τις προγραμματικές 
συμβάσεις  και έμειναν απλήρωτοι οι εργαζόμενοι αυτούς τους μήνες; Χρεωκόπησε η 
πόλη λέτε, άτακτη φυγή. Ποια άτακτη φυγή κα Ουσουλτζόγλου; Μετρήσατε  πόσες 
φορές φύγατε από αυτή την αίθουσα; Δεν είμαι από τους ανθρώπους που φεύγουν, 
κάθομαι και αγωνίζομαι, και ας με λένε τσαμπουκά. Γιατί οι κάποιοι από εσάς, τους 
δικούς σας τσαμπουκάδες τους λέτε αγωνιστές, και τους άλλους αγωνιστές των 
άλλων χώρων, τους λέτε τσαμπουκάδες. Εγώ αγωνίζομαι για την πόλη & για το 
Δήμο. Τσαμπουκάδες αλλού. Γιατί είμαστε από τα χειρότερα Δ.Σ.; Δεν το κατάλαβα; 
Τι είχαν τα άλλα Δ.Σ. και ήταν καλύτερα; Εγώ έχω τριάντα δύο χρόνια μέσα στην 
αίθουσα αυτή και γνώρισα όλα τα Δ.Σ. και μπορώ να κρίνω. Επτά χιλιόμ. Δρόμος 



στον Παντελίδη. Από πότε τα τετρακόσια μέτρα, μέσα στη λακκούβα των 
Γεωργιανών  για να πηγαίνουν όλοι στα χωράφια τους εκεί, έγιναν επτά χιλιόμετρα; 
Έλεος πια. Μας αποκαλέσατε και εμπόρους της Τ.Α. Μα επιτέλους δεν έχετε μέτρο; 
Και μακάρι κάποιοι να έρθετε εδώ. Ποτέ δεν χρησιμοποιήσαμε εμείς όταν ήμασταν 
στα έδρανα της αντιπολίτευσης τέτοιες βαριές εκφράσεις. Εμείς σεβόμασταν τους 
θεσμούς, εσείς δεν σέβεστε ούτε πρόσωπα, ούτε θεσμούς. Γι’ αυτό δεν θα ‘ρθείτε 
εδώ, γιατί αυτά ο κόσμος τα βλέπει και τα ακούει, όσο και αν κάποιοι βάζουν μαύρες 
σελίδες στα έντυπα. Ο κόσμος βλέπει, όσο μεγάλοι τίτλοι να μπαίνουνε, συμβούλια 
για δημοτικά και για γυμνάσια .Αυτά ο κόσμος τα βλέπει και κρίνει, όχι αυτούς που 
είναι εδώ μέσα, αυτούς που γράφουν αυτά τα  πράγματα. Η αντιπολίτευση δεν είπε 
τίποτε απόψε, προσπάθησε  με μηδενιστική τάση, με αρνητικές θέσεις να απαξιώσει 
συνολικά το έργο  του Δήμου, όχι μόνο της διοίκησης αλλά και των εργαζομένων, και 
αυτό θα πρέπει αν έστω από αυτά που είπα λίγο να κέντρισα κάποιων το ενδιαφέρον, 
λίγο να έπιασα τις ευαίσθητες χορδές τους, θα πρέπει να πουν ναι Δήμαρχε, έχεις 
δίκιο θα ψηφίσουμε τις δαπάνες για την μισθοδοσία του  προσωπικού, γιατί από 
αυτές τις δαπάνες πληρωνόμαστε και εμείς.  
 Ουσουλτζόγλου: Θλίβομαι πραγματικά γιατί σιγουρεύτηκα πια ότι ο 
Δήμαρχος της πόλης την ημέρα που συζητάμε το κορυφαίο θέμα τον προϋπολογισμό, 
όλη αυτή την ώρα δεν άκουσε τίποτε. Ρώτησα προς τα  που πάει η πόλη, δεν έλαβα 
απάντηση. Αναφέρθηκα σε έξοδα και σε έσοδα αναλυτικά, μηδένισε την τοποθέτησή 
μου διότι δεν την άκουσε και δεν έλαβα απάντηση. Μίλησα χωριστά  για το τεχνικό 
πρόγραμμα, δεν έλαβα καμία απάντηση. Θέλετε προτάσεις; Κατατέθηκαν πάρα 
πολλές  προτάσεις και σήμερα, αλλά δεν τις διακρίνατε, δεν έχετε την ικανότητα να 
τις διακρίνετε. Και είναι ένας ακόμη λόγος γιατί λυπάμαι. Και επειδή έχω μνήμη 
κατατέθηκαν εκατοντάδες προτάσεις, αλλά από όσες καταθέσαμε εμείς  υλοποιήσατε 
μόνο μία και έχει και ονοματεπώνυμο και είναι τα κάγκελα στο Τσερμένι. Είναι 
ικανότατος ο κ. Σκουμπόπουλος, αν θέλει του το αναγνωρίζουμε, όπως στα λόγια 
είναι όλα αυτά τα νούμερα που ανέφερε, έτσι κι εμείς στα λόγια  αναγνωρίζουμε ότι 
είναι ικανότατος ότι αναφέρει νούμερα, κάνει προσθέσεις, αλλά δεν τα είδαμε 
πουθενά γραμμένα. Προφορικά είναι ακόμη. Εδώ συζητάμε τον προϋπολογισμό, και 
όφειλε να μας τα δώσει αυτά τα νούμερα αν πραγματικά ισχύουν. Είναι πάρα πολύ 
γνωστή η αντιδημοκρατική τακτική σας  και είναι σαν να σας ακούω  μέσα σε κείνη 
την αίθουσα πριν να μπείτε εδώ, και αυτή τη στιγμή έφυγε γιατί προφανώς δεν τον 
ενδιαφέρουν αυτά που λέμε. Είναι σαν να τον ακούω να λέει στον κ. πρόεδρο « έλα 
μωρέ άφησέ τους να μιλάνε τέσσερις ώρες , θα μιλήσω μόνο στο τέλος  και θα τους 
τα χώσω» σίγουρη είμαι ότι αυτά  ειπώθηκαν εκεί πέρα, και ας βρούνε χρόνο να 
απαντήσουνε του χρόνου. Όταν πάρετε λοιπόν τα πρακτικά στα χέρια σας κάντε τον 
κόπο να διαβάσετε  πόσα θέματα τέθηκαν σήμερα, και αν νοιώσετε κάποια στιγμή 
Δήμαρχος  γιατί στα τρία χρόνια είμαι σίγουρη ότι δεν το νοιώσατε  ούτε μια στιγμή, 
ζητείστε παρακαλώ συγνώμη. Ενας Δήμαρχος αυτό θα έκανε. Δεν χρησιμοποιώ τη 
λέξη τσαμπουκάς, αλλά τη λέξη παλικαριά την χρησιμοποιώ και θα την χρησιμοποιώ. 
Καταρρακώσατε τη δημοκρατική διαδικασία όπως μόνο εσείς  μπορείτε να το κάνετε.  
Υποβιβάσατε το κορυφαίο θέμα όπως μόνο εσείς μπορείτε να το κάνετε. Και  
δικαιώσατε απόλυτα τον ισχυρισμό μου, ότι βυθίσατε την καλή μέρα της χρονιάς, 
καλή μέρα για την πόλη, στην γκρίνια και στη μιζέρια για άλλη μία φορά. Είναι 
πραγματικά το μεγαλύτερο έγκλημά σας από όλα που στερείται την πόλη από την 
αισιοδοξία, από τη σιγουριά, για το μέλλον και που την έχετε βάλει  σε μία περιπέτεια 
οπισθοδρόμησης. Τέθηκαν πάρα πολλά ζητήματα, απαντήσεις δεν πήραμε, θα 
μπορούσα να σχολιάσω όσα ειπώθηκαν από τους συναδέλφους, εδώ ακούσαμε 
διάφορα, ότι εσείς κάνατε τα ΚΑΠΗ, φτιάξατε τους βρεφ/κούς, μπράβο λοιπόν  που 



περιποιείστε και τα σχολεία, εσείς φτιάξατε το ΚΗΦΗ, το «Βοήθεια στο Σπίτι», που 
τελικά θα πάει στο σπίτι του σε λίγο. Χορτάσαμε μικροπολιτική σήμερα, χορτάσαμε 
υποβίβαση της δημοκρατικής διαδικασίας, υποβίβαση του Δ.Σ. και χορτάσαμε 
σήμερα παρακμή.  
 Σιδηρόπουλος: Θέλω να πω μόνο  στον κ. Τσιάρα ότι η αποζημίωση των 
συμβούλων των Δ.Σ. των νομ. Προσώπων θα μπορούσε να είναι σύμφωνα με την 
απόφαση της ΚΕΔΚΕ αλλά ο κ. Δήμαρχος την έχει περικόψει στο ήμισυ.  
 Ορφανίδης: Αναγκάστηκα να μιλήσω και θα πω δυο κουβέντες. Σήμερα στην 
πρώτη και τελευταία τοποθέτηση που έκανε ο Δήμαρχος, εκτιμάει ότι μόνο η 
παράταξή του μπορεί να κάνει προτάσεις, ίσως δεν κατάλαβε τι του είπαμε, ότι εμείς 
προτάσεις με τον τρόπο που θέλει να υλοποιήσει δεν μπορούμε να του κάνουμε. Αν 
δεν μπορεί να το καταλάβει, δικαιολογημένα τότε έχει αυτή τη θέση. Όσον αφορά 
όμως το εμείς και σεις, εγώ προσωπικά σαν τρίτος παράταξης κουράστηκα να το 
ακούω. Εγώ παρακαλώ και από τις δύο παρατάξεις να σταματήσει αυτό το τροπάριο, 
γιατί δεν οδηγεί  και πουθενά. Το ζήτημα το τι κάνανε  και το τι θα κάνουν δεν μας 
λέει τίποτε, το αν υπάρχουν διαφορές μας λέει όμως. Οι διαφορές δημιουργούνται και 
φαίνονται  και στις προτάσεις και στον τρόπο της κατεύθυνσης η οποία δημιουργείται 
από την κάθε παράταξη και από το κάθε άτομο. Λυπάμαι που νομίζει ο κ. Δήμαρχος 
ότι μόνο αυτός είναι ικανός να κάνει προτάσεις.  
 Παπαστεργίου:Θα ήθελα να απευθυνθώ στον κ. Καλαϊτζίδη κατ’ αρχήν. 
Πράγματι πήγατε στα δικαστήρια εσείς και ο υπεύθυνος του έργου .Αυτό δεν 
αποτελεί πολιτική δίωξη, θεωρώ ότι η συντεταγμένη πολιτεία  έχει κάποιους θεσμούς 
που λειτουργεί  και οι θεσμοί αυτοί υπακούουν σε κάποιους νόμους και οι νόμοι 
πρέπει να εφαρμόζονται από όλους, ιδιαίτερα δε από αυτούς που βρίσκονται στην 
κορυφή  για αν δίνουν το παράδειγμα και στους άλλους δημότες να λειτουργούν κατά 
τον ίδιο τρόπο. Και το λέω για δεύτερη φορά μακριά από μένα ποινικοποίηση της 
πολιτικής ζωής.Οι νόμοι εφαρμόζονται το ίδιο σε όλους τότε μόνο έχουμε ισονομία 
και ισοπολιτεία. Οσον αφορά τις ασφαλτοστρώσεις, δεν σας είπαμε ότι δεν κάνατε 
ασφαλτοστρώσεις ,αλλά τι ασφαλτοστρώσεις κάνατε; Τα είπε ο κ. Σοφιανίδης. Την 
πρόταση την οποία έκανα για τις ασφαλτοστρώσεις δεν την άκουσε ο κ. Δήμαρχος, η 
πόλη μέσα έχει όλη τάπητες να βελτιωθούν από τότε που αναλάβατε την 
διακυβέρνηση του Δήμου. Οι λακκούβες που υπάρχουν  σε όλους τους δρόμους, είναι 
τόσες πολλές που είναι πραγματικά  άξιο συγχαρητηρίων, πως οι συμπολίτες μας  δεν 
μας τραβούν συνέχεια στα δικαστήρια για τις ζημιές που παθαίνουν στα αυτοκίνητά 
τους. Και βέβαια για ασφαλτοστρώσεις έκανα και άλλη πρόταση κ. Δήμαρχε. Σας 
ανέφερα το Πανόραμα και συγκεκριμένα τα προβλήματα που δημιουργούνται  και 
νομίζω ότι αυτό σε όλη τη θητεία σας δεν το προσέξατε, πρέπει να το προσέξετε 
ιδιαίτερα. Πρέπει να γίνουν αυτά τα πράγματα γιατί τα προβλήματα που 
δημιουργούνται είναι τεράστια. Οσον αφορά τους κωδικούς που ανέφερα, ήταν 
τυχαίοι δεν ήταν επιλεγμένοι, και δεν τους ανέφερα με στόχο να σας πείσω ότι έπρεπε 
να ξοδέψετε τα χρήματα, τους ανέφερα με μοναδικό στόχο να σας δείξω ότι τα 
νούμερα φουσκώνονται, ότι τα νούμερα αυτά όπως ακριβώς τα αθροίσατε  εσείς 
συνολικά δεν ανταποκρίνονται στην πραγματικότητα. Και έλαβα υπόψιν αυτό το 
οποίο γράφει μέσα, που γράφει ότι  αυτά τα νούμερα ξοδεύτηκαν ή αυτά τα νούμερα 
εισπράχθηκαν μέχρι 31-10, γιατί υπάρχουν παρακάτω άλλα νούμερα επίσης όπου 
υλοποιούνται αναλογικά και φαίνεται τι κατάσταση επικρατεί και φαίνεται ότι δεν 
υπάρχουν  αυτές οι εσκεμμένες προς τα πάνω χρημάτων, έτσι ώστε να φαίνεται πολύ 
μεγάλος ο προϋπολογισμός. Συμφωνώ με την κ. Μπατσαρά για τον πολιτικό 
πολιτισμό, αλλά ο πολιτικός πολιτισμός σε ένα οργανωμένο συμβούλιο όπως είμαστε 
εμείς πηγάζει  από την  κορυφή, από εσάς κε Δήμαρχε και σε σας κε πρόεδρε. 



 Καλαϊτζίδης: Θα καταθέσω στο προεδρείο κάποιες φωτογραφίες από 15 μόνο 
έργα από τα 140.  
 Κ. Μιχαηλίδης: Θέλω να πω μπράβο στον κ. Δήμαρχο, γιατί γνωρίζει όλα τα 
προβλήματα των συνοικιών, μικρά και μεγάλα, και των Τ.Δ. και εισηγείται ένα 
τεχνικό πρόγραμμα το οποίο είναι τελεσίδικο. Και ρωτώ πότε συζητήσατε κε 
Δήμαρχε τα δύο συνεχόμενα τελευταία χρόνια τις προτάσεις; Και με ποιόν για το 
τεχνικό πρόγραμμα  από τους παρέδρους, προέδρους συνοικιών, και  τοπικούς 
συμβούλους  διαμερισμάτων;  
 Τσιάρας: Εγώ και προτάσεις έκανα, αλλά έκανα μέχρι και ευχές, μήπως 
γίνουνε κάποια έργα το 2006, επιχειρηματολόγησα θεωρώ αρκετά, ο κ. Δήμαρχος με 
αγνόησε στις απαντήσεις του και αυτό μόνο κρατώ.  
 Γιαννουλάκης: Οταν είπα για την διοίκηση, δεν εννοούσα του Δήμου, είπα 
την κεντρική διοίκηση.  
 Γεωργιάδης: Είπα στην πρωτομιλία μου ότι πρόκειται για ένα τεχνικό 
πρόγραμμα  που αποτελείται από μεγάλα έργα, έργα πνοής που ονειρεύεται κάθε 
γενιά και στην πόλη και στα Δ.Δ.., αλλά και από μικρά έργα που δίνουν λύσεις στα 
προβλήματα της καθημερινότητας. Αυτό το πρόγραμμα είναι καρπός συλλογικής 
δουλειάς, τουλάχιστον όσον αφορά την αντιδημαρχία μου. Ο καθένας μπορεί να μην 
συμφωνεί σε τίποτα με τη δημοτική αρχή, μπορεί να βρίσκει χιλιάδες λόγους 
διαφωνίας, όμως αν θέλει την πρόοδο της Βέροιας δεν πρέπει μνα έχει διαφωνίες, 
ούτε με τον προϋπολογισμό, ούτε με το τεχνικό πρόγραμμα.  
 Μιχαηλίδης: Αυτό που παρατήρησα σήμερα και το είπα στην πρωτομιλία μου 
ότι όλα είναι μία αντιγραφή, μία φωτοτυπία, του τεχνικού προγράμματος και του 
προϋπολογισμού  του 2005. Ο δήμαρχος και στον προηγούμενο προϋπολογισμό έτσι 
απαξιωτικά δεν θέλησε να απαντήσει στους συναδέλφους επιλέγοντας  μία πάγια δική 
του τακτική να μιλήσει στην δευτερομιλία του για να μην έχουνε οι συνάδελφοι  
αντικείμενο να του απαντήσουν. Αναφέρθηκε στα δάνεια  και είπε ότι υπάρχουν και 
δάνεια από προηγούμενες διοικήσεις. Προφανώς ότι υπάρχουν δάνεια από 
προηγούμενες διοικήσεις, μόνο που οι προηγούμενες διοικήσεις ήτανε 16 ετών  και 
οκτώ ετών η δεύτερη. Εσείς το πρώτο δάνειο το πήρατε μόλις στο πρώτο εξάμηνο της 
θητείας και τα υπόλοιπα που εσείς αναφέρεται ότι δεν είναι δάνεια, γιατί και αυτό με 
την ΔΕΥΑΒ στην ουσία ένα δάνειο είναι, τα πήρατε σε δύο χρόνια θητείας. Αρα είναι 
μη συγκρίσιμα τα μεγέθη. Ειπώθηκε επίσης από τον Δήμαρχο ότι η αντιπολίτευση 
δεν έκανε προτάσεις. Μάλλον έχουμε διαφορετική αντίληψη της λειτουργίας εδώ 
μέσα, γιατί όσες φορές έχουν γίνει προτάσεις  σε αυτήν την αίθουσα, ποτέ δεν μπήκε 
στον κόπο να τις συζητήσει ο κ. Δήμαρχος. Δεν δέχθηκε ποτέ να ακούσει την 
πρόταση, γιατί για να τη συζητήσει είναι παράτολμο. Είπε επίσης ότι η αντιπολίτευση 
δεν μας είπε τίποτε σήμερα. κε Δήμαρχε η αντιπολίτευση  κατά τη δική σας λογική, 
μπορεί να μην σας είπε τίποτε σήμερα, όμως εσείς δεν έχετε κάνει τίποτα.Το ερώτημα 
είναι το εξής: Τι είναι πιο σημαντικό για την πόλη και τους δημότες, να μην λέει κάτι 
η αντιπολίτευση  ή να μην κάνει τίποτε η  διοίκηση;  
 Δήμαρχος: Δεν θα επαναλάβω αυτά που έκανα. Τα δάνεια  όλα και τα τρία 
είναι του 2005 κε Μιχαηλίδη. Οταν θα μιλάτε ή όταν θα δίνετε συνεντεύξεις να 
προσέχετε, να παίρνετε στοιχεία για να μην εκτίθεστε. Το δάνειο δεν υλοποιείται με 
την κατ’ αρχήν απόφαση του συμβουλίου, πότε εκταμιεύεται. Δεν θα σας μάθω άλλα 
γράμματα κ. Μιχαηλίδη. 
 Μιχαηλίδης:Δεν μπορείτε να μου μάθετε και αλίμονο αν μάθω ποτέ από εσάς.       
  Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της κας Χ. Ουσουλτζόγλου για 
μη έγκριση του τεχνικού προγράμματος; 



 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου, Α. 
Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 
  Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε και ο δημαρχιακός πάρεδρος Κ. Μιχαηλίδης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του κ. Δημάρχου για έγκριση 
του τεχνικού προγράμματος; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου, Α. 
Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 
  Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε και ο δημαρχιακός πάρεδρος Κ. Μιχαηλίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 13-12-2005 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Β. 
Γιαννουλάκη. 
2.- Το συνημμένο σχέδιο εκτελεστέων έργων του Δήμου Βέροιας έτους 2006. 
3.- Τις απόψεις του Δημάρχου και των δημοτικών συμβούλων όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 265 του Δ.Κ.Κ. (Π.Δ. 410/95) καθώς και του 
αρ. 8 του Ν. 2539/97. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
Καταρτίζει το τεχνικό πρόγραμμα εκτελεστέων έργων του Δήμου Βέροιας 

έτους 2006, ως εξής: 
 

 
ΤΕΧΝΙΚΟ  ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ   -ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ   ΕΤΟΥΣ 2006 

       
Α/Α ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ – ΕΙΔΟΣ  ΕΡΓΟΥ ΕΥΡΩ ΠΗΓΗ 

      ΧΡΗΜ/ΤΗΣΗΣ 
10 ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΕΣ - ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ     
1 Μηχανήματα και λοιπός εξοπλισμός 10.000,00 Εσοδα Δήμου 
2 Επιπλα και σκεύη 15.000,00 Εσοδα Δήμου 
3 Ηλεκτρονικοί υπολογιστές και ηλεκτρονικά συγκροτήματα  15.000,00 Εσοδα Δήμου  
4 Εφαρμογές Λογισμικού 15.000,00 Εσοδα Δημου  
  ΣΥΝΟΛΟ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ 10 55.000,00   
        



20 ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑΣ ΚΑΙ 
ΗΛΕΚΤΡΟΦΩΤΙΣΜΟΥ 

    

1 Προμήθεια χειροκίνητων καροτσιών καθαριότητας 10.000,00 Εσοδα Δήμου 
2 Προμήθεια ηλεκτρολογικού υλικού πόλης και συνοικιών 30.000,00 Εσοδα Δήμου 
3 Προμήθεια ηλεκτρολογικού Δημοτικών Διαμερισμάτων 15.000,00 Εσοδα Δήμου 
4 Προμήθεια κάδων καθαριότητας 20.000,00 Εσοδα Δήμου 
5 Προμήθεια φωτιστικών σωμάτων οδού Κεντρικής 7.500,00 Εσοδα Δήμου 
6 Προμήθεια φωτ/κών σωμάτων για στύλους ΔΕΗ 7.500,00 Εσοδα Δήμου 
7 Προμήθεια εορταστικού φωτ/μού Χριστουγέννων 

Δ.Βέροιας 
15.000,00 Εσοδα Δήμου 

8 Προμήθεια εορτ/κού φωτ/μού Απόκρεω & Πάσχα 
Δ.Βέροιας 

7.500,00 Εσοδα Δήμου 

9 Μικροεπεκτάσεις δικτύου φωτισμού και μετατοπίσεις 
στύλων 

60.000,00 Εσοδα Δήμου 

10 Κατασκευή εορταστικού φωτισμού πόλης 20.000,00 ΣΑΤΑ 
11 Κατασκευή εορταστικού φωτισμού Δ.Δ 20.000,00 ΣΑΤΑ 
12 Αντικατάσταση φωτιστικών σωμάτων από την ΔΕΗ 15.000,00 ΣΑΤΑ 
13 Ανακατασκευή ηλεκτρικών εγκαταστάσεων πάρκων 15.000,00 Εσοδα Δήμου 
14 Αντικατάσταση ηλεκτρικού πίνακα στο ΣΕΚ Βέροιας 13.000,00 Εσοδα Δήμου 
15 Συντήρηση και επισκευή δικτύου φωτισμού 15.000,00 Εσοδα Δήμου 
16 Συντ/ση και επισκευή φω/σμού πάρκων και π/κών χαρών 15.000,00 Εσοδα Δήμου 
17 Συντ/ση και επισκευή φω/σμού φωτεινών σηματοδοτών 10.000,00 Εσοδα Δήμου 
18 Διαμόρφωση χώρου και ταφή απορριμμάτων 10.000,00 Εσοδα Δήμου 
  ΣΥΝΟΛΟ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ 20 305.500,00   
        

30 ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ     
1 Ηλεκτρ.Υπολογιστές και ηλεκτρονικά συγκροτήματα  5.000,00 Εσοδα Δήμου 
2 

Μουσείο Αγροτικής και Λαογραφικής πολιτιστικής 
κληρονομιάς Βλάχων στο Ξηρολίβαδο 

102.000,00 LEADER 

3 
Αποκατάσταση κελύφων διατηρητέων και παραδοσιακών 
κτιρίων 

667.000,00 ΠΕΠ 
Κ.ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 

4 

Κατασκευή υδατοδ/μενής στην περιοχή Γεωργιανών 

265.000,00 ΠΕΠ 
Κ.ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 

5 
Αποκατάσταση ιστορικού κτιρίου σχολείου στην 
Καστανιά 

70.000,00 ΠΕΠ 
Κ.ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 

6 

Δημιουργία εποχιακού Βρεφ. Σταθμού Γεωργιανών 

52.000,00 ΠΕΠ 
Κ.ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 

7 

Δημιουργία εποχιακού Βρεφ. Σταθμού Ασωμάτων 

30.000,00 ΠΕΠ 
Κ.ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 

8 Κατασκευή κλειστού κολυμβητηρίου 5.285.000,00 Γ.Γ.Α. 
9 

Αποκατάσταση ιστορικού κτιρίου στο Κομνήνιο 
70.000,00 ΠΕΠ 

Κ.Μ/ΔΟΝΙΑΣ 
10 Αποπεράτωση αίθουσας δεξιώσεων Ταγαροχωρίου 45.000,00 ΣΑΤΑ 
11 Πλακόστρωση αύλειου χώρου 6ου& 13ου Δημ.Σχολ. 15.000,00 ΣΑΤΑ 
12 Κατασκευή τουαλετών στην περιοχή βήματος Απ.Παύλου 12.000,00 ΣΑΤΑ 
13 Διαμόρφωση χώρου Νηπιαγωγείου Αγ. Βαρβάρας 15.000,00 ΣΑΤΑ 
14 Εξοπλισμός ΚΑΠΗ Δ.Δ.Αγ.Βαρβάρας 15.000,00  ΣΑΤΑ 



15 Εξοπλισμός κοινοτικού καταστήματος Ασωμάτων 12.000,00  Εσοδα Δήμου 
16 Κατασκευή αίθουσας πολ/λων χρήσεων στη Μέση 150.000,00 ΘΗΣΕΑΣ 
17 Αποπεράτωση Πολ. Κέντρου Τριποτάμου 75.000,00 ΘΗΣΕΑΣ 
18 Αποπεράτωση Πολ. Κέντρου Ταγαροχωρίου 100.000,00 ΘΗΣΕΑΣ 
19 Εξοπλισμός με όργανα φυσιοθεραπείας των ΚΑΠΗ 15.000,00 Εσοδα Δήμου 
20 

Αποκατάσταση στατικής επάρκειας του τμήματος 
τηςυπόγειας πτ/αςτου συγκ/τος 2ου ΤΕΕ & ΣΕΚ Βέροιας 45.000,00 Χ.Υ. ΟΣΚ 

21 
Διαμόρφωση πρασιάς και επένδυση στις σκάλες της 
οδού Μοναστηρίου 

15.000,00 ΣΑΤΑ 

22 Κατασκευή πάρκου κυκλοφοριακής αγωγής 446.736,14 ΣΑΤΑ-ΘΗΣΕΑΣ 
23 Δημιουργία περ/κού μον/τιού στο δάσος Καστανιάς 130.000,00 LEADER 
24 

Ολοκλήρωση ανάπλασης πλατείας Ωρολογίου 

1.000.000,00 ΠΕΠ 
Κ.ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 

25 
Α:ποπεράτωση περίφραξης δημ.οικοπέδου Γεωργιανών 
για την δημιουργία πάρκου και αθλητ.εγκαταστάσεων 

30.000,00 ΣΑΤΑ 

26 Αποπεράτωση γηπέδου καλαθοσφαίρησης Κ.Βερμίου 30.000,00 ΣΑΤΑ 
27 Κατασκευή σκάλας στο άλσος Παπάγου 10.000,00 Εσοδα Δήμου 
28 Σύνδεση Τριποτάμου με πηγές Τριποτάμου 125.000,00 LEADER 
29 

Σύνδεση Ράχης με περ. Καβάκια και κάθετοι οδοί 

94.000,00 ΠΕΠ 
Κ.ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 

30 
Διάνοιξη – σήμανση και διαμόρφωση μονοπατιών στην 
ορεινή περιοχή Σελίου 

70.000,00 ΠΕΠ 
Κ.ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 

31 
Οδική σύνδεση οικισμού Ανω Σελίου με Κάτω Σέλι 

3.000.000,00 ΠΕΠ 
Κ.Μ/ΔΟΝΙΑΣ 

32 
Βελτίωση οδού Βρωμοπήγαδο-Ξηρολίβαδο 

118.000,00 ΠΕΠ 
Κ.Μ/ΔΟΝΙΑΣ 

33 
Αντιδιαβρωτικά έργα στην Καστανιά 

100.000,00 ΠΕΠ 
Κ.Μ/ΔΟΝΙΑΣ 

34 Διάνοιξη-κρασ/ση-ασφ/ση οδών Ανθέων και 
Μοναστηρίου 

20.000,00 ΣΑΤΑ 

35 
Διάνοιξη-κρασ/ση-ασφ/ση οδών Πλουτάρχου, Πανός, 
Πεισιστράτου 

30.000,00 ΣΑΤΑ 

36 Διάνοιξη-κρασ/ση-ασφ/ση οδών 8ης Συνοικίας 60.000,00 ΣΑΤΑ 
37 

Ασφαλτόστρωση οδών Ιακύνθου, Αισώπου, Αριάδνης, 
Αλκυώνης,Λυσίπου, Σιμωνίδη  

40.000,00 ΣΑΤΑ 

38 Κρασπέδωση-ασφ/ση οδών 9ης Συνοικίας 40.000,00 ΣΑΤΑ 
39 Διάνοιξη-κρασ/ση-ασφ/ση οδών Μ.Μπότσαρη-Αυξεντίου 60.000,00 ΣΑΤΑ 
40 Διάνοιξη-κρασπέδωση οδού Παυσανίου 40.000,00 ΣΑΤΑ 
41 Διάνοιξη-κρασπέδωση οδών Μακαρίου-Κόντογλου 50.000,00 ΣΑΤΑ 
42 Διάνοιξη-κρασπέδωση-ασφ/ση οδού Κομνηνών 15.000,00 ΣΑΤΑ 
43 Ανακατασκευή οδών Αντ. Καμάρα και Πλατάνων 45.000,00 ΣΑΤΑ 
44 Κρασπέδωση-ασφ/ση οδού Κίμωνος 60.000,00 ΣΑΤΑ 
45 Ασφαλτόστρωση οδών πόλης 60.000,00 ΣΑΤΑ 
46 Ολοκλήρωση οδού Δημοκρίτου 30.000,00 ΣΑΤΑ 
47 

Διάνοιξη-κρασ/σηοδών Ηφαίστου, Δημοκρατίας, 
Καλλιπόλεως 

60.000,00 ΣΑΤΑ 

48 Διάνοιξη αγροτικού δρόμου προς Προφ.Ηλία 10.000,00 ΣΑΤΑ 



49 Διάνοιξη-κρασ/ση-ασφ/ση οδού Σάμου 45.000,00 ΣΑΤΑ 
50 Ασφαλτόστρωση δρόμων Κουμαριάς 40.000,00 ΣΑΤΑ 
51 Ολοκλήρωση εργασιών αμφ/μησης οδού Μητροπόλεως 15.000,00 ΣΑΤΑ 
52 Ασφαλτόστρωση αγροτικών οδών Ράχης 30.000,00 ΣΑΤΑ 
53 Ασφαλτόστρωση αγροτικών δρόμων Βέροιας 45.000,00 ΣΑΤΑ 
54 Ασφαλτόστρωση δρόμου προς Καλίγκα 60.000,00 ΣΑΤΑ 
55 Διάνοιξη οδών στην περιοχή Γιοτζαλίκια 250.000,00 ΣΑΤΑ-ΘΗΣΕΑΣ 
56 Διάνοιξη οδών πόλης 30.000,00 Έσοδα Δήμου 
57 Ασφ/ση οδού τέρμα Κίμωνος(έως ιδιοκ.Τογκούρη) 30.000,00 ΣΑΤΑ 
58 Κρασπέδωση-ασφαλτόστρωση οδού Θεοδώρας 10.000,00 ΣΑΤΑ 
59 Κρασπέδωση-ασφαλτόστρωση οδών 4ης Συνοικίας 30.000,00 ΣΑΤΑ 
60 Διάνοιξη οδών Γρ.Παλαμά-Δημαρά 30.000,00 ΣΑΤΑ 
61 Διάνοιξη παρόδου Θουκιδίδη 15.000,00 ΣΑΤΑ 
62 Κρασπέδωση οδών Πλουτάρχου και Πεισιστράτου 20.000,00 ΣΑΤΑ 
63 Διάνοιξη-ασφ/ση οδών Νιόβης και Φαέθωνος 30.000,00 ΣΑΤΑ 
64 Ασφαλτόστρωση αγροτικών δρόμων Ταγαροχωρίου 30.000,00 ΣΑΤΑ 
65 Αποπεράτωση περιφερειακού δρόμου Μέσης 30.000,00 ΣΑΤΑ 
66 Διάνοιξη-ασφ/ση  δρόμου Βέροιας-Κυδωνοχωρίου 30.000,00 ΣΑΤΑ 
67 Ασφαλτόστρωση δρόμων Λαζοχωρίου 30.000,00 ΣΑΤΑ 
68 Διάνοιξη-κρασ/ση-ασφ/ση οδών 14ης Συνοικίας 30.000,00 ΣΑΤΑ 
69 Ασφ/ρωση-συντήρηση δρόμων Ξηρολιβάδου 30.000,00 ΣΑΤΑ 
70 Ασφ/ρωση δρόμων Τριποτάμου 30.000,00 ΣΑΤΑ 
71 Ασφ/ρωση δρόμων Κομνηνίου 30.000,00 ΣΑΤΑ 
72 Αποπεράτωση τσιμενταύλακα στο Δ.Δ.Ράχης 15.000,00 ΣΑΤΑ 
73 Ασφ/ση του δρόμου προς πηγές Μαυρονερίου 

Δ.Δ.Ράχης 
30.000,00 ΣΑΤΑ 

74 Διαμορφώσεις-ασφαλτοστρώσεις δρόμων Καστανιάς 30.000,00 ΣΑΤΑ 
75 Διαμορφώσεις-ασφαλτοστρώσεις δρόμων Μ.Σάντας 30.000,00 ΣΑΤΑ 
76 Ολοκλήρωση κεντρικής εισόδου Ασωμάτων 40.000,00 ΣΑΤΑ 
77 Ασφαλτόστρωση αγροτικών δρόμων Αμμου 20.000,00 ΣΑΤΑ 
78 Ασφαλτόστρωση δημοτικών δρόμων Γεωργιανών 30.000,00 ΣΑΤΑ 
79 Ασφαλτόστρωση οδών οικισμού Λευκόπετρας 15.000,00 ΣΑΤΑ  
80 

Κρασπέδωση κεντρικού δρόμου από οικία Γιαλαμά 
Ελευθ.έως την πλατεία εκκλησίας του Δ.Δ.Αγ.Βαρβάρας  

15.000,00 ΣΑΤΑ 

81 Ασφαλτόστρωση αγροτικών δρόμων Αγ.Βαρβάρας 20.000,00 ΣΑΤΑ  
82 

Διάνοιξη δρόμου από οικία Δάσιου έως το γήπεδο 
Αγ.Βαρβάρας 

10.000,00 ΣΑΤΑ  

83 Ασφ/ση δημοτικών οδών μήκους 1500μ Κ.Βερμίου 30.000,00 ΣΑΤΑ  
84 

Διάνοιξη-ασφ/ση οδών Σπετσών, 
Ανδρούτσου,Βαλτετσίου, Β.Ηπείρου 

40.000,00 ΣΑΤΑ 

85 Κατασκευή πεζοδρομίων Δ.Δ. Γεωργιανών 338.000,00 ΘΗΣΕΑΣ-ΣΑΤΑ 
86 Πλακόστρωση πεζοδρομίων οδού Στρατού 20.000,00 ΣΑΤΑ 
87 Πλακόστρωση πεζοδρομίων στην οδό Καπετανίδη 30.000,00 ΣΑΤΑ 
88 

Διαμόρφωση ανάπλαση παρόχθιων ζωνών κοίτης 
Τριποτάμου 

80.000,00 

ΥΠΕΧΩΔΕ 



89 
Εγκατάσταση συστήματος υπηρεσιών Τηλεματική στις 
εισόδους της πόλης 

180.000,00 ΠΕΠ 
Κ.ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 

90 
Εγκατάσταση στεγάστρων και πληρ/κων πινακίδων 70.000,00 

ΠΕΠ 
Κ.Μ/ΔΟΝΙΑΣ 

91 
Διαμόρφωση κοίτηςΤριποτάμου, καθαρισμός-ηλεκ/μός 

846.000,00 ΠΕΠ 
Κ.Μ/ΔΟΝΙΑΣ 

92 
Βελτίωση βοσκοτόπων στις ορεινές περιοχές του Δήμου 
Βέροιας 

265.000,00 ΠΕΠ 
Κ.ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 

93 Οργάνωση παρ/ρίου θορύβου στο Δ. Βέροιας 63.000,00 ΥΠΕΧΩΔΕ 
94 Εργα αντιθορυβικής προστασίας στο Δ. Βέροιας 550.000,00 ΥΠΕΧΩΔΕ 
95 

Σύστημα ελέγχου πεζοδρόμων 
125.000,00 ΠΕΠ 

Κ.Μ/ΔΟΝΙΑΣ 
96 Προμήθεια τοποθέτηση πινακίδων Τροχαίας 30.000,00 Εσοδα Δήμου 
97 Προμήθεια τοποθέτηση πληροφοριακών πινακίδων 10.000,00 Εσοδα Δήμου 
98 Μητροπολιτικό Δίκτυο Οπτικών Ινών Δήμου Βέροιας 907.250,17 ΥΠΕΣΔΔΑ 
99 

Σύμβουλος Τεχνικής Υποστήριξης επιχειρησιακού 
σχεδίου Δήμου Βέροιας 

100.000,00 ΠΕΠ 
Κ.ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 

100 
Κατασκευή εγκατάστασης επεξεργασίας αστικών λιμάτων 
οικισμού Κ.Βερμίου Δήμου Βέροιας 

900.000,00 ΘΗΣΕΑΣ 

101 Συντήρηση Δημοτικών κτιρίων 50.000,00 Εσοδα Δήμου 
102 

Συντήρηση σχολικών κτιρίων 

500.000,00 Εσοδα Δήμου-
ΣΑΤΑ 

103 Συντήρηση εγκαταστάσεων γκαράζ Δ. Βέροιας 30.000,00 Εσοδα Δήμου 
104 Συντήρηση-επισκευές Δημ.σχολείου Λαζοχωρίου 45.000,00 ΣΑΤΑ 
105 Συντήρηση επισκευή οδών πόλης 50.000,00 Εσοδα Δήμου 
106 Συντήρηση επισκευή οδών Δ.Δ. 30.000,00 Εσοδα Δήμου 
107 Αποχιονισμός οδών πόλης και Δ.Δ 30.000,00 Εσοδα Δήμου 
108  Συντήρηση-αμμοχαλικόστρωση αγροτικών δρόμων 30.000,00 Εσοδα Δήμου 
109 Διαγράμμιση οδών και διαβάσεων 20.000,00 Εσοδα Δήμου 
110 Συντήρηση επισκευή πεζοδρομίων πόλης 60.000,00 Εσοδα Δήμου 
111 Συντήρηση αθλητικών εγκαταστάσεων 30.000,00 Εσοδα Δήμου 
112 Συντήρηση ποτιστρών 5.000,00 Εσοδα Δήμου 
113 Ειδική Τεχν/οικονομική μελέτη και σχέδιο αξ/σης Στρ/δων 45.000,00 ΣΑΤΑ 
114 Σύνταξη νέας κυκλοφοριακής μελέτης 30.000,00 Εσοδα Δήμου 
115 

Ερευνητικό πρόγραμμα για σύνταξη μελετών νέων 
πανεπιστημιακών κτιρίων 

115.000,00 Εσοδα Δήμου 

  ΣΥΝΟΛΟ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ 30 19.662.986,31   
    

35 ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΠΡΑΣΙΝΟΥ     
1 

Πρόγραμμα βελτίωσης πάρκων και παιδικών χαρών 
πόλης και Δ.Δ 

60.000,00 Εσοδα Δήμου 

2 Κατασκευή πάρκων και παιδικών χαρών 30.000,00 Εσοδα Δήμου 
3 Κατασκευή παιδικής χαράς Μέσης 15.000,00 ΣΑΤΑ 
4 Διαμόρφωση παιδικής χαράς Βάρνας ΟΤ 523Α 20.000,00 ΣΑΤΑ 
5 

Δημιουργία παιδικής χαράς στο κάτω από την εκκλησία 
Αγ.Κων/νου και Ελένης στις Εργ.Κατοικίες 

10.000,00 ΣΑΤΑ 



6 Κατασκευή παιδικής χαράς Πανοράμματος 30.000,00 ΣΑΤΑ 
7 Αποπεράτωση παιδικής χαράς Αγ.Βαρβάρας 10.000,00 ΣΑΤΑ 
        
  ΣΥΝΟΛΟ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ 35 175.000,00   
        

40 ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΑΣ     
1 Απαλ/ωση οικοπέδου αν/ρσης εκκλησίας Προμηθέα 300.000,00 ΔΑΝΕΙΟ 
2 Ηλεκ/κοί υπολ/στές και ηλεκτρ.συγκροτήματα  5.000,00 Εσοδα Δήμου 
3 Σύνταξη πολεοδομικής μελέτης Ασωμάτων 30.000,00 Εσοδα Δήμου 
4 Σύνταξη μελέτης τροποποίησης Ζ.Ο.Ε.. 20.000,00 Εσοδα Δήμου 
5 

Σύνταξη πολεοδομικής μελέτης και πράξης εφαρμογής 
στις πολεοδομικές ενότητες 7,14,15 και 25 Βέροιας 

40.000,00 Εσοδα Δήμου 

6 
Σύνταξη πολεοδομικής μελέτης και πράξης εφαρμογής 
στις πολεοδομικές ενότητες 23 και 24 Βέροιας 

40.000,00 Εσοδα Δήμου 

7 Σύνταξη πράξης εφαρμογής Εργοχωρίου 8.000,00 Εσοδα Δήμου 
8 Σύνταξη τοπογραφικών μελετών 20.000,00 Εσοδα Δήμου 
9 

Δαπάνες εφαρμογής σχεδίου πόλεως 
265.000,00 ΔΑΝΕΙΟ- Εσ. 

Δημ 
10 

Δαπάνες για κατεδαφίσεις αυθαιρέτων και επικίνδυνων 
κτισμάτων 

10.000,00 Εσοδα Δήμου 

11 Δαπάνες για κατεδαφίσεις ρημ/μενων κτισμάτων 10.000,00 Εσοδα Δήμου 
12 Δαπάνες για εκτέλεση βασικών κοιν/των πολ. έργων 5.000,00 Εσοδα Δήμου 
  ΣΥΝΟΛΟ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ 40 753.000,00   
        

45 ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΝΕΚΡΟΤΑΦΕΙΩΝ     
1 Αποπεράτωση εργασιών στα νεκροταφεία Κ.Βερμίου 20.000,00 ΣΑΤΑ 
1 Διαμόρφωση χώρου και συντήρηση κοιμητηρίου Αμμου 10.000,00 ΣΑΤΑ 
2 Συντήρηση νεκροταφείων πόλης   15.000,00 Εσοδα Δήμου 
3 Συντήρηση νεκροταφείων Δημοτικών Διαμερισμάτων 15.000,00 Εσοδα Δήμου 
  ΣΥΝΟΛΟ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ 45 60.000,00   
  ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ 21.011.486,31   
     
  ΑΝΑΚΕΦΑΛΑΙΩΣΗ    

 ΚΑ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΕΥΡΩ  
       

10 ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΕΣ - ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ 55.000,00  
20 ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑΣ ΚΑΙ 

ΗΛΕΚΤΡΟΦΩΤΙΣΜΟΥ 305.500,00 
 

30 ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ 19.662.986,31  

35 ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΠΡΑΣΙΝΟΥ 175.000,00  
40 ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΑΣ 753.000,00  
45 ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΝΕΚΡΟΤΑΦΕΙΩΝ 60.000,00  
  ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ 21.011.486,31  

 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  830/ 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Α. Παπαστεργίου 
 Ε. Γουναράς Α. Τσιάρας 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Η. Σοφιανίδης 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Γ. Ορφανίδης 
 Γ. Τροχόπουλος   

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  18-1-2006 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  

 


